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z 1. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava, volebného obdobia 
2022 – 2026, ktoré sa uskutočnilo 13. decembra 2022 v konferenčnej miestnosti 
trnavskej radnice 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava 

 
 

Z á p i s n i c a 
 
z 1. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava, volebného obdobia 
2022 – 2026, ktoré sa uskutočnilo 13. decembra 2022 v konferenčnej miestnosti 
trnavskej radnice 

 
 
 
Na rokovaní prítomní: 
                  30 poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
                  JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta     
                  Ing. Monika Černayová, hlavná kontrolórka mesta 
                  JUDr. Ivan Ranuša, náčelník Mestskej polície mesta Trnava 
                  Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka Mestského úradu v Trnave  
                  11 vedúcich odborov mestského úradu a útvarov 
                   6 riaditeľov organizácií a spoločností zriadených mestom 
                   1 novinár 
                   1 občan 
 
 
 
Návrh programu: 
 
a/ Otvorenie 
b/ Určenie overovateľov 
 Zloženie pracovného predsedníctva 
 Zloženie návrhovej komisie 
 Schválenie návrhu programu zasadnutia a zmeny návrhu programu 
 Zloženie sľubu novozvolených poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 

volebného obdobia 2022 – 2026, ktorí boli ospravedlnení z ustanovujúceho 
zasadnutia 

  
1 Návrh na zmeny v uzneseniach MZ prijatých na Ustanovujúcom mestskom 

zastupiteľstve dňa 28.11.2022  
1.1 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 
1.2 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 566 

o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta Trnava v znení VZN č. 
571, VZN č. 575, VZN č. 581, VZN č. 590 a VZN č. 591 

1.3 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 466 
v znení VZN č. 467, VZN č. 469, VZN č. 478, VZN č. 484, VZN č. 489, VZN č. 493, 
VZN č. 496, VZN č. 512, VZN č. 513, VZN č. 522, VZN č. 533, VZN č. 549, VZN č. 
553, VZN č. 559, VZN č. 568, VZN č. 569, VZN č. 570 a VZN č. 576 o Územnom 
pláne mesta Trnava a o regulatívoch a limitoch využívania územia a zásad pre 
ďalší rozvoj mesta Trnava 

1.4 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 57, 
v znení VZN č. 197, VZN č. 258, VZN č. 334, VZN č. 385, VZN č. 403, VZN č. 405, 
VZN č. 472, VZN č. 473, VZN č. 479, VZN č. 498, VZN č. 534, VZN č. 567, VZN č. 
580 a VZN č. 586 o Územnom pláne mesta Trnava a o regulatívoch a limitoch 
využívania územia a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava  



3 

 

2.1 Návrh na úpravu uznesenia č. 872/2022 k účelu využitia výťažku z predaja objektu 
na Ulici Kollárova č. 24 v Trnave 

2.2 Bankový úver na financovanie kapitálových výdavkov mesta 
2.3 Rozpočet mesta Trnavy na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2023 - 2025 
3.1 Povolenie na spracovanie Zmeny Územného plánu mesta Trnava 13/2022 
4. Majetkové materiály  
5.1 Spolufinancovanie projektov – obstaranie projektovej dokumentácie investičných 

projektov, resp. obstaranie inej technickej dokumentácie požadovanej pre prípravu 

investičných projektov. Príprava žiadostí o NFP v rámci vyhlásenej výzvy IROP-

PO7-SC76-2022-98 pre dokumentácie k projektom: 

1. Ulica generála Goliána 

2. Ulica Tehelná 

3. PUMPTRACK 

4. ZŠ s MŠ Nám. SUT – rekonštrukcia areálu 

5. Hospodárska – úprava vybraných dvorov – od Sládkovičovej po Študentskú 

6. Humanizácia vnútrobloku Spartakovská I, za zimným štadiónom 

7. Revitalizácia dolného povodia a hydrického biokoridoru Parná – Medziháj 

8. Revitalizácia krajiny – Zeleneč 

6.1 Návrh na pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve mesta 
6.2 Projekt dostupného bývania s prvkami housing first v podmienkach mesta Trnava 
6.3 Návrh na vyčlenenie bytu pre projekt dostupného bývania s prvkami housing first 

pre Trnavskú arcidiecéznu charitu 
7.1 Informácia o výsledku kontroly – Podpora cyklistickej dopravy vykonanej Najvyšším 

kontrolným úradom  SR v termíne od 05.02.2022 do 13.06.2022 a o prijatých 
opatreniach na odstránenie zistených nedostatkov a príčin ich vzniku 

8.1 Prerokovanie časti petície „Zrušenie nového dopravného značenia v trnavskej štvrti 
Špíglsál“. 

8.2 Prerokovanie petície za zrušenie (nezavádzanie) rezidentskej parkovacej zóny R7 
na Šafárikovej ulici v Trnave 

9.1 Informatívna správa o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 
7.9.2022 do 30.11.2022 

9.2 Plán kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra mesta Trnava na I. polrok 2023 
10.1. Stanovisko k zaradeniu elokovaného pracoviska CPP na Jiráskovej ulici 25 do siete 

škôl a školských zariadení SR 
11.1  Návrh na úpravu schválených uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 

k termínu konania MZ a správa o kontrole plnenia uznesení MZ v intervale od 
1.9.2022 do termínu 24.11.2022 

  
 12. Rôzne 
 13.   Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
 14. Rekapitulácia uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Trnava  
  
c/ Záver 

 
 

  
Príloha k bodu programu č. 4 

 

4.1 Prevod nájmu pozemku pod predajným stánkom na Ulici Vladimíra 
Clementisa   (Nale Tabak s.r.o. )  

4.2 Prenájom pozemku pod predajným stánkom na Ulici Limbová  (Michaela Kačová)  

4.3 Schválenie predaja pozemku v k.ú. Stará Turá  a súťažných podmienok obchodnej 
verejnej súťaže o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj pozemku   



4 

 

4.4 Schválenie najvhodnejších návrhov kúpnych zmlúv na predaj jednotlivých zariadení 
strojárskeho charakteru – jednotlivých častí linky na zhodnocovanie komunálneho 
odpadu Splitting  

4.5 Odplatný prevod nehnuteľností do majetku mesta k stavbe „Parkovisko pred 
Pavilónom chirurgických disciplín FN Trnava“ na Ulici A. Žarnova v Trnave (SPF)  

4.6 Predaj pozemku pod trafostanicou na Ulici Vajanského v Trnave (Západoslovenská 
distribučná, a. s.)  

4.7 Predaj trafostanice, pozemku pod trafostanicou a priľahlých pozemkov na Ulici 
Ľaliovej v Trnave a zriadenie vecného bremena v prospech mesta Trnava 
(Západoslovenská distribučná, a. s.)  

4.8 Predaj spoluvlastníckych podielov na pozemku pod BD Botanická 8, 9, 10, 11, k. ú. 
Trnava, parc. č. 1635/109,  súp. č. 5685  

4.9 Výpožička pozemkov pre umiestnenie inteligentných skriniek na požičiavanie 
pomôcok na šport  (YOURLOX, s.r.o.)  

4.10 Prenájom pozemkov na poľnohospodárske účely v k. ú. Trnava (Poľnohospodárske 
družstvo Trnava)  
Poznámka: Materiál sa na toto zasadnutie nespracováva 

4.11 Prenájom pozemkov na poľnohospodárske účely v k. ú. Trnava (SLOV – Mart 
s.r.o.)  
Poznámka: Materiál sa na toto zasadnutie nespracováva 

4.12 Majetkovoprávne usporiadanie stav. objektov verejnej infraštruktúry vybudovanej 
v rámci stavby „OZ Trnava – Cukrovar II. etapa“, stavebník SG Holding SK, s.r.o 

4.13 Kúpa pozemku p. č. reg. „E“ 1329/18 pred rodinným domom na Špačinskej ceste 
č. 96, k. ú. Trnava   

4.14 Správa k žiadostiam, ktoré majetková komisia neodporučila schváliť 23.8.2022  

4.15 Kúpa garáží na Ulici Mozartova v Trnave 

4.16 Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestský zimný štadión - 
Krasokorčuliarsky klub Trnava 

4.17 Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestský zimný štadión - 
Ice Skating Trnava 

4.18 Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestská športová hala - 
CANDY klub 

4.19 Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestská športová hala - 
Volejbalový oddiel Hit Trnava 

4.20 Schválenie výpožičky v objekte Mestský zimný štadión – Mestské služby mesta 
Trnava 

 
 

 
        1. riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Trnava viedol JUDr. Peter Bročka, 
LL.M., primátor mesta.  
 
         Predsedajúci privítal prítomných poslancov mestského zastupiteľstva a ostatných 
prizvaných. Zaprezentovaných bolo 27 poslancov mestského zastupiteľstva; mestské 
zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné.  
         Z neúčasti na rokovaní mestského zastupiteľstva sa neospravedlnil žiadny poslanec; 
niektorí poslanci nahlásili neskorší príchod.  
 
         Overená bola zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva 
konaného 28. októbra 2022, ktorej overovateľmi boli poslanci  Ing. Juraj Novota a MUDr. 
Branislav Kramár.  
Za overovateľov zápisnice vystúpil poslanec Novota, ktorý skonštatoval, že zápisnica súhlasí 
s priebehom rokovania a jej obsah potvrdili podpisom. 
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         Za overovateľov  zápisnice  z 1. riadneho zasadnutia boli predsedajúcim určení poslanci  
MZ  PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH a Mgr. Rastislav Mráz. 
 
        Pracovné predsedníctvo bolo zložené v zmysle čl. 7 ods. 10 Rokovacieho poriadku 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava. 
 
         Návrh uznesení predkladala mestskému zastupiteľstvu návrhová komisia, ktorej zloženie  
pre toto zasadnutie bolo nasledovné : Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka mestského 
úradu a dvaja vedúci odborov: JUDr. Igor Kršiak a Ing. Dušan Béreš. 
 
          
          Návrh  programu rokovania mestského zastupiteľstva bol v súlade s § 12 ods. 4 zákona         
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zverejnený na úradnej 
tabuli i webovom sídle mesta. Rovnako ho mali k dispozícii i poslanci.   
   
         Mestská rada mesta Trnava na zasadnutí 6. decembra 2022 návrh programu rokovania 
mestského zastupiteľstva odporučila bez úprav.  
 
          Na rokovaní mestského zastupiteľstva poslanci pripomienky k návrhu programu 
rokovania nevzniesli. 
  
 
        Následne prebehlo hlasovanie k zverejnenému návrhu programu rokovania. 
 
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2) bol schválený návrh programu, 
ktorý bol zverejnený v súlade s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. 
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasovali 2) bolo prijaté bolo uznesenie MZ č. 
11. 
         Predsedajúci skonštatoval, že takto schválený program rokovania mestského 
zastupiteľstva sa stáva pre celý priebeh rokovania záväzným.   
 
 
       Na ustanovujúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva z dôvodu ospravedlnenej 
neúčasti nezložili sľub novozvolení poslanci Juraj Fuzák a Mgr. Tibor Pekarčík. 
Poslanec v zmysle zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov skladá sľub na prvom zasadnutí, ktorého sa zúčastní.  
      Na 1. riadnom zasadnutí boli prítomní obidvaja novozvolení poslanci, ktorí zložili zákonom 
predpísaný sľub poslanca mestského zastupiteľstva.  
 
      K zloženiu sľubu novozvolených poslancov Juraja Fuzáka a Mgr. Tibora Pekarčíka bolo 
hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté bolo uznesenie MZ č. 12. 
 
 
 
 Následne poslanci mestského zastupiteľstva pristúpili k prerokovaniu schváleného 
programu rokovania. 
 

 
 
Materiál č. 1 
Návrh na zmenu v uzneseniach MZ prijatých na ustanovujúcom MZ dňa 28.11.2022 

Spravodajca: JUDr. Igor Kršiak 
 
Materiál bol predkladaný poslancom MZ so spoločným spravodajcom. 
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       Spravodajcom boli postupne predkladané návrhy na zmenu v uzneseniach, ktoré boli 
prijaté na ustanovujúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva konanom 28. novembra 2022 
i so zdôvodnením. Uviedol, že ide o 5 návrhov uznesení, ktoré sa budú schvaľovať 
samostatne. Niektoré uznesenia súvisia len s doplnením formálnych skutočností, technických 
poznámok, niektoré súvisia so zosúladením uznesení s konštituovaním niektorých orgánov 
mesta tak, aby boli odstránené niektoré nedostatky v súvislosti s platnou legislatívou.  
  
      V zmysle § 12 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
mestské zastupiteľstvo poveruje poslanca MZ, odlišného od osoby primátora mesta 
a zástupcu primátora mesta, ktorý v extrémnych, zákonom stanovených situáciách má 
garantovať funkčnosť mestského zastupiteľstva, t. j. jeho zvolávanie a vedenie. Nakoľko Bc. 
Marcel Krajčo bol s účinnosťou dňom 1.12.2022 poverený funkciou zástupcu primátora mesta, 
je potrebné poveriť iného poslanca zvolávaním a vedením zasadnutí Mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava v súlade s § 12 zákona SNR č. 369/1990 Zb. obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. 
Z uznesenia sa vypúšťa ...Bc. Marcel Krajčo...a nahrádza sa ...Ing. Andrejom Farkašom... 
a pôvodný termín ....do 13.12.2022... sa nahrádza ...do 31.12.2022... 
 

      Podľa § 11 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo je zastupiteľský zbor obce 
zložený z poslancov zvolených v priamych voľbách obyvateľmi obce na štyri roky. Podľa § 14 
ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo môže zriadiť obecnú radu. Obecná rada 
je zložená z poslancov, ktorých volí obecné zastupiteľstvo na celé funkčné obdobie. Podľa § 
25 ods. 1 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. poslanec je povinný zložiť sľub na prvom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva, ktorého sa zúčastní. 
Do uznesenia sa dopĺňa konštatácia, že ...poslancom Pekarčíkovi a Fuzákovi sa výkon funkcie 
členov mestskej rady viaže k účinkom zloženia sľubu poslanca... 
 
      V zmysle ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. Ústavný zákon o ochrane verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov členom komisie na ochranu verejného záujmu pri 
výkone verejných funkcií môže byť iba poslanec mestského zastupiteľstva. Ak sú v mestskom 
zastupiteľstve zástupcovia politických strán a politických hnutí alebo nezávislí poslanci, 
komisia je zložená z jedného zástupcu každej politickej strany alebo politického hnutia a 
jedného zástupcu nezávislých poslancov. Komisia musí mať aspoň troch členov; ak sa tento 
počet nedosiahne týmto spôsobom, doplní sa počet členov komisie o zástupcu politickej strany 
alebo politického hnutia s najvyšším počtom poslancov. Na základe uvedeného sa obsadenie 
komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií upravuje tak, aby zloženie 
komisie bolo v súlade s ústavným zákonom č. 357/2004 Z. z. 
V prípade návrhu uznesenia č. 3 v bode 2 písmeno j) bude do Komisie na ochranu verejného 
záujmu pri výkone verejných funkcií doplnené meno člena na základe požiadavky politického 
subjektu, ktorému toto miesto v komisii prináleží. 
Z uznesenia sa vypúšťa nominovanie ...Mgr. Matej Lančarič... a nahradiť ho z nominácie 
politickej strany, ktorá nemá v komisii zastúpenie.   
 
       Podľa § 11 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo je zastupiteľský zbor 
obce zložený z poslancov zvolených v priamych voľbách obyvateľmi obce na štyri roky. Podľa 
§ 23 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. členmi výborov mestskej časti sú všetci poslanci 
mestského zastupiteľstva zvolení v mestskej časti. Podľa § 25 ods. 1 písm. a) zákona č. 
369/1990 Zb. poslanec je povinný zložiť sľub na prvom zasadnutí obecného zastupiteľstva, 
ktorého sa zúčastní. 
Do uznesenia sa dopĺňa konštatácia, že ...poslancom Pekarčíkovi a Fuzákovi sa výkon funkcie 
člena výboru mestskej časti viaže k účinkom zloženia sľubu poslanca... 
 
       Podľa § 11 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo je zastupiteľský zbor 
obce zložený z poslancov zvolených v priamych voľbách obyvateľmi obce na štyri roky. 
Poslanec je oprávnený vykonávať akty uzavretia manželstva na základe poverenia udeleným 
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mestským zastupiteľstvom podľa § 4 ods. 1 zákona č. 36/2005 Z. z. o rodine a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov. Podľa § 25 ods. 1 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. poslanec 
je povinný zložiť sľub na prvom zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktorého sa zúčastní. 
Do uznesenia sa dopĺňa poverenie, že ...poslancovi Pekarčíkovi sa výkon funkcie sobášiaceho 
viaže k účinkom zloženia sľubu poslanca... 
 
       Predsedajúci odporučil materiál rozdeliť v nadväznosti na prezentované uznesenia, ktoré 
sú v ňom spracované; postupne k nim predkladať výhrady a o nich hlasovať.  
 
Rozprava: 
       Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – predložil dva poslanecké návrhy. Prvý návrh sa týkal 
bodu č. 2. Návrh je za Spoločný poslanecký klub ...odvoláva členov mestskej rady PhDr. 
Miloša Krištofíka a MUDr. Branislava Kramára... a následne ...volí za členov mestskej rady 
Ing. Branislava Baroša a Mgr. Rastislava Mráza... 
V dôvodovej správe uviedol, že ak jednotlivé poslanecké kluby predložia návrh na členov 
mestskej rady tak, že ich počet sa bude zhodovať s počtom miest prislúchajúcim jednotlivým 
poslaneckým klubom, bude mestské zastupiteľstvo hlasovať za všetkých členov mestskej rady 
naraz verejným hlasovaním. Rada bude zvolená, ak za návrh bude hlasovať nadpolovičná 
väčšina prítomných poslancov. Predseda poslaneckého klubu Ing. Branislav Baroš predložil 
písomnou formou dňa 22.11.2022 vtedajšiemu predsedovi poslaneckého klubu Lepšia Trnava 
Bc. Marcelovi Krajčovi nominácie do mestskej rady za Spoločný poslanecký klub. Následne 
túto skutočnosť opätovne oznámil aj doktorke Eve Nemčovskej na stretnutí 7.12.2022.   
Následne predložil druhý návrh, ktorý sa týkal bodu č. 3. ...mestské zastupiteľstvo schvaľuje 
zmenu uznesenia MZ č. 6 zo dňa 28.11.2022. Vo výrokovej časti uznesenia v bode a/ sa 
vypúšťa ...MUDr. Branislav Kramár... a nahrádza sa znením ...Ing. Branislav Baroš... vo 
výrokovej časti v bode e/ sa dopĺňa znenie ...PhDr. Miloš Krištofík... a vo výrokovej časti 
uznesenia bod 2. písm. h/ dopĺňa znenie ...PhDr. Miloš Krištofík...  
K druhému návrhu uviedol, že nemá žiadnu dôvodovú správu. 
 
Predsedajúci uviedol, že ešte v úvode podotkol, že materiál bude prerokovaný v nadväznosti 
na prezentované uznesenia.    
Skonštatoval, že poslancom Barošom predložený návrh sa netýka uznesenia č. 1, ale č. 2 a č. 
3, preto požiadal držať sa na začiatku nastaveného konceptu.  
 
K prezentovanému návrhu uznesenia č. 1 neboli vznesené pripomienky.             
        Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté bolo uznesenie MZ č. 
13 v predloženom znení.  
 
 
K prezentovanému návrhu uznesenia č. 2 predsedajúci evidoval pripomienku vznesenú 
poslancom Barošom, ktorý spočíva ...odvoláva členov mestskej rady PhDr. Miloša Krištofíka 
a MUDr. Branislava Kramára... a následne ...volí za členov mestskej rady Ing. Branislava 
Baroša a Mgr. Rastislava Mráza... 
 
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – dal otázku do pléna pre právnikov. V návrhu 
poslanca  odznel zákon, podľa ktorého by sa mali zvoliť členovia mestskej rady. Uviedol, že 
ako poslanec nemusí súhlasiť s nomináciou. Pýtal sa, či ide o jedinú alternatívu, ktorá je 
ponúkaná, pretože sa nemusí podľa nej riadiť.  
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – uviedol, že ktokoľvek z poslancov má právo 
a slobodnú vôľu zahlasovať. Nie je žiadna povinnosť čokoľvek v tomto kontexte dodržiavať; 
žiadna legislatíva nič konkrétne neprikazuje.  
       Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – pre zjednodušenie hlasovania odporučil návrh poslanca 
Baroša rozdeliť na jednotlivých ľudí.  
       Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – videl v tom problém, pretože v návrhu sa dve 
osoby odvolávajú a dve sa nominujú. V prípade, že bude len jedna z nominovaný osôb 
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zvolená, zostávajú stále dve osoby, ktoré sa odvolávajú. A nebolo priamo určené, kto je za 
koho náhrada. Ak by sa procedurálne malo takto hlasovať, predkladateľ návrhu pán Baroš 
musí špecifikovať, ktorá osoba ktorú nahrádza.  
        Predsedajúci vstúpil do rozpravy a uviedol, že návrh chápe tak, že poslanec Kramár by 
mal byť nahradený poslancom Mrázom a poslanec Krištofík nahradený poslancom Barošom.  
Požiadal o potvrdenie predkladateľa návrhu, ktorý potvrdil správnosť.  
        O návrhu poslanca Kopčíka sa hlasovalo následne.  
        Hlasovaním (za 23, proti 3, zdržali sa 2, nehlasoval 0) bol prijatý procedurálny návrh 
poslanca Kopčíka. 
        Spôsob hlasovania spresnil JUDr. Kršiak, člen návrhovej komisie. Uviedol, že najskôr sa 
bude hlasovať o nomináciách osobitne, t. j o  dvoch pozmeňovacích návrhoch k mestskej rade 
a potom o uznesení ako celku.   
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 0) sa plénum stotožnilo s odvolaním 
poslanca Kramára a voľbou poslanca Mráza.  
        Hlasovaním (za 5, proti 19, zdržali sa 4, nehlasoval 0) sa plénum nestotožnilo 
s odvolaním poslanca Krištofíka a voľbou poslanca Baroša.  
        Hlasovaním (za 26, proti 1, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté bolo uznesenie MZ č. 
14 v predloženom znení so zapracovaním schváleného poslaneckého návrhu.  
 
 
K prezentovanému návrhu uznesenia č. 3 predsedajúci evidoval pripomienku vznesenú 
poslancom Barošom, ktorého požiadal o presnú identifikáciu v zámene členov, s uvedením 
komisie, čo je spôsob zrozumiteľný.  
       Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – po prvé ide o Finančnú komisiu bod a/, v ktorej sa 
poslanec Branislav Kramár nahrádza poslancom Branislavom Barošom. Po druhé je to Bytová 
komisia, bod e/, kde sa dopĺňa PhDr. Miloš Krištofík a po tretie je to Majetková komisia bod h/, 
kde sa dopĺňa PhDr. Miloš Krištofík.   
      Predsedajúci uplatnil postup ako naposledy; zároveň požiadal o doplnenie člena do 
Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií.  
      Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – vystúpil s faktickou pripomienkou. Odporučil 
hlasovanie o návrhoch pána Baroša rozdeliť podľa jednotlivých komisií, t. j. na tri hlasovania.  
      Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – formálne navrhol, aby do uznesenia bolo 
uvedené, že sa nahrádza znením ...do komisie na ochranu verejného záujmu nominovať za 
stranu Starostovia a nezávislí Ing. Branislava Baroša, ak osobne prehlási, že nekandidoval 
ako nezávislý...  
       Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – na výzvu primátora potvrdil kandidovanie za stranu 
Starostovia a nezávislí.  
       O návrhu poslanca Krajča na rozdelenie hlasovania podľa jednotlivých komisií sa 
hlasovalo následne.  
       Hlasovaním (za 26, proti 1, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bol prijatý procedurálny návrh 
poslanca Krajča.  
       Následne mestské zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu o návrhoch poslancov. 
       Hlasovaním (za 5, proti 17, zdržali sa 6, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh - vo Finančnej 
komisii poslanca Branislava Kramára nahradiť poslancom Branislavom Barošom. 
       Hlasovaním (za 6, proti 12, zdržali sa 10, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh – do Bytovej 
komisie doplniť poslanca Miloša Krištofíka. 
       Hlasovaním (za 9, proti 5, zdržali sa 14, nehlasoval 0) nebol prijatý návrh – do Majetkovej 
komisie doplniť poslanca Miloša Krištofíka. 
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol prijatý návrh – do Komisie na 
ochranu verejného záujmu ... doplniť poslanca Branislava Baroša. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 15 
v zmysle predloženého návrhu, ktorý bol súčasťou materiálu a schváleného poslaneckého 
návrhu.  
 
K prezentovanému návrhu uznesenia č. 4 neboli vznesené pripomienky.             
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        Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté bolo uznesenie MZ        
č. 16 v predloženom znení.  
 
 
K prezentovanému návrhu uznesenia č. 5 neboli vznesené pripomienky.             
        Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté bolo uznesenie MZ        
č. 17 v predloženom znení.              
 
 
 
 
Materiál č. 1.1 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady 

Spravodajca: Ing. Zuzana Bodišová 
 
      Na základe legislatívnych zmien zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov bol od 1.1.2021 zavedený triedený zber 
biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu. 
      Sadzba poplatku podľa zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku 
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady nesmie byť vyššia ako súčet priemerných 
nákladov obce na zabezpečenie činností nakladania s komunálnymi odpadmi a drobnými 
stavebnými odpadmi, a zároveň v zmysle zákona č. 79/2015 Z .z. by sadzba poplatku  mala 
pokryť výdavky na zabezpečenie vyššie uvedených činností.  
        Príjmy z poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady by mali pokryť 
náklady spojené s nakladaním s komunálnymi odpadmi, a preto je potrebné upraviť 
Všeobecne záväzné nariadenie o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady č. 558.  
       Okrem úpravy sadzby poplatku na základe legislatívnych zmien vyplynula z aplikačnej 
praxe potreba taxatívne vymenovať doklady pre odpustenie poplatku. V tejto súvislosti 
navrhovanými zmenami v pôvodnom znení VZN sú:   
- v čl. 3 bod 1) písm. a)  

upravená sadzba poplatku za osobu a kalendárny deň (pre ktoré nie je zavedený množstvový 
zber) z 0,08 €/osoba/deň na 0,09 €/osoba/deň.  

- v čl. 3 bod 1) písm. b)  
pridaná sadzba poplatku za množstvový zber komunálneho odpadu  pre nádobu VKK 3000 
(veľkokapacitný kontajner s objemom 3000 l) so sadzbou 0,035 €/l s frekvenciou odvozu 1x 
týždenne, 2x týždenne, 1x za 2 týždne a 1x mesačne. 

- čl. 3, bod 3)  
upravený nárok pre sadzbu poplatku podľa čl. 3 ods. 1 písm. b) pre objem 120 l a frekvenciu 
odvozu „1x za 2 týždne (iba 120 l vrece)“ - uplatní sa len pre osoby, ktoré nemajú žiadnych 
zamestnancov podľa potvrdenia o počte zamestnancov zo Sociálnej poisťovne (pôvodne 
mohli mať do 3 zamestnancov).  

- v článku 6 bod 6) 
nová špecifikácia dokladov, na základe ktorých je možné odpustiť poplatok 
- „d) potvrdenie od správcu poplatku, ktorým preukáže, že  poplatok platí  na inom mieste na 
území mesta Trnava (nie predpis zálohových platieb), 
- g) zahraničný živnostenský list alebo iné oprávnenie na vykonávanie činnosti v zahraničí 
vrátane potvrdenia vecne príslušného úradu o pobyte poplatníka v zahraničí alebo dokladu 
o ubytovaní v zahraničí, 
- i) potvrdenie o evidencii poplatníka v zozname nezamestnaných v zahraničí, spolu s   
dokladom o ubytovaní, 
- l)  potvrdenie pediatra z miesta pobytu v zahraničí, ak si uplatňuje nárok na odpustenie 
poplatku rodič dieťaťa a zároveň si uplatňuje nárok na odpustenie poplatku aj na maloleté 
dieťa, ktoré nenavštevuje predškolské zariadenie, 
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- m) potvrdenie príslušného úradu v zahraničí o poberaní príspevku na dieťa, ak si uplatňuje 
nárok na odpustenie poplatku rodič dieťaťa a zároveň si uplatňuje nárok na odpustenie 
poplatku aj na dieťa, 
- n) potvrdenie príslušného úradu o zamestnaní alebo pôsobení poplatníka v príslušnej 
farnosti, rehole, kláštore, misii v zahraničí,  
- o) potvrdenie o pôsobení profesionálnych vojakov alebo policajtov v misii v zahraničí 
vrátane ich rodín.“ 

       Navrhovanými úpravami formou dodatku, by prišlo k zneprehľadneniu existujúceho VZN 
č. 558, preto navrhuje spracovateľ nové VZN, ktorým bude pôvodné VZN zrušené.  
 
        Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení 
VZN č. 176 a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 22.11.2022 do 1.12.2022. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – uviedol, že osobne nesúhlasí s týmto 
návrhom. Odporučil ho stiahnuť z rokovania dnešného zasadnutia. Svoj návrh odôvodnil tým, 
že Mesto Trnava má najvyššie dane z nehnuteľností. Okrem toho si myslí, že je možné tieto 
zvýšené náklady kompenzovať z iných príjmov mesta. Čo považuje za najväčší problém pre 
neho, že v rozpočte na tento rok sa plánuje s príjmami 700 tis. eur od spoločnosti FCC. Bolo 
by dobré jednať so spoločnosťou, akým spôsobom vykompenzujeme toto zvýšenie. Zvýšením 
poplatku za odpady zvýšime zisk zahraničnej spoločnosti.      
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta - pýtal sa poslanca, či sa zvýši zisk spoločnosti, 
v ktorej má mesto 50 % ? Uviedol, že návrh poslanca spočíva v tom, že chce dotovať ľuďom 
to, že produkujú smeti.  
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – reagoval na primátora a uviedol, že 
myslí si to, že obyvatelia mesta separujú odpad. Ničím nebola zohľadnená táto separácia 
občanom. Zohľadnilo sa im to tým, že ide sa zvyšovať poplatok. Myslí si, že tie poplatky, ktoré 
platia občania mesta sú dosť vysoké, aby sme dokázali zvýšené náklady kompenzovať bez 
nejakých problémov zvýšenia poplatku.  
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – na vyjadrenie poslanca uviedol, že asi 
nepozná danú záležitosť. Mesto nezohľadnilo v prvom rade náklady na zber biologického 
odpadu. Tam išli ťažké státisíce a mesto to hradilo za ľudí, práve preto, že ich mesto chcelo 
motivovať k separácii. Je naivné si myslieť, že iba separácia znižuje celkové náklady 
odpadového hospodárstva. Len veľmi tesne nás minulo to, aby bola účinná novela, ktorá 
hovorí o tom, aby sme dotrieďovali na špeciálnych linkách od 1.1.2023, čo sa presunulo iba 
o rok. Podotkol, že predpokladá, že poslanec Farkaš povie i nejaké čísla z iných miest, pre 
predstavu o tom, čo sa deje mimo Trnavy. Zároveň podotkol, že jeden nemenovaný kandidát 
tvrdil celú svoju kampaň, že Trnavčania platia jeden z najvyšších poplatkov za smeti 
v republike; pritom platia jeden z najnižších, čo sa dalo dohľadať. Použil príklad z Prešova, 
kde dotovali poplatky za smeti a úplne sa im to vymklo kontrole a teraz idú zvyšovať o 30,- 
eur. Dotovanie produkcie smetí považoval za úplne nesprávny prístup. Len sa zmenšuje podiel 
peňazí, ktoré môžu ísť do investícií, verejného priestoru alebo do akejkoľvek infraštruktúry 
mesta.  
      Ing. Juraj Novota, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Odvolal sa na dôvodovú 
správu, kde je všetko presne popísané. Zákon č.  582/2004 uvádza, že poplatok nesmie byť 
vyšší ako sú náklady obce a zároveň zákon č. 79/2015 hovorí, že sadzba poplatku by mala 
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pokryť poplatky na zabezpečenie vyššie uvedených činností. Mesto dáva len do súladu 
s legislatívou naše všeobecne záväzné nariadenie.   
      Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – prezentoval tabuľku s prehľadom z iných krajských 
miest s aktuálnymi sadzbami. Keď zoradil údaje podľa sumy, ktorá sa bude podľa návrhu platiť 
v nasledujúcom roku, tak Trnava bude najlacnejšie krajské mesto. Bude to potom, ako bola 
Trnava druhé najlacnejšie krajské mesto. Podotkol, že nechcel by byť občanom Prešova, 
ktorému sa suma za odpad zvýši o 35,- eur, čo je viac ako budú ľudia platiť ročne v Trnave. 
Osobne bude za predložený návrh hlasovať. Čo sa týka motivácie ľudí k separácii, už 
v samotnom zákone č. 330/2018 je informácia, koľko mesto platí za uloženie jednej tony 
odpadu na skládke; tabuľka je rozdelená podľa miery separácie. Mesto patrí do tej lacnejšej 
položky a ak by sme separovali menej, tak by sme platili ešte viac za odpad, ktorý bude 
uložený na skládke.  
        Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – s faktickou pripomienkou. Doplnil 
predchádzajúcu tabuľku a uviedol, že v Trnave navyšujeme o 12,5 %. Aká je momentálne 
miera inflácie, je mesto ešte pod týmto číslom navýšenia, či už na zrealizovanie stavu 
mzdových nákladov, pohonných hmôt, ... 
        Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – osobne si myslí, že toto nie je úplne to, kam 
poslanec Holeček smeroval. Pretože porovnávať s mestami, by bolo na mieste s mestami 
Zohor alebo Zvolen. Ide o mestá, ktoré majú tiež majetkový podiel v spoločnostiach, ktoré 
vlastnia skládku, na ktorú sa odpad priamo ukladá. Poslanec Holeček smeroval k tomu, že 
Trnava je mesto, ktoré má 50 % podiel v tejto spoločnosti a preto má priestor na to, aby 
kompenzoval očakávaný zisk niekde na úrovni 1 500 tis. eur, z ktorého polovica ide mestu 
a druhá spoločnosti FCC, v konečnom dôsledku medzinárodnej.        
        Mgr. Tibor Pekarčík, poslanec MZ – podotkol, že spoločnosť FCC je našou spoločnosťou, 
so sídlom na Priemyselnej ulici v Trnave a 50 % znamená, že je tam len iný zahraničný 
vlastník; vedená je ako slovenská spoločnosť. K pripomienke poslanca Novotu uviedol, že je 
to naša zákonná povinnosť, dopĺňa sa to do mestskej legislatívy. Mesto nemôže vytvárať ani 
zisk a ani stratu. Ide o navýšenie, ktoré predstavuje 0,30 eur mesačne. Ak cítite, že toto je 
enormné zvýšenie, ktoré kopíruje náklady, energie, personalistiku ..., tak sa treba od 1.1.2024 
pripraviť na to, keď sa uvedie do funkcie mechanicko biologická úprava komunálneho odpadu, 
čo bude predstavovať ďalšie zvýšenie nákladov. Toto navýšenie považoval za smiešne 
a žiadne subvencovanie tomu rozhodne nepomôže. Skonštatoval, že politika odpadov je 
zložitejšia a ľudí zaujíma hlavne to, koľko budú platiť. Môžeme sa baviť aj o znížených 
nákladoch, napr. aj v tom, že kuchynský odpad sa nebude počas leta zberať 3x do týždňa 
alebo len 2x, resp. 1x ako je to v iných mestách.          
         Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – uviedol, že má znalosť o tom, že 
ide o spoločnosť na Slovensku, jedným z vlastníkov je zahraničná spoločnosť. Všetko to 
uviedol kolega Galbavý. Vrátil sa k tabuľke, v ktorej sa porovnáva neporovnateľné, keďže nie 
je zohľadnené spracovanie odpadu, dispozícia vlastnej skládky a pod. i keď číselne to tak 
vychádza.  
        Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. S vyjadrením kolegu 
Pekarčíka nesúhlasil, pretože práve tí obyvatelia, ktorí musia znášať zvýšenú enviromentálnu 
záťaž vo svojom okolí, t. j. že majú v blízkosti mesta postavenú skládku, tak tí zvyčajne bývajú 
zvýhodňovaní tým, že majú nižšie poplatky. Myslí si, že je na mieste túto kompenzáciu pre 
Trnavčanov, poskytnúť.  
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – skonštatoval, že kompenzáciu vidí 
v najnižšom poplatku zo všetkých krajských miest.    
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Narážal na prvú reakciu 
primátora mesta na kolegu Holečka. Požiadal ho o vypustenie z jeho komunikácie iróniu, 
sarkazmus. Voči svojej osobe to nedokáže zahatať, ale voči kolegovi Holečkovi, ktorý má za 
sebou určité životné skúsenosti, odpustiť si ironické a sarkastické poznámky.     
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta –  poukázal na facebookovú história, ktorá 
poskytuje informácie z predchádzajúcich dvoch rokov a usvedčenie z klamstva. Neodporúčal, 
aby poslanec poskytoval svoje rady.  
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       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – požiadal primátora, aby voči jeho 
osobe alebo iným hovoril, že niečo nevie. Podotkol, že osobne je na zasadnutí druhýkrát 
a preto odporučil primátorovi mesta, aby si spomenul, aké mal on vedomosti a vyjadrovacie 
schopnosti. Odporúčal preto zohľadniť, že niekto môže byť v mestskom zastupiteľstve i nový. 
Do zastupiteľstva prišiel zo sféry podnikateľskej, takže jeho vyjadrovanie môže byť iné.    
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval na predchádzajúce vystúpenie 
a uviedol, že snaží sa vyjadrovať k tomu, k čomu vie a keď nevie, najskôr sa opýta a až potom 
niečo tvrdí. Považuje to za normálne, nevidí v tom nič útočné. Podotkol, že poslanec Holeček 
kandidoval dobrovoľne do mestského zastupiteľstva, kde sa vyžaduje aj odborná práca.    
        Juraj Fuzák, poslanec MZ – obrátil sa na poslanca Baroša a uviedol, že nemá pocit, že 
by primátor mesta dehonestoval poslanca Holečka; normálnym spôsobom mu povedal, že nie 
je „doma“ v odpadovom hospodárstve.  
       Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Uviedol, že účastníci, resp. 
sledovatelia mestského zastupiteľstva si svoj názor urobia.     
       Predsedajúci skonštatoval, že eviduje len návrh poslanca Holečka, ktorého požiadal 
o presnú špecifikáciu svojho návrhu.   
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – požiadal o stiahnutie materiálu 
z rokovania. 
      Hlasovaním (za 5, proti 23, zdržal sa 0, nehlasoval 1) nebol prijatý návrh poslanca Holečka 
na stiahnutie materiálu z rokovania mestského zastupiteľstva.  
      Ďalšie príspevky boli diskusného charakteru. 
     Hlasovaním (za 23, proti 2, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 18 
v zmysle prerokovávaného materiálu.  
 
    JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – po schválení uznesenia podotkol, že mesto 
má v spoločnosti FCC len 50 % podiel, pretože jeden z jeho predchodcov a poslanci 
zastupiteľstva sa takto rozhodli. Pripustili privatizáciu tej zahraničnej spoločnosti.  
 
 
 
Materiál č. 1.2 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 566 
o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta Trnava v znení VZN č. 
571, VZN č. 575, VZN č. 581, VZN č. 590 a VZN č. 591 

Spravodajca: JUDr. Ivan Ranuša 
 

Hlavným cieľom návrhu zmeny nariadenia je zvýšiť počet hodín pre návštevy v niektorých 
regulovaných zónach. V súčasnosti má každý držiteľ parkovacej karty rezident zóny 1 (v 
prípade, ak je pre príslušnú zónu možné vydať parkovaciu kartu návšteva zóny)  a držiteľ 
parkovacej karty návšteva zóny dispozíciu umožniť prostredníctvom webovej aplikácie 
datamesta.trnava.sk parkovanie akéhokoľvek vozidla v regulovanej zóne v celkovom rozsahu 
48 hodín ročne; pre každý byt existuje iba jeden kredit. Parkovacia karta rezident zóny 1 je 
viazaná na konkrétne vozidlo rezidenta zóny. Parkovacia karta návšteva zóny nie je viazaná 
na konkrétne vozidlo rezidenta zóny a je určená tým rezidentom zóny, ktorý nepoužívajú 
žiadne motorové vozidlo.  

Návrh zmeny predpokladá: 
a) zvýšenie kreditu pre držiteľa parkovacej karty rezident zóny 1 na 100 hodín.  
b) zvýšenie kreditu pre držiteľa parkovacej karty návšteva zóny na 150 hodín (viac ako 

v prípade písmena a) v záujme „odmeniť“ tých rezidentov zóny, ktorý v zóne neparkujú a tým 
nezaťažujú statickú dopravu).  

c) Zavedenie špeciálneho kreditu v rozsahu 250 hodín pre osoby s ťažkým zdravotným 
postihnutím, ktoré sú odkázané na osobnú asistenciu, opatrovanie, alebo ktorým je 
poskytovaná domáca opatrovateľská služba.   
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Návrh VZN ďalej navrhuje rozšírenie zóny A o ulice Andreja Žarnova (po železničný 
podjazd),  Klempova a Novosadská. K samotnej regulácii statickej dopravy na týchto uliciach 
dôjde až po realizácii dopravného značenia, obyvatelia predmetných ulíc však budú mať 
možnosť získať parkovaciu kartu rezident zóny a, ktorá je platná aj v zóne B, nadobudnutím 
účinnosti zmeny VZN.  

Pracovná skupina pre parkovaciu politiku mesta Trnava sa bude v ďalšom období 
zaoberať skvalitnením web stránky doprava.trnava.sk, prípravou regulácie v ďalších lokalitách 
mesta, vytvorením samostatnej rezidenčnej zóny v lokalite bytových domov na ulici 
Vajanského, možnosťou zavedenia nového druhu parkovacej (kreditovej) karty určenej pre 
viac vozidiel a prípadnými možnosťami zmien v už regulovaných zónach, kde zavedenie 
regulácie statickej dopravy prinieslo žiadaný výsledok.  

 
        Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení 
VZN č. 176 a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 30.8.2022 do 8.9.2022. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
      RNDr. Gabriela Cabanová, poslankyňa MZ – vystúpila s kozmetickou úpravou v čl. 1 ods. 
1, kde by bolo správnejšie namiesto číslovky uviesť slovo ..číslo... Zároveň položila otázku, či 
existuje konsolidované znenie tohto nariadenia. V prípade že nie, tak by mohlo, pretože 
dodatkov pribúda a bežný občan má problém sa v tom orientovať.  
      JUDr. Ivan Ranuša, náčelník MsP – konsolidované znenie nariadenia existuje v pracovnej 
podobe. Existujú dve možnosti, buď sa takéto konsolidované znenie na ďalšom zastupiteľstve   
schváli a text sa sprehľadní. Alebo sa pracovná verzia sprístupní na webe mesta.     
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – nepovažoval za potrebné schvaľovať 
dokument, ktorý sa sceľuje; všetky jeho časti schvaľovacím procesom už prebehli. Odporučil 
spracovateľovi využiť druhú možnosť.  
      Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – v prípade použitia legislatívnych pravidiel 
k analógiám legislatívneho procesu v národnej rade, konsolidované znenie by malo dostať 
svoje vlastné číslo nové a prejsť schvaľovacím procesom ako VZN s novým číslom. Považoval 
to za lepšie z hľadiska legislatívneho procesu.   
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – môže to byť prediskutované aj v mestskej 
rade a v neposlednom rade predložené aj plénu; je to na rozhodnutí poslancov. Možnosťou je 
aj schvaľovanie komplexného znenia vrátane vyznačených úprav.  
       Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – opätovne vysvetlil danú záležitosť z pohľadu 
zbierky zákonov a nástroj vydania konsolidovaného znenia v prostredí mesta je určite lepší. 
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 24, proti 1, zdržali sa 3, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 19 
v zmysle prerokovávaného materiálu, so zapracovaním technickej úpravy v čl. 1 ods. 1.  
 
 
 
Materiál č. 1.3 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 466 v znení 
VZN č. 467, VZN č. 469, VZN č. 478, VZN č. 484, VZN č. 489, VZN č. 493, VZN č. 496, VZN 
č. 512, VZN č. 513, VZN č. 522, VZN č. 533, VZN č. 549, VZN č. 553, VZN č. 559, VZN č. 
568, VZN č. 569, VZN č. 570 a VZN č. 576 o Územnom pláne mesta Trnava 
a o regulatívoch a limitoch využívania územia a zásad pre ďalší rozvoj mesta Trnava 
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Spravodajca: Ing. arch. Ondrej Horváth 
 

Mesto  Trnava  ako  orgán   územného  plánovania, ktorý obstaral  územnoplánovaciu  
dokumentáciu  je v zmysle  §  30  ods.1  zákona  č.  50/1976 Zb. o územnom plánovaní 
a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov  povinný sledovať,  či  sa  nezmenili  
územno-technické,  hospodárske alebo   sociálne  predpoklady,  na   ktorých  základe   bola  
navrhnutá  koncepcia  organizácie územia. Ak príde  k  zmene  predpokladov  alebo aj na 
základe verejnej požiadavky,  orgán  územného    plánovania   obstará     doplnok   alebo   
zmenu územnoplánovacej dokumentácie. 

Súčasťou materiálu boli nasledovné zmeny:  

• Lokalita A - Mestotvorná polyfunkcia Kopánka – Ľudová ul. 
Predmetom zmeny je zosúladenie základných výkresov ÚPN mesta Trnava ako aj reálneho 
vymedzenia jestvujúcej zástavby vo výkrese B.02 Komplexný výkres priestorového 
usporiadania a funkčného využitia územia ako  
- zčasti plochy mestotvornej polyfunkcie – jestvujúce a navrhované 
- zčasti plochy obytného územia – viacpodlažná zástavba (bytové domy) –  jestvujúce 
- zčasti plochy obytného územia – nízkopodlažná zástavba (rodinné domy) – jestvujúce  
s predbežným definovaním nezastavateľných plôch určených pre plošnú parkovú zeleň na 
vymedzených funkčných plochách, ktorá bude upresnená v následnom stupni - ÚPN-Z; 
vo výkrese C.02 Regulatívy využitia územia ako  
- zčasti plochy s kódom funkčného využitia B.01 – Mestotvorná polyfunkcia – jestvujúca                  

a navrhovaná 
- zčasti plochy s kódom funkčného využitia A.05 – Intenzifikované formy nízkopodlažnej 

zástavby a mestské vily –  jestvujúce 
- zčasti plochy s kódom funkčného využitia A.01 – Nízkopodlažná zástavba, rodinné domy – 

mestské formy – jestvujúce  
s predbežným definovaním nezastavateľných plôch určených pre plošnú parkovú zeleň na 
vymedzených funkčných plochách, ktorá bude upresnená v následnom stupni – ÚPN-Z; 
s podmienkou obstarania ďalšieho stupňa ÚPD – Územného plánu zóny vo vymedzení lokality 
A. 
 

• Lokalita B - Doplnenie regulatívov kódov funkčného využitia B.06, C.01, C.03 
Predmetom zmeny je doplnenie textovej časti regulatívov pre kódy funkčného využitia územia 
B.06, C.01, C.03 pre zamedzenie umiestňovania prevádzok, skládok a spracovania odpadov 
na takto vymedzenom území. 
 

• Lokalita C - Areál sociálnych služieb pri Orešianskej ceste 
Predmetom zmeny je vytvorenie podmienok na zmenu navrhovaného funkčného využitia na: 
- areálovú občiansku vybavenosť celomestského a regionálneho významu 

s kódom funkčného využitia B.03 – Plochy a bloky areálovej vybavenosti regionálneho                 
a lokálneho významu, v návrhovej etape. 

Súčasťou zmeny je aj ponechanie trasovanie navrhovaného káblového el. VN vedenia na 
východnom okraji vymedzenej lokality C. 
 

• Lokalita D - Bytový dom Modranka – Dedinská ul. 
Predmetom zmeny je úprava funkčného využitia vymedzenej lokality D ako: 
- plochy obytného územia – viacpodlažná zástavba (bytové domy) 
s kódom funkčného využitia  

- A.05 – Intenzifikované formy nízkopodlažnej zástavby a mestské vily so zachovaním 
stanoveného limitu výšky a podlažnosti zástavby v kontakte s jestvujúcou zástavbou RD v 
návrhovej etape. 

 

• Lokalita E - Oddychovo-relaxačná a športová zóna EKOPARK - Dolina  
Predmetom zmeny je vyčlenenie vymedzeného územia Lokality E: 
v časti ako: 
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- plochy športu, telovýchovy a rekreácie (v rozsahu cca 28,35 ha) 
a 
- plochy športu, telovýchovy a rekreácie v prírodnom prostredí (v rozsahu cca 22,65 ha) 

celkom 51,00 ha 
s kódom funkčného využitia: 
- B 05 – Plochy a bloky zariadení športu, rekreácie a cestovného ruchu, 

v časti ako: 
- plochy krajinnej zelene v rozsahu cca 146,27 ha 

s kódom funkčného využitia: 
- Z 06 – Plochy krajinnej zelene, 
pričom jej výraznú časť budú tvoriť významné navrhované krajinné prvky: 
- regionálne biocentrum Dolina – Krupiansky potok (v rozsahu cca 71 ha) 
- regionálny biokoridor RBk 3 Krupiansky potok (v rozsahu cca 2,9 ha) 
- miestny biokoridor Dolina (v rozsahu cca 1,7 ha) 

v návrhovej etape. 
Súčasťou zmeny v Lokalite E je aj regulatív obstarania následného stupňa podrobnejšej ÚPD 
– Územného plánu zóny pre takto vymedzený priestor, ktorého účelom o.i. bude vytvoriť 
podmienky pre: 
- zvýšenie ekologickej stability, biodiverzity a ochladzovanie územia v rámci potrebnej 

adaptácie na zmenu klímy v severovýchodnej časti k .ú Trnava, 
- založenie a obnovu ochrannej zelene a krajinných ekosystémov zabezpečujúcich ochranu 

okolitej poľnohospodárskej krajiny pred degradáciou suchom, veternou a vodnou eróziou. 
 

• Lokalita F - Priemet novovybudovaných komunikácií a úprava rozsahu  navrhovaných 
komunikácií v lokalite komerčno-podnikateľskej zóny Prúdy – Zavarská cesta 

Predmetom zmeny je priemet novovybudovaných komunikácií vrátane reálneho rozsahu 
navrhovaných komunikácií do aktuálneho znenia ÚPN mesta Trnava tak, aby zodpovedal 
reálnemu dosiahnutému stavu vo vymedzenom území Lokality F. 
 

• Lokality G - Doplnenie jestvujúcich a navrhovaných cyklotrás  
Predmetom zmeny je požiadavka mesta Trnava na doplnenie jestvujúcich a navrhovaných 
cyklotrás v priestore Bučianska cesta, Hliny, Veterná – Sibírska, Modranka Trnávka do 
aktuálneno znenia ÚPN mesta Trnava; 
 

• Lokalita H - Lesopark Depo – Trnavské rybníky  
Predmetom zmeny je požiadavka mesta Trnava na vymedzenie plôch navrhovaného 
lesoparku v lokalite Depo – Trnavské rybníky ako súčasti návrhovej etapy, vrátane doplnenia 
alternatívneho kódu funkčného využitia Z.06; 
 

• Lokalita I - Modernizácia a dostavba areálu Nemocnica – Tamaškovičova ul. 
Predmetom zmeny je požiadavka investora na úpravu a doplnenie regulatívov stanovených 
pre územie nemocnice na Tamaškovičovej ul. tak, aby sa vytvorili reálne a priaznivejšie 
podmienky pre modernizáciu a dostavbu tohto dôležitého zdravotníckeho zariadenia 
regionálneho významu. 

 
Zmena Územného plánu mesta Trnava bola prerokovaná  v termíne od  15.08.2022  do  

14.09.2022. Súčasne prebiehal aj proces posudzovania vplyvov na životné prostredie a 
Okresný  úrad Trnava, odbor starostlivosti o životné prostredie vydal  k Zmene 12/2022 pod č. 
OU-TT-OSZP3-2022/033358-018 dňa 12.10.2022 v zmysle § 56 písm. b) zákona č. 24/2006 
Z. z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie rozhodnutie, že navrhovaný strategický 
dokument sa nebude posudzovať podľa zákona. 
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       Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení 
VZN č. 176 a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 28.11.2022 do 7.12.2022. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
      Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – privítal novú grafiku, ktorú poslanci videli pri 
jednotlivých prezentáciách. Čo sa týka štruktúry textu, je pod ním podpísaný úplne nový 
predkladateľ. Skritizoval, že materiál nie je vôbec očíslovaný, chýbajú čísla strán. Pozornosť 
upriamil na 5. stranu dôvodovej správy, kde je na konci uvedená veta „Návrh VZN, kde bola 
zapracovaná záväzná časť predmetnej zmeny, bude spracovaný a vyvesený dňa 28.11.2022 
na 21 dní, vrátane ktorého prebehlo 10 dňové pripomienkovanie.“  Po prerátaní, dnes 13.12. 
tam 21 dní na pripomienkovanie a nevidí ani 10 dňovú lehotu na prerokovanie pripomienok. 
Po zverejnení návrhu by mala lehota skončiť  8.12. a ona skončila 6.12. na rokovaní mestskej 
rady. Týmto bolo porušené VZN č. 216, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 154, ktorým sa určuje 
postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN. Záležitosť si skontroloval, či náhodou nedošlo 
k preklepu. Na úradnej tabuli bolo nariadenie zverejnené s dátumom 28.11.2022, navyše bez 
dôvodovej správy. 
V rámci správneho legislatívneho postupu navrhol nerokovať o nariadení, stiahnuť ho a dať 
o ňom rokovať na najbližšom rokovaní mestského zastupiteľstva.  
      Na výzvu predsedajúceho reagoval Ing. arch. Ondrej Horváth, vedúci odboru. Uviedol, že 
sú si vedomí 10 dňovej lehoty, ktorá bola pred termínom mestskej rady. Keďže mestská rada 
nemá schvaľovací, ale odporúčajúci charakter pre mestské zastupiteľstvo, a pred mestským 
zastupiteľstvom bola splnená lehota na pripomienkovanie materiálu, takisto bol vydaný i § 25 
– potvrdenie zákonnosti procesu prerokovania okresným úradom, má za to, že proces 
prebehol v rámci regulí. Na základe toho, čo má zistené, je to v poriadku.  
       JUDr. Igor Kršiak, vedúci právneho odboru - pokiaľ mestská norma hovorí o lehotách na 
zverejnenie VZN, resp. je umožnené laickej verejnosti pripomienkovanie, mali byť dodržané. 
To znamená, že je potrebné dodržovať uplynutie týchto lehôt tak ako ustanovujú naše normy.  
Podotkol, že zákon nás viaže 15 dňovou lehotou a je otázkou do budúcnosti, či sa chce mesto 
viazať 21 dňovými lehotami. V závere uviedol, že materiál je potrebné vrátiť na dopracovanie, 
resp. na opätovné prerokovanie mestského zastupiteľstva.            
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 1) bol prijatý návrh poslanca Mráza 
na stiahnutie materiálu a jeho opätovnom zaradení na rokovanie najbližšieho mestského 
zastupiteľstva.  
  
 
 
Materiál č. 1.4 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 57, v znení 
VZN č. 197, VZN č. 258, VZN č. 334, VZN č. 385, VZN č. 403, VZN č. 405, VZN č. 472, VZN 
č. 473, VZN č. 479, VZN č. 498, VZN č. 534, VZN č. 567, VZN č. 580 a VZN č. 586 
o Územnom pláne mesta Trnava a o regulatívoch a limitoch využívania územia a zásad 
pre ďalší rozvoj mesta Trnava 

Spravodajca: Ing. arch. Ondrej Horváth 
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Mesto  Trnava  ako  orgán   územného  plánovania, ktorý obstaral  územnoplánovaciu  
dokumentáciu  je v zmysle  §  30  ods.1  zákona  č.  50/1976 Zb. o územnom plánovaní 
a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov  povinný sledovať,  či  sa  nezmenili  
územno-technické,  hospodárske alebo   sociálne  predpoklady,  na   ktorých  základe   bola  
navrhnutá  koncepcia  organizácie územia. V prípade, že príde  k  zmene  predpokladov  alebo 
aj na základe verejnej požiadavky,  orgán  územného    plánovania   obstará     doplnok   alebo   
zmenu územnoplánovacej dokumentácie. 

Súčasťou materiálu boli nasledovné zmeny: 

• Lokalita A -  Komunikácia Orolská záhrada – Zorena  
Predmetom zmeny je úprava komunikačnej siete ako obojsmerná komunikácia s otočiskom            
v koncovej polohe, v celom rozsahu vymedzeného uličného priestoru bude definovaná ako 
verejný priestor vrátane plôch parkovísk a peších plôch. 
 

• Lokalita B -   Doplnenie koeficientu zelene vo vymedzených lokalitách:  
Predmetom zmeny je doplnenie koeficientu zelene vo vymedzených lokalitách funkčného 
kódu. 

• Lokalita C -   Doplnenie regulatívov typu striech: 
Predmetom zmeny je doplnenie na území CMZ na historických úzkych parcelách na základe 
odsúhlasenia mestom Trnava a KPÚ Trnava je možné uplatnenie pultovej alt. sedlovej strechy   
(z dôvodu optimalizácie svetlotechnických pomerov na susedných parcelách). 
 

• Lokalita D -   Doplnenie regulatívu oplotenia BD v CMZ : 
Predmetom zmeny je doplnenie na území CMZ s koncentrovanou blokovou zástavbou na 
základe odsúhlasenia mestom Trnava a KPÚ Trnava oplocovanie pozemkov objektov na 
bývanie vo vnútroblokových priestoroch (nie na plochách vymedzených uličných priestorov, 
námestí, parkovej zelene) za stanovených podmienok. 
 

• Lokalita E -   Zmena regulatívov zástavby v areáli Trnavskej univerzity na 
Pekárskej ulici 

Predmetom zmeny je doplnenie v návrhovej etape podmienky pre rozšírenie areálu na 
pozemkoch trnavskej univerzity.  
 
          Zmena Územného plánu mesta Trnava bola prerokovaná  v termíne od 01.08.2022  do 
30.08.2022.  

Návrh  zmeny bol prerokovaný v Komisii stavebnej, územného plánovania a dopravy 
MZ, ktorá sa uskutočnila dňa 21.11.2022 a tá hlasovaním odporučila zmeny jednohlasne na 
prerokovanie mestskému zastupiteľstvu, s výnimkou zmeny v lokalite C, kde za návrh 
hlasovali 4 členovia stavebnej komisie.  

  Po verejnom prerokovaní zmeny ÚPN v zmysle platnej legislatívy a obdržaní kladných 
stanovísk dotknutých orgánov samosprávy, štátnej správy, orgánov, organizácií, právnických 
a fyzických subjektov, vyhodnotenia pripomienok a vydaní súhlasného záverečného 
stanoviska  Okresného  úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky, oddelenia územného 
plánovania podľa § 25 zákona č. 50/1976 Zb. v znení noviel, zákona o územnom plánovaní a 
stavebnom poriadku (stavebný zákon) predmetnú zmenu schvaľuje Mestské zastupiteľstvo 
mesta Trnava.  

 
       Návrh Všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený v zmysle § 6 ods. 3 a 4 zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 154, ktorým sa určuje postup pri prijímaní a vyhlasovaní VZN v znení 
VZN č. 176 a VZN č. 216. 
  Návrh VZN bol zverejnený v termíne od 28.11.2022 do 7.12.2022. 
  V určenej lehote neboli k nemu uplatnené pripomienky /viď. tabuľka na vyhodnotenie 
pripomienok/. 
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       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
      Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – uviedol, že návrh na stiahnutie sa týka aj tohto 
materiálu. Podotkol, že je robený divným normatívnym jazykom. Pretože právne texty sa 
prijímajú tak, že buď navrhujete zmenu alebo doplnenia úplne konkrétnych článkov 
a konkrétnych odsekov alebo sa vydáva nové znenie, konsolidované. V tomto prípade je to 
mačko-pes a odporučil to prepracovať pod vedením právnika.   
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslanca Mráza 
na stiahnutie materiálu a jeho opätovnom zaradení na rokovanie najbližšieho mestského 
zastupiteľstva.  
 
 
 
Materiál č. 2.1 
Návrh na úpravu uznesenia č. 872/2022 k účelu využitia výťažku z predaja objektu na 
Ulici Kollárova č. 24 v Trnave 

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá 

 
Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava dňa 15.2.2022 bolo prijaté uznesenie č. 

872/2022 k  návrhu na zmenu účelu využitia výťažku z predaja objektu na Ulici Kollárova č. 24 
v Trnave. V ňom sa schvaľuje účelové viazanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo 
výške 1 219 456,41 eur na financovanie sociálnych projektov (na úhradu nákladov spojených 
s prípravou projektovej dokumentácie a realizáciou projektov v sociálnej oblasti).  

Rímskokatolícka cirkev – Trnavská arcidiecéza požiadala listom zo dňa 24.11.2022       
o preschválenie finančnej výpomoci na dofinancovanie dokončenia výstavby Centra pomoci 
človeku pri Sv. Helene v Trnave na rok 2023. Táto bola schválená dňa 31.8.2022 uznesením 
MZ č. 1015/2022 na rok 2022.  

V súčasnosti na základe potrieb budovania kapacít v sociálnych službách  a potreby 
rekonštrukcie malometrážnych bytov na Ul. Vl. Clementisa 51 navrhujeme, aby  časť 
finančných prostriedkov bola použitá v súvislosti s prípravou projektovej dokumentácie 
a realizáciou projektov v sociálnej oblasti nasledovne:  
- Projekty v sociálnej oblasti 150 000.- eur 
- Rímskokatolícka cirkev – Trnavská arcidiecéza – finančná výpomoc 
na dofinancovanie dokončenia výstavby Centra pomoci človeku pri Sv. 
Helenku v Trnave 

 
 
300 000.- eur 

- Rekonštrukcia malometrážnych bytov na Ul. Vl. Clementisa 51   
300 000.- eur 

Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu vo výške 469 456.- eur bolo 
navrhnuté čerpať na ostatné investičné akcie.  

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – pýtal sa, čo vedie mesto k tomu,  aby 
prostriedky na sociálne účely boli ponechané na voľné použitie. Zároveň sa zaujímal o bližšiu 
špecifikáciu zdrojov na sociálne účely.  
       PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH., poslankyňa MZ – reagovala na položku ostatné 
investičné akcie vo výške 469 456,-. eur. Prvé tri akcie spomenuté v tabuľke, v zmysle dohody, 
že rezervný fond bol vždy orientovaný na pomoc v sociálnych službách. V poslednej vete nie 
je nikde spomenuté, že prostriedky nebudú použité na sociálne účely, ale je  to tak strategicky 
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uvedené  ako ostatné investičné akcie, ktorých súčasťou bude projektová príprava, technická 
príprava alebo spoluúčasť na iných projektoch týkajúcich sa sociálnej oblasti.       
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Odporučil 
čiastku 461 tis. eur do uznesenia ponechať  ako rezervu na sociálne projekty. Lebo v opačnom 
prípade sa môže použiť na hocičo. Keďže samotný objekt mal charakter ako sociálny než sa 
predal súčasnému vlastníkovi, bolo správne, že celá finančná čiastka sa schválila na projekty 
v sociálnej oblasti.   
        Mgr. Ingrid Huňavá, vedúca odboru – odpovedala na otázky poslanca. Čiastka 150 tis. je 
určená na projektovú dokumentáciu na zvýšenie kapacity sociálneho zariadenia na Narcisovej 
ulici. 
        PhDr. Miloš Krištofík, poslanec MZ – podotkol, že podľa informácií, Narcisova je ešte 
v štádiu riešenia. V súčasnosti je tam materská škola  rodinného typu, veľmi populárna v danej 
časti a spísaná bola petícia za jej zachovanie. Spomenul vedením mesta bol prezentovaný 
záujem riešenia na Tamaškovičovej ulici a osobne nevidí dôvod, prečo by tam tento projekt 
nemohol byť zrealizovaný.        
        PhDr. Eva Nemčovská, PhD., MPH., poslankyňa MZ – chápe predloženie petície na túto 
lokalitu, ale nič nebráni mestu byť projektovo pripravený na zariadenie opatrovateľskej 
starostlivosti. Na toto je výdavok plánovaný a môže to byť kdekoľvek.  
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – položka 469 456,- eur je zapojená v návrhu 
rozpočtu a uviedol, že súčasťou uznesenia môže byť, že daná čiastka sa doplní s využitím  
ako rezerva na sociálny účel po záverečnom účte v máji 2023. To je i návrh pre poslanca 
Holečka, ak sa s ním stotožní.   
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 30, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol prijatý návrh poslanca Holečka, 
upravený po vzájomnej dohode s primátorom mesta.  
       Hlasovaním (za 26, proti 2, zdržali sa 2, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 20 
v zmysle predkladaného materiálu a schváleného poslaneckého návrhu.   
  
 
 
Materiál č. 2.2 
Bankový úver na financovanie kapitálových výdavkov mesta 

Spravodajca: Ing. Zuzana Bigasová, PhD, MBA 
 

Na rokovanie mestského zastupiteľstva bol v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení predkladaný návrh na schválenie úverového rámca 
na financovanie/spolufinancovanie kapitálových výdavkov mesta.  

 Úverové zaťaženie mesta v zmysle § 17 ods. 2 až 7 zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy k 31.12.2021 predstavuje 13,45 % bežných 
príjmov predchádzajúceho roka, suma splátok dlhu predstavuje 5,05 %. Predpoklad 
k 31.12.2022 predstavuje načerpanie úveru vo výške 7 096 298 eur z 9 mil. úverového rámca, 
za tohto predpokladu by úverové zaťaženie predstavovalo 20,23 % z bežných príjmov 
predchádzajúceho roka, suma splátok dlhu by predstavovala 4,03 %. 

        Mesto predpokladá potrebu úveru vo výške 5 mil. eur na financovanie investičných 
akcií. Úver bude poskytnutý vo forme dlhodobého úveru (10 rokov).  

       Pre potreby zaradenia úverových zdrojov do rozpočtu mesta ich máme navrhnuté 
na konkrétne akcie mesta. V prípade, že nebude niektorá akcia realizovateľná v lehote 
čerpania úveru (z akýchkoľvek dôvodov, napr. majetkové vysporiadanie, predĺženie procesu 
verejného obstarávania) bude akcia nahradená inou akciou schválenou v rozpočte mesta.  

       Úverové finančné prostriedky vo výške 5 000 000 eur sú v návrhu rozpočtu zaradené 
nasledovne:  

       Čerpanie úveru sa predpokladá v plnej výške 5 mil. k 31.12.2023. Zmluvne dojednaná 
bude však možnosť čerpania 24 mesiacov, t. j. ak nebudeme schopní vyčerpať úver v roku 
2023 bude možné čerpať ho aj v roku 2024. Splácanie úveru vo forme splátkového kalendára 
na čiastku 5 mil. eur počas 10 rokov splatnosti úveru počnúc rokom 2025 (po dočerpaní úveru). 
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Na základe uvedených predpokladov prikladáme vývoj úverovej zaťaženosti mesta a percento 
splátok dlhu podľa priloženej tabuľky. 

V prípade vyčerpania celého úveru vo výške 5 mil. eur v roku 2023 by predstavovala 
úverová zaťaženosť mesta k 31.12.2023 úroveň 27,39 %. 

V zmysle §17 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  mesto 
môže prijať návratné zdroje financovania v prípade, ak celková suma dlhu neprekročí 60 % 
skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka a suma splátok návratných 
zdrojov financovania, vrátane úhrady výnosov a suma splátok záväzkov z investičných 
dodávateľských úverov neprekročí v príslušnom rozpočtovom roku 25 % skutočných bežných 
príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka znížených o prostriedky poskytnuté v 
príslušnom rozpočtovom roku mestu z rozpočtu iného subjektu verejnej správy, prostriedky 
poskytnuté z Európskej únie a iné prostriedky zo zahraničia alebo prostriedky získané na 
základe osobitného predpisu. Vzhľadom na skutočnosť, že už pri dosiahnutí úrovne celkovej 
sumy dlhu mesta 50 % skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka je 
mesto povinné prijať opatrenia, ktorých cieľom je zníženie celkovej sumy dlhu mesta. 
V prepočtoch uvádzame úroveň pre zostávajúcu možnosť prijatia úveru vo výške 50 %, t. j. po 
hranicu, kedy by mesto muselo prijať opatrenia za účelom zníženia celkovej sumy dlhu mesta. 
       K materiálu doplnila stanovisko hlavná kontrolórka mesta. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 24, proti 3, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 21 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Materiál č. 2.3 
Rozpočet mesta Trnavy na rok 2023 a viacročný rozpočet na roky 2023 – 2025 

Spravodajca: Ing. Zuzana Bigasová, PhD, MBA 
 
        V súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, zákonom č. 523/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách verejnej správy a zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy bol na rokovanie mestského zastupiteľstva predkladaný 
návrh rozpočtu mesta Trnavy ako základný nástroj finančného hospodárenia mesta na rok 
2023 a návrh viacročného rozpočtu na roky 2023 až 2025. Návrh rozpočtu je spracovaný ako 
programový rozpočet v štruktúre podľa zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách v 
súlade s vnútorným členením na bežný rozpočet, kapitálový rozpočet a finančné operácie. V 
zmysle ustanovení zákona č. 493/2011 Z. z. o rozpočtovej zodpovednosti, návrh rozpočtu 
obsahuje aj schválený rozpočet na bežný rozpočtový rok, údaje o očakávanej skutočnosti 
bežného rozpočtového roka a údaje o skutočnom plnení rozpočtu za predchádzajúce dva 
rozpočtové roky. Rozpočet na rok 2023 je navrhnutý ako prebytkový, pričom bežný rozpočet 
je zostavený ako prebytkový vo výške 3 460 tis. eur, kapitálový rozpočet je zostavený ako 
schodkový vo výške 15 436 tis. eur. Schodok kapitálového rozpočtu je vyrovnaný z prebytku 
bežného rozpočtu a z príjmových finančných operácií. Saldo finančných operácií je zostavené 
kladné vo výške 12 137 tis. eur. Bežné príjmy sú rozpočtované vo výške 71 576 tis. eur, 
kapitálové príjmy sú rozpočtované vo výške 16 570 tis. eur. Výdavky sú rozpočtované v 21 
programoch, ktoré obsahujú podprogramy slúžiace k plneniu zámeru jednotlivých programov, 
a návrhy cieľov na roky 2023 až 2025. Bežné výdavky sú rozpočtované vo výške 68 116 tis. 
eur, sú v nich plánované aktivity vyplývajúce zo samosprávnych funkcií mesta a výdavky na 
prenesený výkon štátnej správy. Kapitálové výdavky sú rozpočtované vo výške 32 006 tis. eur. 
Východiská stanovenia príjmov a výdavkov V roku 2023 rozpočtujeme výšku miestnych daní 
- dane z nehnuteľností na úrovni roku 2022. Príjem z podielu na dani z príjmov fyzických osôb 
rozpočtujeme vo výške 31 400 000 eur, vychádza z prognózy Ministerstva financií SR z 
októbra 2022 a zohľadňuje štátom prijaté opatrenia tzv. prorodinný balíček (v oblasti 
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poskytnutia daňového bonusu na deti zahŕňa 100 eur/1 dieťa, v súčasnosti sa hovorí o výške 
140 eur/1 dieťa, toto navýšenie nie je v prognóze zahrnuté). Vo výdavkovej časti rozpočtu je 
návrh formálny. Vzhľadom na negatívne vplyvy jednak štátom prijatých opatrení, tiež priame 
dopady na zvýšené výdavky na energie ťažko predpokladať vývoj bežných výdavkov. Medzi 

hlavné vplyvy na hospodárenie verejnej správy patria: ➢ Opatrenia vlády najmä tzv. 

prorodinný balíček, valorizácia platov, legislatívne novely ovplyvňujúce financovanie 
neštátnych školských zariadení a financovanie sociálnych služieb, s posunutou účinnosťou 
pre rok 2024 zavedenie spracovania zmesového komunálneho odpadu v zariadeniach na 

mechanicko-biologickú úpravu odpadu. ➢ Priame dopady na zvýšené výdavky na energie, 

pričom rozpočet neuvažuje s výrazne vyššími výdavkami na energie na všetkých súvisiacich 
položkách. Mesto má vysúťažených dodávateľov energií, nakupuje za spotové ceny, ktoré 

kopírujú vývoj na trhu a je ťažké predpokladať ako sa budú ceny vyvíjať. ➢ Inflácia, ktorá 

spôsobuje predraženie rozbehnutých projektov, stavieb a rekonštrukcií. ➢ V rokoch 2024-

2025 rozpočet neuvažuje s pokračujúcimi výrazne vyššími výdavkami na energie. Od roku 
2024 nás čaká tiež účinnosť zákona o rozpočtovej zodpovednosti, z titulu dosiahnutého 
štátneho dlhu 57,8 % hrubého domáceho produktu, štát prijal opatrenia, ktoré majú smerovať 
k znižovaniu štátneho dlhu, čo bude mať na samosprávy veľmi negatívny vplyv, nebudeme 
môcť vykryť schodok rozpočtu finančnými operáciami. 
       Výdavková časť rozpočtu obsahuje aj vlastné investície do projektov vyplývajúcich zo 
strategických dokumentov mesta: Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
mesta Trnava na roky 2014 - 2020 s výhľadom do roku 2030, Komunitný plán sociálnych 
služieb Mesta Trnavy na roky 2021 – 2025 s výhľadom do roku 2030 a tiež projekty pre 
programovacie obdobie 2014 - 2020 a nové programovacie obdobie 2021 - 2027, Regionálna 
integrovaná územná stratégia a Integrovaná územná stratégia udržateľného mestského 
rozvoja, Plán obnovy a odolnosti SR. V príjmových finančných operáciách je navrhované 
použitie fondov a čerpanie bankového úveru na kapitálové výdavky v oblasti dopravy, 
životného prostredia, sociálnej starostlivosti, školstva, správy majetku, dotačného systému a 
mestskej polície. Výdavkové finančné operácie sú rozpočtované na splátky istín a na účelovú 
finančnú rezervu na uzavretie, rekultiváciu a monitoring skládky odpadov. Predpokladaná 
výška dlhu mesta k 31.12.2022 predstavuje 17,24 % vychádzajúc z očakávaných bežných 
príjmov roka 2022 a predpokladaného čerpania úverových akcií. V zmysle zákona č. 583/2004 
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy nesmie výška dlhu prekročiť 60 % 
skutočných bežných príjmov predchádzajúceho roka. Po dosiahnutí úrovne 50 % dlhu však 
zákon určuje, aké opatrenia sú povinné samosprávy prijímať a ako zostavovať svoje rozpočty 
tak, aby sa celkový dlh znižoval. Všetky položky príjmov, výdavkov a finančných operácií 
navrhovaných do rozpočtu na rok 2023 sú podrobne popísané v textovej časti návrhu rozpočtu. 
V prílohe materiálu sú rozpočty príspevkových organizácií zriadených mestom. Rozpočet 
viacročný, vo výhľade na nasledujúce dva roky 2024 a 2025 je zostavený ako prebytkový. 
       K materiálu doplnila stanovisko hlavná kontrolórka mesta. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s úpravami, ktoré boli vyznačené v priloženej tabuľke. 
 
Rozprava: 
      Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – poďakoval predkladateľke materiálu i hlavnej 
kontrolórke za veľmi presnú správu o tomto rozpočte. To, že väčšina poslancov nevyzerá ako 
postava z Muchovho obrazu, použitý bol veľmi distingvovaný ekonomický jazyk a preto sa to 
pokúsil povedať jazykom ľudovým, po lopate. Po dvoch rokoch covidových sme prežili rok 
nazývaný ako krízový. Mnohí ekonómovia sa zhodujú v tom, že skutočné dopady, či už 
inflačné alebo nárast cien energií sa prenesú až do roku 2023, čo súvisí aj s množstvom rezerv 
a napĺňaní zásobníkov plynom atď. Ako však vyzerá mestský rozpočet? Dá sa povedať, že 
ambiciózne. Aj keď sa hovorí, že je prebytkový, v skutočnosti pozornosť upriamil na tabuľku 
na str. 10. Rozdiel medzi príjmami v bežnom roku a výdavkami v bežnom roku tak ako sú 
plánované, pre rok 2022 predstavujú mínus 22 mil. eur. To znamená, že výdavky, ktoré sme 
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mali, boli o 21 % vyššie ako príjmy, ktoré sme dosiahli. Toto všetko je saturované, doplnené 
tým, čo sa nazýva finančné operácie. Znamená to čerpanie a rozpúšťanie rezervných fondov 
a tiež úverové zdroje, ktoré si na to berieme. V skutočnosti to nie sú naše príjmy, ale to, čo 
nám v minulosti dali iní, alebo v budúcnosti iní za nás platiť budú. To, že schodok v minulom 
roku bol vo výške 21 %, sa dalo pochopiť, lebo išlo o rok volebný a bola snaha potlačiť 
kapitálové výdavky, investície. Avšak rovnako aj v tomto roku je plánovaný ako debetný, 
deficitný. Rovnako aj pre rok 2023 plánujeme väčšie výdavky ako príjmy. A rovnako ako 
v minulom roku plánujeme vykrývanie prostredníctvom finančných operácií. Odporučil pozrieť 
na ďalších stranách finančné operácie, predovšetkým ako sú použitie rezervného fondu, a to 
dokonca aj v tej časti, ktorá bola priamo v minulosti určená na sociálne projekty. Ďalej je to aj 
ďalšia tranža úverového zaťaženia. Aj tu poukázal na čísla, o ktorých sa bavili, 60 % bežný 
príjmov, sú čísla pri ktorých dochádza ku cross defaultu. Aj odporúčaných 50 %, 40 %, stále 
sa bavíme o celkových bežných príjmoch, z ktorých takmer tretina je použitá na prenesený 
výkon správy, t. j. sú priamo určené, na čo ich použijeme. V skutočnosti naše úverové 
zaťaženie sa blíži k 36 – 37 % zdrojov, s ktorými môžeme rátať ako s bežnými príjmami, dane 
a poplatky, ako aj podielové dane.  
Ako už bolo povedané, tento rozpočet je naplánovaný veľmi ambiciózne, má realizovať mnohé 
investičné zámery, ktoré sú tiež do značnej miery viazané na poskytnutie zdrojov z eurofondov 
a rôznych iných grantov. Uviedol, že bude rád, ak sa ho podarí zrealizovať. Obáva sa však, že 
riziko, ktoré tento rozpočet predstavuje, je vzhľadom na očakávané budúce vývoje veľmi 
riskantný. Bolo opakovane zopakované, že dá sa očakávať legislatívne zmeny, ktoré práve 
zamedzia používanie finančných operácií na krytie schodku rozpočtu. Inými slovami, ak by už 
dnes platil zákon, o ktorom sa tu rozprávame, mesto by malo schodok 12 mil. eur, ktorý by 
nemohlo mať, ale muselo by mať vyrovnaný rozpočet medzi príjmami a výdavkami za bežný 
rok.  
Takto predložený rozpočet vnímal ako veľmi rizikový a z jeho pohľadu sa hlasovania zdrží.        
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – nerozumel tomu, že sa mesto dostalo k dlhu 36 
%, keď v materiáli, ani v stanovisku hlavnej kontrolórky sa o tom nehovorí. Predložil 
poslanecký návrh na zaradenie troch položiek do rozpočtu : navýšenie kapitálového transferu 
na príspevkovú organizáciu Základná umelecká škola M. Sch. Trnavského vo výške 35 tis. eur 
na projektovú dokumentáciu a realizáciu rekonštrukcie zatekajúcej sedlovej strechy. Aj 
zamestnanec investičného odboru mestského úradu konštatoval, že ide o havarijný stav, ktorý 
sa musí bezodkladne riešiť. Ďalej z bežných výdavkov o 10 500 eur v programe 12 vzťahy 
s verejnosťou v položke 2.1.1.1 komunikácia. Finančné prostriedky budú použité na 
informovanie verejnosti prostredníctvom mobilnej aplikácie Munipolis, emailov a sms správ na 
inzerciu Trnavský hlas. Ide o to, že verejnosť sa častokrát nedostane k informáciám, ktoré sú 
zverejnené len tlačovými správami mesta, napr. aj v súvislosti s odstávkami vody, ... Zároveň 
zaradil zaradenie novej položky 5 000  eur v programe 12  vzťahy s verejnosťou, 2.1.2. úprava 
a nové stránky doprava.sk, nakoľko sa mesto chce viac priblížiť ľuďom, aby viac porozumeli 
problematike a ľahšie sa dostali k informáciám.  
Navrhované úpravy budú pokryté z existujúceho prebytku rozpočtu, ktorý bude po zapracovaní 
navrhovaných výdavkov stále vo výške 69 779 eur.        
       Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Mesto na 
zabezpečenie funkcie mesta má k dispozícii len dva zdroje : miestne dane a poplatky 
a podielové dane. Z nich zabezpečujeme všetky funkcie mesta, okrem preneseného výkonu  
štátnej správy. Výšku dlhu vzťahoval práve k týmto dvom položkám a vychádzalo mu to 36,7 
%.   
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – s faktickou pripomienkou. Podotkol, že 
porovnávané boli položky len tie, ktoré vyhovujú, čo považoval za manipulatívne.  
       Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – požiadal o vyjadrenie k položke, ktorú 
prostredníctvom zástupcu poslaneckého klubu predložil. Predkladá ju do rozpočtu už tri roky 
a týka sa verejného osvetlenia v časti Farárske, v priestore prechodu od cesty na Špačince až 
do stredu samotnej osady. V tejto veci mestský úrad už pokročil, poukázal na posledný e-mail 
z odboru investičnej výstavby zo dňa 12.10.2022. Informovaný som bol o tom, že projektová 
dokumentácia je už na stavebnom úrade, kde bola podaná 23.9., kde bola podaná žiadosť 
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o územné rozhodnutie. Predpokladá, že t. č. už je aj vydané. Rovnako aj na dotknuté pozemky 
sú už súhlasy vlastníkov za účelom zriadenia vecných bremien. Poďakoval, že za dva roky sa 
mesto posunulo už tu a záležitosť je vyriešená po projekčnej a majetkovej stránke. Email bol 
zakončený vetou, že momentálne nie sú na túto akciu finančné prostriedky v rozpočte mesta; 
akcia je navrhnutá pre budúci rok. Z tohto dôvodu predložil aj návrh na stretnutí a pýtal sa, ako 
má vec komunikovať ďalej. Postačoval by mu i prísľub, že to bude vybavené pri najbližšej 
aktualizácii rozpočtu. V túto chvíľu to považuje za sklamanie, že sa taká nie významná položka 
do rozpočtu nedostala.     
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval, že to súvisí s tým stupňom 
projektovej prípravy. O vyjadrenie požiadal poslanca Krajča.  
      Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – na rokovaní klubov bola požiadavka prednesená. 
Je možnosť reálneho čerpania. Ku dňu 16.11. bolo zaslané územné rozhodnutie verejnou 
vyhláškou. Čaká sa na jeho právoplatnosť. Následne bolo komunikované s Ing. Bérešom 
z investičného odboru, že nepredpokladáme vydanie stavebného povolenia v I. polroku, resp. 
do prvej aktualizácie rozpočtu. Stanovisko bolo oznámené i predsedovi poslaneckého klubu, 
že ihneď ako bude vydané stavebné povolenie, mesto vie vyčleniť v aktualizácii rozpočtu dané 
zdroje na túto investičnú akciu.   
   Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – vysvetlenie považoval za dostatočné, myslel si však, že 
to, čo sa týka líniových stavieb, robí sa len jednostupňové územné konanie. O vysvetlenie 
požiadal Ing. Miterkovú. 
       Ing. Iveta Miterková, vedúca odboru – nie pri všetkých líniových stavbách sa robí len 
jednostupňové konanie. Iba pre optické siete a elektronickú sieť je to územné rozhodnutie.     
       Mgr. Matej Lančarič, poslanec MZ – poďakoval spracovateľom rozpočtu i vedeniu mesta 
za to, že rozpočet na budúci rok je pripravený veľmi zodpovedne a vzhľadom na turbolentnú 
dobu, v ktorej žijeme, infláciu, nárast cien energií... rozpočet ako vždy podporí. Vedeniu mesta 
poďakoval za zapracovanie dvoch požiadaviek, ktoré predložil pri zostavovaní rozpočtu a to je 
štúdia na rekonštrukciu ZUŠ Mozartova 10 a na zatekajúcu strechu ZUŠ M. Sch. Trnavského.  
Nerozumel tomu, čo spochybňuje kolega Galbavý. Je legitímne a štandardné ak mesto zapája  
Rezervný fond do výdavkov budúceho roku. Toto sa deje pri schvaľovaní akéhokoľvek 
rozpočtu, s čím problém v minulosti nemal. Je tak isto legitímne, ak si mesto berie úverové 
zdroje na financovanie investícií alebo kapitálových výdavkov, čo považoval za zmysluplné. 
Spomenul, že v roku 2014 bol dlh mesta 29,19 % pri vláde strany SMER – SD s podporou 
KDH. Odvtedy dlhy iba klesali až po rok 2022, keď dlh mierne stúpol na cca 20 %.  
Poukázal na možnosť získania prostriedkov z externých zdrojov, napr. na rekonštrukcie 
námestia SNP, rekonštrukciu Spojnej, modernizáciu verejného osvetlenia, ...čo považoval za 
vhodné investície, preto s čerpaním bankového úveru problémy nemal.             
      Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – zopakoval poslednú vetu zo svojho vystúpenia 
a uviedol, že ak by dnes platila legislatíva, o ktorej sa predpokladá, že bude schválená 
v priebehu budúceho roka, tak rozpočet nebude môcť byť schválený, pretože je plánovaný ako 
schodkový, kedy sú výdavky vyššie ako príjmy. 
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – ak by platila daná legislatíva už teraz, žiadna 
samospráva nebude schopná pripraviť rozpočet. ZMOS i Únia miest komunikuje legislatívu 
s vládou i parlamentom. Odporúča sledovať správy z iných krajských miest, kde niekde majú 
finančné problémy. Mesto Trnava má iné finančné zdravie.   
      Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – mesto Trnava je na tom finančne dobre a strašenie 
zákonom, ktorý je síce naviazaný na plán obnovy, je na mieste a pôsobí demagogicky, Je rád 
za možnosť, že rozpočet je možné takto schvaľovať.    
      Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – že je na tom mesto finančne dobre, pán Galbavý a pán 
Baroš niekoľkokrát povedali v predvolebných diskusiách. Ak je na tom mesto dobre, tak zdravé 
úverové zaťaženie rýchlejšie a efektívnejšie môže deliverovať rozpracované projekty, a nevidí 
v tom nič zlé.  
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – pre predstavu poslancov uviedol, že sú 
mestá, ktoré sa snažia urobiť rozpočet a urobili ho už dnes spôsobom, že škrtajú všetky svoje 
investície, dotácie a aj tak majú vážne problémy so zostavením čo len vyrovnaného rozpočtu, 
nie prebytkového. Zároveň spomenul, že mesto má najnižšie úverové zaťaženie.  
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        Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
        Mestské zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 0) sa plénum stotožnilo 
s odporúčaniami mestskej rady, ktoré mali písomne.  
        Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) boli prijaté návrhy poslanca Krajča.  
        Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 22 
v zmysle predkladaného materiálu a schválených poslaneckých návrhov.  
 
 
    
Materiál č. 3.1 
Povolenie na spracovanie Zmeny Územného plánu mesta Trnava 13/2022 

Spravodajca: Ing. arch. Ondrej Horváth 
 

Orgán  územného  plánovania  -  mesto  Trnava  obstaráva územnoplánovaciu  
dokumentáciu  a v zmysle § 30  zákona  č.  50/1976   Zb.   je  povinný   sledovať,  či   sa   
nezmenili územno-technické,  hospodárske  a sociálne  predpoklady,  na  základe  ktorých   
bola navrhnutá koncepcia územia. Ak príde k zmene predpokladov, orgán územného 
plánovania prostredníctvom  odboru územného rozvoja a koncepcií obstará    doplnok, zmenu 
alebo úpravu územného plánu. 

Povolenie na spracovanie návrhu zmien a doplnkov schvaľuje mestské zastupiteľstvo. 
Územný plán mesta Trnava bol spracovaný v zmysle platnej legislatívy a metodiky a na 

základe výsledkov verejného prerokovania  schválený mestským zastupiteľstvom, záväzná 
časť novelizovaným VZN č. 466 dňa 26.6.2016 a každoročne následnými zmenami. Mesto 
Trnava  zabezpečuje legislatívne prerokovania a schvaľovania zmien, doplnkov a úprav podľa 
potrieb mesta alebo na základe žiadosti iných subjektov. Sú  predkladané návrhy na povolenie 
spracovania piatich  zmien územného plánu, všetky na základe žiadostí investorov a majiteľov 
pozemkov. 

       Súčasťou materiálu boli dve zmeny: 

• Zmena ÚPN, lokalita A – Ulica Kalinčiakova 2 
O zmenu územného plánu požiadal zástupca vlastníkov rodinného domu stojaceho na 

pozemku parc.č. 2474, 2475, 2476. V žiadosti uvádza, že v uličnej zástavbe na Kalinčiakovej 
ulici je zástavba mestských víl. Predmetný objekt a pozemok má potenciál na výstavbu 
polyfunkčného objektu s 9 bytmi a 180 m2 občianskej vybavenosti. Na pozemku bude 
podzemná garáž, aby sa zminimalizovali parkovacie miesta na teréne. Polyfunkčný objekt sa 
snažil hmotovo a tvarovo prispôsobiť okolitej zástavbe. Na Kalinčiakovej ulici šikmou strechou 
a na Študentskej ulici plochou strechou.  

Táto žiadosť je podaná prvýkrát, nakoľko by prišlo k zmene funkčného kódu z B.02/2 – 
Polyfunkčná kostra mesta v zónach nízkopodlažnej zástavby (rodinných domov) na plochu 
B.01 – mestotvornej polyfunkcie resp. B.02/1 - Polyfunkčná kostra mesta  

OÚRaK odporúča povoliť spracovanie predmetnej zmeny funkčného kódu z B.02/2 – 
Polyfunkčná kostra mesta v zónach nízkopodlažnej zástavby (rodinných domov) na plochu 
B.01 – mestotvornej polyfunkcie resp. B.02/1 - Polyfunkčná kostra mesta.  

Návrhom sa zaoberala  Komisia stavebná, územného plánovania a dopravy MZ na 
svojom zasadnutí dňa 21.11.2022, ktorá odporučila schváliť mestskému zastupiteľstvu 
povolenie na spracovanie tejto zmeny. 

• Zmena ÚPN,  lokalita B – Farárske  
Firma AVA Trans Spedition, s.r.o., Dechtice, konateľ a vlastník pozemku pán Milan Schatz 

požiadal o zmenu územného plánu v lokalite obce Farárske, nakoľko che preklasifikovať 
súčasný stav pozemku z ornej pôdy na funkčný kód Z 05 – Záhradkárske osady.  

V súčasnosti je pozemok umiestnený mimo zastavané územie obce. Vlastník pozemku 
uvádza, že pozemok je využívaný na sklad odpadu a ani po niekoľkých pokusoch 
o skultivovanie jeho pokusy neboli úspešné. Ako investor uviedol. Jeho cieľom je skultivovanie 
pozemku a jeho okolia, plnohodnotné využitie potenciálu pozemku, ktorý by jednotlivý vlastníci 
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záhrad využili na  rekreáciu, prípadne pestovanie plodín. Cez pozemok sa vybuduje koridor 
komunikácie, aby bol prístup  k jednotlivým pozemkom záhrad nových vlastníkov 

Po schválení Zmeny územného plánu tejto lokality by presnejšie regulatívy určil 
prerokovaný a schválený Územný plán zóny Farárske – záhradkárska osada . 

OÚRaK odporúča povoliť spracovanie predmetnej zmeny s preklasifikovaním súčasného 
stavu pozemku z ornej pôdy na funkčný kód Z 05 – Záhradkárske osady.  

Návrhom sa zaoberala  Komisia stavebná, územného plánovania a dopravy MZ na 
svojom zasadnutí dňa 21.11.2022, ktorá odporučila schváliť mestskému zastupiteľstvu 
povolenie na spracovanie tejto zmeny. 

V prípade povolenia spracovania  týchto zmien bude obstaraný návrh  zmeny, predložený 
na verejnoprávne prerokovanie v zmysle zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní 
a stavebnom poriadku.  
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaniami:  
a) v prípade návrhu na zmenu Územného plánu mesta Trnava, Lokalita A – Ulica Kalinčiakova 
2 prijať návrh v predloženej alternatíve A, t. j. povoliť spracovanie zmeny. 
b) v prípade návrhu na zmenu Územného plánu mesta Trnava, Lokalita B – Farárske prijať 
návrh v predloženej alternatíve B, t. j. nepovoliť spracovanie zmeny. 
 
Rozprava: 
       Mgr. Martin Uhlík, poslanec MZ - požiadal ho žiadateľ p. Milan Schatz z Farárskeho 
o vystúpenie. 
      Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo vystúpenie žiadateľa z časti 
Farárske schválené.  
p. Milan Schatz 
uviedol, že vlastní pozemky na Farárskom, ktoré sú znehodnotené obyvateľmi, ktorí tam 
bývajú. Sú to obyvatelia rómskeho pôvodu, ktorí pozemky znečisťujú odpadom. V prípade, že 
by pozemky neohradil, tak neporiadok sa bude stále kopiť. Nahlasovanie robí u policajtov, 
spisujú sa zápisnice o priestupku, častokrát zasahujú hasiči pri požiaroch, ktoré tam v tejto 
súvislosti vznikajú. Pozemok by chcel zveľadiť a zabezpečiť o neho starostlivosť a požiadal 
o schválenie zmeny. Z tohto dôvodu dal návrh na zmenu územného plánu – pozemok oplotiť 
a využívať na záhradkárske účely, lebo situácia v tejto časti je naozaj kritická. Následne 
prezentoval fotografie i video z danej lokality.        
 
      Mgr. Stanislav Hric, poslanec MZ – uviedol, že predmetná vec bola riešená i na stavebnej 
komisii, kde si prítomní neuvedomili jeden dôležitý bod. V prípade, že by sa roľa zmenila na 
záhradkársku osadu, kde je možné riešiť i výstavbu záhradných domčekov cca 25 m2. Osobne 
vyslovil obavu, že by tam začala ďalšia výstavba a možné riziko zvyšovania počtu týchto  
legálnych, či nelegálnych obyvateľov, možno i s dlhodobým bývaním. V nadväznosti na zábery 
z danej lokality jednoduchším riešením by bol prenájom role, napr. družstvu. Zmenu 
územného plánu po dokonalom zvážení pokladá za rizikovú.  
      Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – ďakoval predrečníkom, ktorí čiastočne determinovali 
jeho pohľad na vec. Rozumie kolegovi Hricovi a poukázal na ambicióznosť pozemkov, 
navrhnutých sietí, ... a na prvý pohľad to môže nadobúdať dojem, že v budúcnosti by mohlo 
ísť o trvalé bývanie. Uviedol, že na ostatnom rokovaní osobne prezentoval fotografie z dronu  
z tejto lokality a toto považoval za jedinú šancu ako dať do poriadku neprispôsobivých. Na 
interpeláciu v danej veci dostal ubezpečenie od pána primátora, že stretnutia sa uskutoční aj 
s obyvateľmi z Farárskeho, ktorí iniciovali interpeláciu. Očakáva termín stretnutia, na ktoré 
žiadal prizvať i pána Schatza.  
Navrhol tento bod – Farárske - z materiálu vypustiť a dať ho na ďalšie zasadnutie mestského 
zastupiteľstva, po predchádzajúcom stretnutí zainteresovaných, na ktorom sa dohodne, čo vie 
mesto urobiť aj s pomocou vlastníkov, ktorí tam vlastnia pôdu pre tých, ktorí chcú slušne žiť.  
        Ing. Katarína Koncošová, PhD., prednostka MsÚ – skonštatovala, že interpeláciu 
poslanca Mráza neeviduje, ale k záležitosti zvolala interné stretnutie za účelom ujasnenia si 
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niektorých záležitostí predtým, než budú zvolaní aj obyvatelia z tejto časti i poslancov. 
Stretnutia sa zúčastnili vedúci odborov: sociálneho, dopravy, mestskej polície, ...  Záležitosť 
odpadu bola nahlásená na okres a očakáva sa jeho odstránenie. Preveroval sa aj kamerový 
systém, v súvislosti s ktorým je problém s ťahaním optických káblov. Ide len o čiastkové 
riešenia. Problém sa však nevyrieši a opakuje sa. Týmto ubezpečila, že mestský úrad sa 
problematike venuje. Na sociálny odbor bola pozvaná aj druhá strana, ktorá tvrdila, že skládky 
odpadu nevytvára, ale odpad im tam dovážajú.  
Zvolanie spoločného stretnutia prisľúbila.        
 
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Mestské zastupiteľstvo pristúpilo k hlasovaniu. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržali sa 2, nehlasoval 1) bol prijatý návrh poslanca Mráza 
na stiahnutie lokality Farárske a zvolanie stretnutia.  
        Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté odporúčanie mestskej 
rady v lokalite ulice Kalinčiakova v alternatíve A.. 
       Hlasovaním (za 29, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 23 
v zmysle predkladaného materiálu a schváleného odporúčania mestskej rady.  
 
 
 
Materiál č. 4 
Majetkové materiály 

Spravodajca: 4.1 – 4.15 JUDr. Jana Tomašovičová 
              4.16 – 4.20 Ing. Lenka Klimentová, PhD. 
 
Č. 4.1 
Prevod nájmu pozemku pod predajným stánkom na Ulici Vladimíra Clementisa   (Nale 
Tabak s.r.o. ) 

 
        Pani Helena Kovačičová,  bytom Trnava, Na hlinách 14 bola vlastníčkou  predajného 
stánku, ktorý bol využívaný  na maloobchodný  predaj periodickej a neperiodickej tlače, 
tabaku a tabakových výrobkov, papiernického tovaru a drobného doplnkového sortimentu 
potravinárskeho a nepotravinárskeho charakteru v spotrebiteľskom balení, okrem predaja 
a podávania alkoholických nápojov na Ulici Vladimíra Clementisa v Trnave.                                                                                  
Na prenájom pozemku pod predajným stánkom je uzatvorená nájomná zmluva medzi 
Mestom Trnava a pani Kovačičovou na dobu určitú, do 31. 12. 2022. Pani Kovačičová 
požiadala o ukončenie nájomného vzťahu z dôvodu zmeny vlastníctva predajného stánku.  
        Nový vlastník,  spoločnosť Nale Tabak s. r. o., Komenského 12, Modra, IČO 50 864 963 
požiadala o uzatvorenie nájomného vzťahu na prenájom pozemku pod  predajným stánkom, 
ktorý chce prevádzkovať naďalej na maloobchodný  predaj periodickej a neperiodickej tlače, 
tabaku a tabakových výrobkov, papiernického tovaru a drobného doplnkového sortimentu 
potravinárskeho a nepotravinárskeho charakteru v spotrebiteľskom balení, okrem predaja 
a podávania alkoholických nápojov.  
       Stánok č. 131, evid. č. 21, na Ulici Vladimíra Clementisa v Trnave, vo výmere 7,00 m2 je 
umiestnený na pozemku  vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č. 5671/92. 
       V zmysle prílohy uznesenia MZ  č. 716/2009 zo dňa 15. 12. 2009  patrí  stánok  na Ulici 
Vladimíra Clementisa  do zóny atraktivity "C" a do kategórie sortimentu "I". 
     Podľa tohto zaradenia a v zmysle Príkazu primátora č. 1/2022 pre určovanie sadzieb výšky 
nájomného za prenájom pozemkov vo vlastníctve mesta Trnava pod predajnými stánkami  
pre rok 2022  je výška nájomného 0,2709 eura/m2/deň, ročné nájomné  predstavuje  sumu   
692,15 eura.   Mesto Trnava neeviduje voči žiadateľom žiadne pohľadávky.   
     V predmetnom prípade ide o prenájom majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
o ktorom rozhoduje mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Dôvod 
hodný osobitného zreteľa  podľa  § 9a ods. 9) písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
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v znení neskorších predpisov, spočíva  v rozvoji  a podpore malého a stredného podnikania 
v meste Trnava. 
       Zámer k prevodu nájomného vzťahu na prenájom pozemku pod predajným stánkom 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol zverejnený  25.11.2022. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním prijať návrh uznesenia v alternatíve I., t. j. schváliť prevod nájmu pozemku. 
 
Rozprava: 
        Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – konštatoval, že dôvod hodný osobitného zreteľa 
podľa materiálu spočíva v rozvoji malého a stredného podnikania v meste Trnava. Odporučil 
tam napísať, že prevádzka má dobrú povesť a miestni obyvatelia a poslanci majú záujem na 
pokračovaní tejto prevádzky.  
       Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – uviedol, že na majetkovej komisii sa s tým 
stretávali opakovane, že ak navrhovateľ sám nezdôvodní dôvod osobitného zreteľa, 
spracovateľ materiálu by ho nemal formulovať.   
        
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 24 
v zmysle predkladaného materiálu v alternatíve 1.  
 
 
Č. 4.2 
Prenájom pozemku pod predajným stánkom na Ulici Limbová (Michaela Kačová) 

       Pani Michaela Kačová – Pečenie Michaela, Suchá nad Parnou 362, IČO  524 88 748 
požiadala o uzatvorenie nájomného vzťahu na prenájom pozemku pod predajným stánkom, 
ktorého sa stala vlastníčkou a ktorý využíva  na maloobchodný  predaj zákuskov, ktoré vyrába. 
Stánok je umiestnený na pozemku vo vlastníctve mesta Trnava  na Ulici gen. Goliána   
v Trnave.   
       Stánok č. 70 na Ulici gen. Goliána  v Trnave, vo výmere 15,25 m2 je umiestnený na 
pozemku  vo vlastníctve Mesta Trnava,  parc. reg. “C”  č.8399/72. 
      V zmysle prílohy uznesenia MZ  č. 716/2009 zo dňa 15. 12. 2009  patrí  stánok  na Ulici 
gen. Goliána  do zóny atraktivity "C" a do kategórie sortimentu "I". 
      Podľa tohto zaradenia a v zmysle Príkazu primátora č. 1/2022 pre určovanie sadzieb výšky 
nájomného za prenájom pozemkov vo vlastníctve mesta Trnava pod predajnými stánkami   pre 
rok 2022  je výška nájomného 0,2709 eura/m2/deň, ročné nájomné  1 507,90 eura.   
Na základe informácie z odboru investičnej výstavby je investičná akcia  „Revitalizácia 
verejných priestranstiev v rámci obytného súboru Gen. Goliana“ v štádiu rozpracovanosti 
a k realizácii príde až v roku 2024.  
       Návrh na prenájom pozemku bol predložený Majetkovej komisii MZ na zaujatie stanoviska 
formou per rollam. Hlasovanie sa uskutočnilo 6. - 11.10.2022, majetková komisia nezaujala 
stanovisko.  
       V predmetnom prípade ide o prenájom majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 
o ktorom rozhoduje mestské zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  
Dôvod hodný osobitného zreteľa  podľa  § 9a ods. 9) písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 
majetku obcí v znení neskorších predpisov, spočíva  v rozvoji  a podpore malého a stredného 
podnikania v meste Trnava. 
       Zámer k prenájmu pozemku pod predajným stánkom z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa bol zverejnený 25.11.2022. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním prijať návrh uznesenia v alternatíve I., t .j. schváliť prenájom pozemku. 
 
 
Rozprava: 
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       Juraj Fuzák, poslancov MZ – sa pýtal ako je na tom mesto v súvislosti s prototypmi 
stánkov, ktoré by mali nahrádzať tieto pôvodné. Kedy možno rátať približne s prvým stánkom.  
       Ing. arch. Ondrej Horváth, vedúci odboru – projektant odovzdal realizačnú dokumentáciu, 
ktorá bola prerokovaná s odborom verejného obstarávania. Hlavnou témou bolo zvoliť vhodný 
typ výberu verejného obstarávania, pretože bolo odporučené ísť spôsobom, že zhotoviteľ 
prototypu, do budúcnosti i reálneho stánku, by mal možnosť do určitej miery upravovať 
konštrukciu stánku tak, aby zefektívnil cenovú hladinu. Toto je na programe v najbližšom 
kvartáli. Realizácia je po vysúťažení dodávateľa otázkou niekoľkých týždňov. Na každý stánok 
bude musieť mať mesto položku v rámci rozpočtu.  
      Mgr. Ing. Marián Galbavý, poslanec MZ – ako právnikovi mu nedá nepoložiť otázku, ako  
právne donútiť vlastníkov výbehových typov stánkov na používanie nových a aké budú 
podmienky odplaty, atď. Smeroval k tomu, či pri schvaľovaní nájmov pozemkov v túto dobu 
nebude problematické, ak chceme riešiť výmenu stánkov za iné.   
      JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – predpokladá, že nepredĺžením nájmu 
pozemku pod stánkom môžu pozemok vypratať alebo akceptovať podmienky. Riadil by sa 
uzatvorenými zmluvami, resp. dohodami. Nikto nemôže držať mesto v šachu na vlastných 
pozemkoch.  
      JUDr. Jana Tomašovičová, vedúca odboru – uviedla, že nájmy pozemkov pod stánkami 
sa schvaľujú na obdobie jedného roka, t. j. na rok 2023 a predpokladá, že v tomto období 
k výmene stánkov nepríde. Zároveň prečítala výpovedné dôvody, ktoré sú uvedené aj 
v návrhu uznesenia.   
        Ing. arch. Ondrej Horváth, vedúci odboru – podotkol, že stánky budú naskladované 
a priebežne ako budú uzatvárané nájomné zmluvy, budú priebežne vymieňané.   
       
         Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
         Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 25 
v zmysle predkladaného materiálu v alternatíve 1.  
 
 
 
Č. 4.3 
Schválenie predaja pozemku v k. ú. Stará Turá  a súťažných podmienok obchodnej 
verejnej súťaže o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj pozemku   

       Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 22. 3. 2022  odporučila predaj pozemku  
parc. reg. „C“  parc.č. 17387/1  záhrada  s výmerou  517 m2  v k. ú. Stará Turá, okres Nové 
Mesto nad Váhom, formou obchodnej verejnej súťaže.  

 
        Pozemok sa nachádza  mimo zastavaného územia mesta Stará Turá, na hranici so 
zastavaným územím. Pozemok je súčasťou záhradkovej osady. Ide o priestorovo oddelenú, 
integrovanú časť, s roztrúsenou zástavbou záhradkových chatiek za účelom krátkodobej 
relaxácie. Záhradková osada sa nachádza juhozápadne od zastavaného územia mesta Stará 
Turá, po ľavej strane hraničí s územím cintorína, v nadväznosti na zástavbu rodinných domov. 
Na pravej strane sa nachádzajú pozemky s poľnohospodárskym využitím, z južnej strany 
polyfunkčná zóna mesta. 
         Pozemok bol priestorovo vytýčený dňa 18.1.2022. Hranice pozemku boli v prírode 
označené drevenými kolíkmi.  
        V zmysle územnoplánovacej informácie zo dňa 19.7.2021 sa  pozemok nachádza 
v regulačnom bloku R4 – Blok záhradkárskej osady. Prípustné funkčné využívanie: záhrady, 
vinice – s účelovými stavbami (chatkami) do 50 m2 zastavanej plochy. Obmedzujúce funkčné 
využívanie (prípustné s obmedzením):príslušné verejné dopravné a technické vybavenie 
nevyhnutné pre obsluhu územia, verejná, poloverejná a súkromná zeleň – na podporu 
oddychových a rekreačných funkcií. 
Zakazujúce funkčné využívanie (neprípustné): bývanie, výroba, sklady, občianska 
vybavenosť, iné formy rekreácie, nadradené dopravné a technické vybavenie.   
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Podľa znaleckého posudku č. 96/2021, vypracovaného Ing. Elenou Trnkovou, znalkyňou  
v odbore stavebníctvo, odhad hodnoty nehnuteľností, je všeobecná hodnota pozemku 
10.396,87 eur,  jednotková všeobecná hodnota pozemku je 20,11 eur/m2. 

Majetková komisia na svojom rokovaní dňa 7.6.2022 sa  zaoberala vyhodnotením 
obchodnej verejnej súťaže vyhlásenej na základe uznesenia MZ mesta Trnava č. 902/2022  
zo dňa 26.4.2022 na predaj pozemku parc. č. 17387/1 s výmerou  517 m2  v k. ú. Stará Turá, 
s minimálnou východiskovou cenou 29 eur/m2.  Do termínu uzávierky do 31.5.2022 do 10,00 
hod. nebola doručená žiadna ponuka.  

Majetková komisia odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť podmienky obchodnej 
verejnej súťaže na predaj pozemku parc. č. 17387/1 s výmerou  517 m2 v k. ú. Stará Turá  
s minimálnou východiskovou cenou 19,90 eur/m2.   

 Predaj pozemku sa uskutočňuje v súlade  so Všeobecne záväzným nariadením č. 528 
o zmluvných prevodoch majetku mesta v znení VZN č. 290, VZN č. 344, VZN č. 376 a VZN č. 
420, so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a majetkom v štátnom 
vlastníctve, ktorý bol mestu zverený v platnom znení a  s  uznesením MZ zo dňa 13.12.2022. 

 V závere spravodajskej správy požiadala o doplnenie lehoty na podávanie súťažných 
návrhov a v bode 2. uznesenia doplniť termín ...do 21.3.2023... 

       
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 26 
v zmysle predkladaného materiálu a technickej úpravy.  
 
 
 
Č. 4.4 
Schválenie najvhodnejších návrhov kúpnych zmlúv na predaj jednotlivých zariadení 
strojárskeho charakteru – jednotlivých častí linky na zhodnocovanie komunálneho 
odpadu Splitting  

        Mesto Trnava v roku 2012 v rámci 2. etapy výstavby Zariadenia na zhodnotenie odpadov, 
v areáli firmy FCC Trnava s.r.o. na Zavarskej ulici, vybudovalo zariadenie na dotrieďovanie 
komunálneho odpadu tzv. systém Splitting. Investičná akcia bola financovaná s využitím 
nenávratného finančného príspevku z operačného programu Životné prostredie 
spolufinancovaného Kohéznym fondom. 
       V rámci vyššie uvedenej akcie boli vybudované stavebné objekty: Hala na TAP, Kóje na 
materiál TAP, Spevnené plochy, komunikácie, Odvod dažďových vôd, kanalizácia, odlučovač 
ropných látok,   Rozvodňa, rozvody nn, Vonkajšie osvetlenie a osadená technologická časť – 
linka na TAP. 
       Pretože vlastníkom zariadenia linky je Mesto, pričom zber, prepravu a zneškodňovanie 
odpadov v meste zabezpečuje spoločnosť FCC Trnava s.r.o. bola uzatvorená dňa 
28. 11. 2012 Zmluva o spolupráci pri zabezpečovaní prevádzkovania zariadenia na 
zhodnocovanie odpadov tak, aby bol naplnený cieľ Projektu, t. j. zníženie množstva 
ukladaného odpadu na skládku TKO Trnava – Zavarská cesta v súlade s podmienkami zmluvy 
o poskytnutí nenávratného finančného príspevku. V súčasnosti je Projekt ukončený.  
       V zmysle novelizovanej vyhlášky MŽP SR č. 382/2018 Z. z. o skládkovaní odpadov je 
nová  povinnosť upravovať odpad pred skládkovaním tak, aby na skládku bol ukladaný iba 
odpad, ktorý prejde procesom triedenia a stabilizácie organickej frakcie. Zariadenie Splitting 
v súčasnej podobe nedokáže upraviť odpad tak, ako to bude potrebné,  preto spoločnosť FCC 
Trnava s.r.o. v jestvujúcej hale na Zavarskej ceste umiestni zariadenie spĺňajúce požiadavky 
na triedenie a úpravu odpadu. 
       Keďže technologická časť už nebola využívaná a Mesto Trnava ju neplánovalo ďalej 
prevádzkovať z dôvodu vysokých prevádzkových nákladov, vedenie mesta navrhlo zariadenie 
odpredať. 
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       Obchodná verejná súťaž na predaj celého zariadenia bola zrealizovaná v súlade 
s uznesením MZ č. 964/2022 s východiskovou cenou 1 550 595,50 eura. Do súťaže sa 
neprihlásil žiaden záujemca.  
        Preto na základe uznesenia MZ č. 1032/2022 bola vyhlásená obchodná verejná súťaž na 
predaj jednotlivých zariadení strojárskeho charakteru - jednotlivých častí linky na 
zhodnocovanie komunálneho odpadu Splitting. 
 

         Uznesením č. 1032/2022 bol zároveň schválený obsah kúpnych zmlúv na predaj 
jednotlivých zariadení strojárskeho charakteru - jednotlivých častí linky na zhodnocovanie 
komunálneho odpadu Splitting. 
 
         Majetková komisia sa na zasadnutí dňa 19. 10. 2022 zaoberala vyhodnotením 
Obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh kúpnej zmluvy na predaj jednotlivých 
zariadení strojárskeho charakteru – jednotlivých častí (v počte 12) linky na zhodnocovanie 
komunálneho odpadu Splitting. Do termínu uzávierky boli doručené návrhy kúpnych zmlúv na 
5 častí linky, ktoré boli rozpísané v materiáli. 
        Komisia vyhodnotila predložené návrhy s poradovým číslom 2. až 5. ako najvhodnejšie a 
odporúča Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava schváliť návrhy kúpnych zmlúv s víťazným 
uchádzačom. 
        Komisia vylúčila zo súťaže predložený návrh s poradovým číslom 1. z dôvodu, že 
navrhnutá výška kúpnej ceny bola nižšia ako minimálna východisková kúpna cena stanovená 
v súťažných podmienkach.                            
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu boli štyri návrhy uznesenia; o každom sa hlasovalo osobitne.   
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 27 
v zmysle predkladaného materiálu ako prvé v poradí.  
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 28 
v zmysle predkladaného materiálu ako druhé v poradí.  
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 29 
v zmysle predkladaného materiálu ako tretie v poradí.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 30 
v zmysle predkladaného materiálu ako štvrté v poradí.  
 
 
 
Č. 4.5 
Odplatný prevod nehnuteľností do majetku mesta k stavbe „Parkovisko pred Pavilónom 
chirurgických disciplín FN Trnava“ na Ulici A. Žarnova v Trnave (Slovenský pozemkový 
fond) 

       Mesto Trnava má záujem vybudovať verejnoprospešnú investičnú stavbu „Parkovisko 
pred Pavilónom chirurgických disciplín FN Trnava“ na Ulici Andreja Žarnova  v Trnave. Ako 
investor  pripravovanej stavby zabezpečilo  vypracovanie projektovej dokumentácie pre 
vydanie stavebného povolenia. Cieľom predmetnej stavby je zvýšenie parkovacích miest, 
zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky a zmiernenie nepriaznivých vplyvov z dopravy na 
obyvateľstvo. 
      Mesto Trnava požiadalo Slovenský pozemkový fond o majetkovoprávne usporiadanie 
pozemkov pod verejnoprospešnou stavbou, ktorej stavebníkom je Mesto Trnava, 
bezodplatným prevodom do vlastníctva Mesta Trnava.  
       Dňa 6.9.2022 odbor majetkový obdržal list Slovenského pozemkového fondu v ktorom sa 
uvádza, že Slovenský pozemkový fond ako správca môže pozemky dotknuté vyššie uvedenou 
stavbou riešiť odplatným prevodom pozemkov nezistených vlastníkov podľa § 19 ods. 3 
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zákona č. 180/1995 Z. z. Ide o odkúpenie pozemkov parcela registra „E“ KN parc. č. 951/5 
druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 28 m2 a parcela registra „E“ KN parc. č. 
951/6 druh pozemku Zastavaná plocha a nádvorie o výmere 11 m2.  
       Podľa znaleckého posudku č. 87/2022 zo dňa 14.09.2022 je všeobecná hodnota 
pozemkov stanovená na 36,25 eura/m2, t. j. pozemok p. č. 951/5 o výmere 28 m2 má hodnotu 
1 015,00 eura a pozemok p. č. 951/6 o výmere 11 m2 má hodnotu 398,75 eura. Hodnota 
pozemkov spolu: 1 015,- eura + 398,75 eura = 1 413,75 eura. 
        Na základe emailu zo dňa 30.09.2022, Slovenský pozemkový fond predáva pozemky 
nezistených vlastníkov podľa interných predpisov SPF za 1,2 násobok ceny stanovenej 
znaleckým posudkom. Odkupná hodnota pozemkov predstavuje sumu 1 696,5 eura. 
        Majetková komisia hlasovaním per rollam od 06.10.2022 do 11.10.2022 odporučila 
mestskému zastupiteľstvu schváliť odplatný prevod pozemkov parcela reg. „E“ č. 951/5 a p. č. 
951/6 do majetku Mesta Trnava za cenu stanovenú znaleckým posudkom zvýšenú o koeficient 
SPF t. j. o 1,2 násobok ceny znaleckého posudku t. j. za cenu 1 696,5 eura za oba pozemky. 
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 31 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
Č. 4.6 
Predaj pozemku pod trafostanicou na Ulici Vajanského v Trnave (Západoslovenská 
distribučná, a. s.) 

       Majetková komisia MZ sa na svojich zasadnutiach v roku 2022 zaoberala žiadosťami   
spoločnosti Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 
36 361 518 o odkúpenie stavby trafostanice, pozemkov pod trafostanicami a pozemkov 
priľahlých k trafostaniciam v meste Trnava.  
       Na stretnutí zástupcov ZSDis a zástupcov mesta Trnava prišlo k dohode, že na základe 
sumarizácie požiadaviek a ponuky zo strany ZSDis príde k vzájomnému majetkovoprávnemu 
usporiadaniu nehnuteľností medzi ZSDis a Mestom Trnava.  
      Celkovo ide o predloženie šiestich žiadostí z toho piatich o kúpu nehnuteľností 
z vlastníctva Mesta Trnava do vlastníctva Západoslovenskej distribučnej, a. s. a jednej kúpy 
pozemku z vlastníctva ZSDis do vlastníctva Mesta Trnava. Na základe vyššie spomínanej 
dohody ZSDis zabezpečí vyhotovenie geometrických plánov a po vzájomnom odsúhlasení 
rozsahu odčlenenia v jednotlivých GP a ich overení katastrom, predloží jednotlivé žiadosti na 
odkúpenie nehnuteľností. Postupne budú na rokovanie mestského zastupiteľstva predkladané 
konkrétne žiadosti. 
      Dňa 3.10.2022 bola na MSÚ v Trnave zaevidovaná žiadosť spoločnosti Západoslovenská 
distribučná, a. s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518 o odkúpenie pozemku  
parcela reg. „C“ č. 809/2 o výmere 33 m2 na Ulici Vajanského nachádzajúceho sa pod časťou 
jestvujúcej trafostanice TS 0084-020 v Trnave za cenu 6 700,- eur. 
      Ide o pozemok diel č. 1 k parcele registra „C“ č. 809/2 – zastavaná plocha a nádvorie 
s výmerou 33 m2, z pozemku parcely registra „E“ č. 800 o výmere 33 m2 zapísaného na LV č. 
11228 (pozemok pod časťou trafostanice TS 0084-020, podľa GP č. 172/2021 úradne 
overenom 04.02.2022 pod číslom G1-121/2022 Okresným úradom Trnava, katastrálnym 
odborom) vo vlastníctve Mesta Trnava.  
       Žiadateľ predložil vypracovaný geometrický plán, na základe ktorého by predmetom 
predaja bol diel č. 1 k parcele registra „C“ č. 809/2 – zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 
33 m2, z pozemku parcely registra „E“ č. 800 o výmere 33 m2 zapísaného na LV č. 11228 
a znalecký posudok č. 24/2022 zo dňa 25.04.2022. Všeobecná hodnota pozemku podľa 
znaleckého posudku je stanovená na sumu 203,02 eura/m2, teda celková suma za pozemok 
o výmere 33 m2 predstavuje sumu 6 699,66 eura, zaokrúhlene 6 700,- eur. 
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        Spôsob prevodu predajom majetku mesta sa uskutočňuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 
8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pričom písm. 
b) znie: „pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, 
ktorá svojim umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou“. 
        Majetková komisia sa dňa 23.08.2022 zaoberala žiadosťou Západoslovenskej 
distribučnej, a. s. a odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť predaj predmetného 
pozemku pod časťou trafostanice TS 0084-020 s tým, že žiadateľ zabezpečí vyhotovenie 
geometrického plánu. 
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 32 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.7 
Predaj trafostanice, pozemku pod trafostanicou a priľahlých pozemkov na Ulici Ľaliovej 
v Trnave a zriadenie vecného bremena v prospech mesta Trnava (Západoslovenská 
distribučná, a. s.)  

       Predkladaná ďalšia žiadosť, ktorá bola na MsÚ zaevidovaná dňa 13.10.2022 (doplnenie 
žiadosti zo dňa 03.12.2021) spoločnosti Západoslovenská distribučná, a. s., Čulenova 6, 816 
47 Bratislava, IČO: 36 361 518 o odkúpenie priľahlých pozemkov p. č. 7885/10 a 7885/11 
k odkupovanej trafostanici TS 0084-131 na Ulici Ľaliovej v Trnave. 
       Ide o novovytvorené pozemky (priľahlé k trafostanici TS 0084-131) parcela registra „C“ č. 
7885/10 druh pozemku Ostatná plocha o výmere 28 m2 a parcela registra „C“ č. 7885/11 druh 
pozemku Ostatná plocha o výmere 39 m2 oddelené z pozemku parcela registra „C“ č. 7885/1  
o výmere 11 275 m2 zapísaného na LV č. 5000 odčlenené podľa GP č. 53/2022 úradne 
overenom 20.09.2022 pod číslom G1-1279/2022 Okresným úradom Trnava, katastrálnym 
odborom) vo vlastníctve Mesta Trnava.  
       Žiadateľ predložil vypracovaný geometrický plán, na základe ktorého by predmetom 
predaja boli novovzniknuté parcely č. 7885/10 a 7885/11 a znalecký posudok č. 49/2022 zo 
dňa 05.10.2022. Všeobecná hodnota pozemkov podľa znaleckého posudku je stanovená na 
sumu 106,83 eura/m2, teda celková suma za pozemky o výmere 28 + 39 m2 = 67 m2 
predstavuje sumu 7 157,61 eura. 
       Spôsob prevodu predajom majetku mesta sa uskutočňuje v zmysle ustanovenia § 9a ods. 
8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov pričom písm. 
b) znie: „pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, 
ktorá svojim umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou“. 
       Majetková komisia sa dňa 23.08.2022 zaoberala žiadosťou Západoslovenskej 
distribučnej, a. s. a odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť predaj trafostanice TS 0084-
131 postavenej na pozemku parcela č. 7885/2 za cenu 29 192,66 eur, pozemku pod 
trafostanicou t. j. pozemok parcela č. 7885/2 o výmere 81 m2 za cenu 7 635,06 eura s tým, že 
žiadateľ zabezpečí vyhotovenie geometrického plánu na odčlenenie priľahlých pozemkov, 
ktoré budú predmetom predaja na základe doplnenia pôvodnej žiadosti. 
       Podľa znaleckého posudku č. 49/2022 zo dňa 05.10.2022 je všeobecná hodnota pozemku 
parcela č. 7885/10 stanovená na sumu 2 991,24 eura a hodnota pozemku p. č. 7885/11 je 
stanovená na 4 166,37 eura. 
         Nakoľko sa v objekte trafostanice č. TS 0084-131 nachádzajú elektrické zariadenia (NN 
rozvádzač a meradlo spotreby elektrickej energie pre objekt základnej a materskej školy) vo 
vlastníctve Mesta Trnava, v správe Základná škola s materskou školou, Ulica Maxima 
Gorkého 21, Trnava, je potrebné zároveň ošetriť umiestnenie týchto zariadení v objekte 
budúceho vlastníka t.j. Západoslovenskej distribučnej a.s. Ako formu majetkovoprávneho 
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usporiadania mesto navrhuje zriadenie bezodplatného, časovo neobmedzeného vecného 
bremena v prospech Mesta Trnava v správe Základná škola s materskou školou, Ulica 
Maxima Gorkého 21, Trnava a každodobého vlastníka elektrických zariadení. Zriadenie 
bezodplatného časovo neobmedzeného vecného bremena by spočívalo v povinnosti vlastníka 
stavby trafostanice strpieť umiestnenie NN rozvádzača a meradla spotreby elektrickej energie 
v objekte trafostanice TS 0084-131 a strpieť právo prechodu cez pozemky p.č. 7885/10, 
7885/11 a p.č. 7885/2.  
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 33 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
Č. 4.8 
Predaj spoluvlastníckych podielov na pozemku pod BD Botanická 8, 9, 10, 11, k. ú. 
Trnava, parc. č. 1635/109,  súp. č. 5685 

Mesto Trnava je vlastníkom pozemku v k. ú. Trnava parc. č. 1635/109- zast. plochy a 
nádvoria s výmerou 1010 m2, na ktorom je postavený bytový dom súp. č. 5685 so 117 bytovými 
jednotkami.  

Na mestskom úrade bola zaevidovaná 25.5.2010 žiadosť 15 vlastníkov bytov na 
Botanickej 7, 21  vlastníkov bytov na Botanickej 8 a 20 vlastníkov bytov na Botanickej 10 o 
odkúpenie spoluvlastníckych podielov na pozemku  pod bytovým domom.  Časť vlastníkov 
bytov požiadala o odkúpenie ešte v novembri 2010. Pred spracovaním materiálu požiadali 
ešte 3 noví vlastníci bytov na Botanickej 7.  

Byty nadobudli do vlastníctva v roku 2009 a 2010 od Trnavských automobilových závodov 
š .p. v likvidácii. Vo vlastníctve Trnavských automobilových závodov š. p. v likvidácii zostalo 
10 bytov. Žiadosti sú evidované na MsÚ a postupne sa spracúvajú a predkladajú na rokovanie 
mestského zastupiteľstva v poradí akom sú evidované.   

   Odbor právny a majetkový MsÚ spracoval materiál na rokovanie mestského 
zastupiteľstva 28.6.2011. Kúpna zmluva bola uzavretá v roku 2015, ale kataster prerušil 
vkladové konanie z dôvodu zmeny vlastníkov bytov. Vzhľadom na to, že boli viaceré zmeny 
vlastníkov bytov, postupne boli zmeny predkladané na schválenie MZ. MsÚ pripravoval 
dodatok kúpnej zmluvy, ale Okresný úrad Trnava, Katastrálny odbor, rozhodol o zastavení 
konania o návrhu na vklad. Vzhľadom na to, že účastníci konania – spoluvlastníci bytov, ktorí 
mali odkúpiť podiely na pozemku pod bytovým domom parc. č. 1635/109 od Mesta Trnava, 
uhradili kúpne ceny za spoluvlastnícke podiely na predmetnom pozemku, bolo dohodnuté so 
správcom predmetného bytového domu, že Mesto Trnava pripraví nové kúpne zmluvy, pre 
každý vchod v bytovom dom na zvlášť. Predkladáme na aktuálne MZ vchody Botanická 8 
a Botanická 11, pre ktoré predaj spoluvlastníckych podielov na pozemku podľa listu vlastníctva 
nie je problematický.  

V zmysle §18a zákona č. 182/1993 Z. z. v znení zákona č. 151/1995 Z. z.  o vlastníctve 
bytov a nebytových priestorov a v zmysle VZN č. 85 v znení zmien a doplnkov o prevode  
vlastníctva bytov a  nebytových priestorov v bytových domoch vo vlastníctve mesta Trnava sa 
cena spoluvlastníckeho podielu na pozemku zastavanom bytovým domom stanovuje 
v ostatných častiach mesta mimo CMZ vo výške  8,2984 eura/m2. 

Majetková komisia na rokovaní 2.11.2010 odporučila, aby sa vlastníkom, ktorí byty  
nadobudli do vlastníctva od Trnavských automobilových závodov š. p. v likvidácii, mestské 
zastupiteľstvo schválilo odpredaj  prislúchajúcich spoluvlastníckych podielov na pozemku vo 
vlastníctve Mesta Trnava za cenu 8,30 eura/m2  s podmienkou, aby kupujúci uhradili správne 
poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností. 
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V zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, je možný 
odpredaj predmetných spoluvlastníckych podielov na pozemku vo vlastníctve Mesta Trnava 
podľa § 9a) ods. 8 písmeno a), pretože sa predáva pozemok pod bytovým domom v zmysle  
osobitného predpisu t. j. zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov, 
v znení neskorších predpisov. 
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu boli dve uznesenia; o každom sa hlasovalo osobitne.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 34 
v zmysle predkladaného materiálu ako prvé v poradí. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 35 
v zmysle predkladaného materiálu ako druhé v poradí. 
 
 
 
Č. 4.9 
Výpožička pozemkov pre umiestnenie inteligentných skriniek na požičiavanie pomôcok 
na šport  (YOURLOX, s.r.o.) 

       Dňa 9.9.2022 bola na mestskom úrade zaevidovaná žiadosť spoločnosti YOURLOX s.r.o. 
o umiestnenie inteligentných skriniek na území Mesta Trnava. Jedná sa o umiestnenie 3 
skriniek určených na požičiavanie pomôcok na šport a aktívny oddych prostredníctvom 
mobilnej aplikácie za účelom používania pre obyvateľov. Žiadateľ navrhuje umiestniť skrinky 
v 3 lokalitách: 
- Atletický klub Slávia Trnava – Workoutové ihrisko (v správe MSMT) – parc. reg. C č. 
3547/1 
- Atletický klub Slávia Trnava – Multifunkčné ihrisko (v správe MSMT) – parc. ger C č. 
3547/81 
- Workout ihrisko, senior fit, detské ihrisko Park (v správe OKS) – na parc. reg. C č. 5671/6. 

Spoločnosť sa zaväzuje zabezpečiť podklady potrebné pre inštaláciu skriniek a zároveň 
znášať všetky náklady vzniknuté s ich inštaláciou, prevádzkou a údržbou.          Spoločnosť 
prehlasuje, že skrinky budú pevne spojené so zemou pomocou betónových pätiek, závitových 
tyčí a chemickej kotvy.  
LOXy (skrinky) sú sebestačné. Energiu generujú pomocou solárnych panelov. O skrinky sa 
bude starať spoločnosť YUORLOX, s.r.o.  
        Odbor územného rozvoja a koncepcií vo svojom stanovisku uvádza : Mesto Trnava má v 
predmetných lokalitách rozpracované vlastné investičné zámery, ktoré s umiestnením 
predmetných prvkov predbežne nepočítajú. Z toho dôvodu neodporúčal majetkovej komisii 
súhlasiť s navrhnutým zámerom. 
        Súčasťou materiálu boli aj stanoviská správcov ihrísk:  
Odbor komunálnych služieb MsÚ má požiadavku, aby skrinka nebola umiestnená v dopadovej 
ploche hracích prvkov.  
Mestské služby mesta Trnava nemá voči osadeniu skriniek výhrady.  
       Podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, sa schvaľuje 
priamy prenájom (výpožičku) majetku mesta v zmysle § 9a ods. 9) písm. c) ako prípad hodný 
osobitného zreteľa trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  
       Majetková komisia Mestského zastupiteľstva mesta Trnava v dňoch 6.10.2022 – 
11.10.2022 hlasovala formou per rollam (elektronickým hlasovaním) ohľadom  uvedenej 
žiadosti o umiestnenie inteligentných skriniek na území Mesta Trnava a odporúča mestskému 
zastupiteľstvu schváliť výpožičku pozemkov v k.ú. Trnava parc. reg. C č. 3547/1 o výmere 1 
m2  - Atletický klub Slávia Trnava, Workoutové ihrisko, parc. reg. C č. 3547/81 o výmere 1 m2 

- Atletický klub Slávia Trnava, Multifunkčné ihrisko a parc. reg. C č. 5671/6 o výmere 1 m2 - 
Workout ihrisko, senior fit, detské ihrisko Park, spoločnosti YOURLOX s.r.o., z dôvodu 
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hodného osobitného zreteľa spočívajúceho v tom, že sa jedná o ekonomické, udržateľné aj 
zdraviu prospešné riešenie smart skriniek, z ktorej si používatelia môžu vo verejných 
priestoroch požičať loptu, ping-pongové rakety alebo náčinie na cvičenie, s tým, že 
spoločnosť si zabezpečí podklady potrebné pre inštaláciu skriniek a zároveň bude znášať 
všetky náklady vzniknuté s ich inštaláciou, prevádzkou a údržbou a bude splnená požiadavka 
správcu ihriska, aby skrinka nebola umiestnená v dopadovej ploche hracích prvkov.  
      Zámer bol zverejnený 25.11.2022. 
 
      Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
Rozprava: 
    Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – poukázal na stanovisko odboru územného rozvoja, 
ktorý majetkovej komisii neodporúčal súhlasiť s týmto materiálom, nakoľko ide o umiestnenie 
neštandardných atypických rozmerných zariadení do verejného priestoru, napr. i na detské 
ihrisko Agátka, ktorý sa mesto snaží v rámci investičného zámeru zveľadiť. Odporučil 
nehlasovať za v tomto prípade a ísť podľa toho stanoviska.      
 
        Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.      
       Hlasovaním (za 0, proti 13, zdržali sa 12, nehlasoval 1) nebolo prijaté uznesenie MZ 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
Materiály č. 4.10 a č. 4.11 sa nespracovávali.  
 
 
Č. 4.12 
Majetkovoprávne usporiadanie stav. objektov verejnej infraštruktúry vybudovanej 
v rámci stavby „OZ Trnava – Cukrovar II. etapa“, stavebník SG Holding SK, s.r.o 

        Spoločnosť SG HOLDING SK, s. r. o., Šrobárova 5, 917 01 Trnava, pripravuje výstavbu 
Obytnej zóny Trnava – Cukrovar II. etapa na ul.  Pri Kalvárii v Trnave. 
       Mesto Trnava, Mestský úrad v Trnave, obdržal žiadosť o uzatvorenie zmlúv, predmetom 
ktorých má byť odovzdanie stavebných objektov verejnej infraštruktúry do majetku a správy 
Mesta Trnava, nájom pozemkov vo vlastníctve Mesta Trnava pre účely výstavby a zriadenie 
vecného bremena na pozemkoch vo vlastníctve United Industries a. s.,  spočívajúce v práve 
stavby. 
       Kúpna cena za jednotlivé stavebné objekty je spoločnosťou navrhnutá vo výške 1,- euro 
za každý stavebný objekt.. 
       Na stavbu predmetného stavebného komplexu je vydané pre stavebníka SG HOLDING 
SK, s. r. o. územné rozhodnutie č. OSaŽP/39525-96216/2022/Kch,Mi zo dňa 15.08.2022, ktoré 
nadobudlo právoplatnosť dňa 02.09.2022. Obytná zóna Trnava – Cukrovar II. etapa rieši návrh 
priestorového usporiadania obytnej zóny dvoch objektov bytových domov so spoločným 
podzemným podlažím, riešenie verejných priestorov, vrátane komunikácií, komplexných sietí 
technickej infraštruktúry, verejnej zelene a komunitnej zelene. V zmysle územného 
rozhodnutia vybuduje stavebník okrem iných aj stavebné objekty verejnej infraštruktúry, resp. 
ich časti, ktoré žiada previesť do majetku Mesta Trnava.  

      Spoločnosť zároveň požiadala o uzavretie kúpnej zmluvy na prevod stavebných objektov 
SO 06 – Rozšírenie verejnej vodovodnej siete a SO 07 – Rozšírenie verejnej splaškovej 
kanalizácie do vlastníctva Mesta Trnava, za účelom splnenia podmienky Okresného úradu  
Trnava, odboru starostlivosti o životné prostredie,  pre vydanie kolaudačného rozhodnutia  na  
uvedené stavebné objekty.   
       Podľa § 3 ods.2 zákona č. 516/2021 Z.z., ktorým sa mení  a  dopĺňa zákon  č. 442/2002 
Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách, je podmienkou pre vydanie 
kolaudačného rozhodnutia zmluva o prevode vlastníctva verejného vodovodu a verejnej 
kanalizácie medzi vlastníkom stavby a subjektom verejného práva, ktorým je obec, právnická 
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osoba zriadená podľa osobitného predpisu v ktorej má obec majetkovú účasť, alebo združenie 
obce a uvedenej právnickej osoby.  V súvislosti s týmto ustanovením Trnavská vodárenská 
spoločnosť, a. s.  podľa jej vyjadrenia k podobným vodným stavbám č. 10836/2020/Moc zo 
dňa 30.5.2022 v Obytnej zóne Prúdy, odmieta  stavby prevziať do majetku TAVOS, a. s. a je 
ochotná ich po kolaudácii prevziať iba do prevádzky. S týmto tvrdením korešponduje aj 
vyjadrenie TAVOS-u vo vyššie uvedenom územnom rozhodnutí. 
        Nakoľko pozemky parc. reg. „C“ č. 3461/42, 3542/1, 3542/13 a 3542/14  zostávajú vo 
vlastníctve spol. United Industries a. s. , IČO 35 686 031, Šafárikovo nám. 4, Bratislava, na 
uloženie stavebných objektov na týchto pozemkoch bude potrebné zriadiť  bezodplatné 
časovo neobmedzené vecné bremeno,  spočívajúce v povinnosti   spol. United Industries  a. 
s. a každodobého vlastníka pozemkov parc. č. 3461/42, 3542/1, 3542/13 a 3542/14  strpieť na 
nich uloženie, prevádzkovanie a výkon s tým súvisiacich užívateľských práv, vzťahujúcich sa 
na stavebné objekty  SO 06 – Rozšírenie verejnej vodovodnej siete a SO 07 – Rozšírenie 
verejnej splaškovej kanalizácie v  prospech Mesta Trnava a každodobých vlastníkov týchto 
stavebných objektov.  
        V zmysle „Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a majetkom v štátnom 
vlastníctve, ktorý bol mestu zverený" v platnom znení (ďalej len „Zásady") Mestské 
zastupiteľstvo schvaľuje podľa §14 ods. 4  písm d)   kúpu majetku do vlastníctva Mesta Trnava. 
         Schválenie zriadenia vecného bremena podlieha  v zmysle § 4 ods. 4. písm. o)  Zásad  
mestskému zastupiteľstvu.   
        Majetková komisia po rokovaní formou per rollam v dňoch 6.10.2022 - 11.10.2022 
odporúča mestskému zastupiteľstvu záležitosť riešiť tak ako je to podrobne rozpísané 
v dôvodovej správe k materiálu i v návrhu uznesenia.   
       Zámer prenajať pozemok parc.č. 8791/1 vo vlastníctve Mesta Trnava bol zverejnený na 
úradnej tabuli mesta Trnava dňa 25.11.2022 a na portáli egov.trnava.sk dňa 26.11.2022. 
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 36 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
Č. 4.13 
Kúpa pozemku p. č. reg. „E“ 1329/18 pred rodinným domom na Špačinskej ceste č. 96, 
k. ú. Trnava   

        Odbor majetkový MsÚ obdržal dňa 14. marca 2022 od Gabriely Bxxxxx, Špačinská cesta 
xxxxxxxx, 917 08 Trnava, ponuku na odpredaj pozemku v k. ú. Trnava, parc. reg. „E“ č. 
1329/18, vo vlastníctve navrhovateľky.  
       Navrhovateľka ponúka na odpredaj pozemok pod verejným priestranstvom na Špačinskej 
ceste, k. ú. Trnava, parc. reg. „E“ č. 1329/18, zast. plocha a nádvorie, o výmere 101 m2, 
zapísaný na LV č. 11307, vo vlastníctve navrhovateľky. Susediace pozemky sú vo vlastníctve 
súkromých vlastníkov (1329/7, 1329/8, 1329/11, 1329/12 a 1329/13) a Mesta Trnava 
(1329/10). 
       OÚRaK MsÚ vo svojom vyjadrení odporúča súhlasiť s odkúpením pozemku, parc. reg. „E“ 
č. 1329/18, na Špačinskej ceste, nakoľko je to pozemok pod verejným priestranstvom, na 
ktorom je umiestnená verejná komunikácia - chodník.  
        Majetková komisia na svojom zasadnutí dňa 22.3.2022 odporučila schváliť kúpu 
pozemku v k. ú. Trnava, parc. reg. „E“ č. 1329/18, zast. plocha a nádvorie, o výmere 101 m2, 
zapísaného na LV č. 11307 od vlastníčky, za kúpnu cenu stanovenú znaleckým posudkom, 
ktorého cena bude odpočítaná z ceny pozemku.  
       Mestský úrad zabezpečil vypracovanie znaleckého posudku č. 88/2022, zo dňa 
22.09.2022, na základe ktorého je všeobecná hodnota predmetných pozemkov stanovená na 
55,94 eur/m2 t. j. spolu za celú výmeru je cena pozemku, parc. reg. „E“ č. 1329/18 o výmere 
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101 m2 5 649,94 eura. Cena za spracovanie znaleckého posudku bola 160,00 eur. Kúpna cena 
pozemku je potom po odrátaní ceny za znalecký posudok 5 489,94 eura. 
        S konečnou sumou 5 489, 94 eura vlastníčka pozemku súhlasila dňa 9.10.2022.   

         Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 37 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.14 
Správa k žiadostiam, ktoré majetková komisia neodporučila schváliť 23.8.2022 

        Majetková komisia ako poradný orgán odporúča resp. neodporúča mestskému 
zastupiteľstvu a mestskej rade schváliť predaj, zámenu, odkúpenie alebo iné formy nakladania 
s majetkom Mesta Trnava, podľa konkrétnych žiadostí. Keďže majetková komisia nemá 
rozhodovaciu kompetenciu, odbor majetkový predkladá mestskému zastupiteľstvu na 
schválenie odporúčania majetkovej komisie k žiadostiam, ktoré boli prerokované na 
konkrétnom zasadnutí majetkovej komisie a komisia ich neodporučila na schválenie do 
Mestského zastupiteľstva mesta Trnava resp. Mestskej rady mesta Trnava. 
       Predložená informačná správa predkladala na schválenie konkrétne prípady, keď komisia 
neodporučila vyhovieť žiadosti a nebol spracovaný samostatný materiál na zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva resp. Mestskej rady mesta Trnava. 
   
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
      Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 38 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.15 
Kúpa garáží na Ulici Mozartova v Trnave 

       Majetková komisia mestského zastupiteľstva mesta Trnava sa na svojom zasadnutí dňa           
7. 6. 2022 zaoberala majetkovoprávnym usporiadaním garáží vo vlastníctve fyzických osôb a 
pozemkami vo vlastníctve Mesta Trnava pod garážami na Ul. Mozartova v Trnave. 
Garáže nie sú samostatne evidované v katastri nehnuteľností a nemajú pridelené súpisné  ani 
orientačné číslo.  
       Mesto Trnava má zámer využiť pozemok parc. č. 1635/135 vo vlastníctve mesta na Ul. 
Mozartova, na ktorom stoja garáže, pre potreby mesta a preto je potrebné predmetný priestor 
uvoľniť. V záujme mesta je dohodnúť sa s vlastníkmi garáží na dobrovoľnom vyprataní, preto 
majetková komisia navrhla odkupovať garáže na Ul. Mozartova vo vlastníctve fyzických osôb 
za cenu vo výške 9000 eur/garáž.  
       Z 24 vlastníkov garáží súhlasilo s predajom 3 vlastníci Milan Vxxxxx, Gejzu Dusíka xx, 
Trnava – č. 11, Rastislav Kxxxxx, Botanická xx, Trnava – č. 12,  manželia Martin Zxxxxx 
a Andrea Zxxxxxx, Zvončín xxx – č. 13. 

             Majetková komisia odporučila od menovaných vlastníkov kúpiť garáže za cenu  9000 eur.  
Vlastníci garáží uvedení v návrhu uznesení č. 1, 2 a 3 s predajom za navrhovanú cenu súhlasia. 

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
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        Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
        Súčasťou materiálu boli tri návrhy uznesenia; o každom sa hlasovalo osobitne.  
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 39 
v zmysle predkladaného materiálu ako prvé v poradí. 
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 40 
v zmysle predkladaného materiálu ako druhé v poradí. 
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 41 
v zmysle predkladaného materiálu ako tretie v poradí. 
 
 
 
Č. 4.16 
Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestský zimný štadión - 
Krasokorčuliarsky klub Trnava 

       Správa majetku mesta Trnava je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského 
zimného štadióna v Trnave. Občianske združenie Krasokorčuliarsky klub Trnava, so sídlom 
Ulica Spartakovská 6457/1, 91701 Trnava, IČO: 37851641, DIČ: 2021903290, zastúpený: Ing. 
Jozefom Čurmom, predsedom klubu požaduje uzavrieť Zmluvu o nájme časti nebytových 
priestorov opísaných v schvaľovacej časti uznesenia, na dobu neurčitú. 
        Predmet nájmu opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva žiadateľ pre potreby  
vlastného občianskeho združenia – športového klubu. Nájom podlieha schváleniu Mestským 
zastupiteľstvom mesta Trnava ako dôvod hodný osobitného zreteľa. 
        V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku majetku v prípadoch hodných 
osobitného zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že žiadateľ je športový klub dlhodobo 
pôsobiaci v meste Trnava a zabezpečujúci východu detí a mládeže pre obyvateľov mesta 
Trnava. 
       Zámer priameho prenájmu  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  25.11.2022 na 
webstránke mesta Trnava, webstránke SMMT a na úradnej tabuli mesta Trnava. 
       Žiadateľ nemá voči SMMT žiadne nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných vzťahov.                                                                
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.      
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 42 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.17 
Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestský zimný štadión - Ice 
Skating Trnava 

        Správa majetku mesta Trnava je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského zimného 

štadióna v Trnave. Občianske združenie Ice Skating Trnava, so sídlom Ulica Spartakovská 
7239/1B, 917 01 Trnava, IČO: 50654926, DIČ: 2120699603, zastúpený: Alenou Rojkovou, 
prezidentkou klubu požaduje uzavrieť Zmluvu o nájme časti nebytových priestorov opísaných 
v schvaľovacej časti uznesenia, na dobu neurčitú. 
       Predmet nájmu opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva žiadateľ pre potreby  
vlastného občianskeho združenia – športového klubu. 
      Nájom podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
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         V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku majetku v prípadoch hodných osobitného 
zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že Žiadateľ je športový klub dlhodobo pôsobiaci v 
meste Trnava a zabezpečujúci východu detí a mládeže pre obyvateľov mesta Trnava. 
         Zámer priameho prenájmu  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  25.11.2022 na 
webstránke mesta Trnava, webstránke SMMT a na úradnej tabuli mesta Trnava. 
        Žiadateľ nemá voči SMMT žiadne nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných vzťahov.  

 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
        Pripomienky k materiálu neboli vznesené.       
       Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 43 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.18 
Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestská športová hala - 
CANDY klub 

       Správa majetku mesta Trnava je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestskej 
športovej hale v Trnave. Občianske združenie CANDY klub, so sídlom Okružná 12, 917 01 
Trnava, IČO: 37994832, DIČ: 2022810053, zastúpený: Mgr. Miroslavou Vantovou, predsedom 
klubu požaduje uzavrieť Zmluvu o nájme časti nebytových priestorov opísaných 
v schvaľovacej časti uznesenia, na dobu neurčitú. 
       Predmet nájmu opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva žiadateľ pre potreby  
vlastného občianskeho združenia – športového klubu. 
       Nájom podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
       V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku majetku v prípadoch hodných 
osobitného zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
      Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že Žiadateľ je športový klub dlhodobo 
pôsobiaci v meste Trnava a zabezpečujúci východu detí a mládeže pre obyvateľov mesta 
Trnava. 
      Zámer priameho prenájmu  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  25.11.2022 na 
webstránke mesta Trnava, webstránke SMMT a na úradnej tabuli mesta Trnava. 
      Žiadateľ nemá voči SMMT žiadne nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných vzťahov.  
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
        Pripomienky k materiálu neboli vznesené.         
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 44 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Č. 4.19 
Schválenie nájmu časti nebytových priestorov v objekte Mestská športová hala - 
Volejbalový oddiel Hit Trnava 

        Správa majetku mesta Trnava je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestskej 
športovej hale v Trnave. Občianske združenie Volejbalový oddiel Hit Trnava, so sídlom Ulica 
Veterná 6490/13, 91701 Trnava, IČO: 37834487, DIČ: 2021645934, zastúpený: Mgr. 
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Miloslavom Duchoňom, predsedom klubu  požaduje uzavrieť Zmluvu o nájme časti nebytových 
priestorov opísaných v schvaľovacej časti uznesenia, na dobu neurčitú. 
        Predmet nájmu opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva žiadateľ pre potreby  
vlastného občianskeho združenia – športového klubu. 
        Nájom podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
        V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku majetku v prípadoch hodných 
osobitného zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že Žiadateľ je športový klub dlhodobo 
pôsobiaci v meste Trnava a zabezpečujúci východu detí a mládeže pre obyvateľov mesta 
Trnava. 
       Zámer priameho prenájmu  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  25.11.2022 na 
webstránke mesta Trnava, webstránke SMMT a na úradnej tabuli mesta Trnava. 
       Žiadateľ nemá voči SMMT žiadne nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných vzťahov.                                                               
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
        Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 45 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
   
 
Č. 4.20 
Schválenie výpožičky v objekte Mestský zimný štadión – Mestské služby mesta Trnava 

       Správa majetku mesta Trnava je prevádzkovateľom a správcom objektu Mestského 
zimného štadióna v Trnave. Príspevková organizácia Mestské služby mesta Trnava, so sídlom 
Priemyselná 5, 917 01 Trnava, IČO: 00598135, DIČ: 2021190963, zastúpená Ing. Andreou 
Tomašovičovou, riaditeľkou požaduje uzavrieť dodatok k Zmluve o výpožičke nebytových 
priestorov zo dňa 4.3.2022 (centrálne číslo zmluvy 26/2022) s predĺžením doby výpožičky na 
dobu neurčitú. 
          Predmet výpožičky opísaný v schvaľovacej časti uznesenia využíva žiadateľ pre potreby  
prevádzkovania a poskytovania opráv zdieľaných bicyklov pre projekt Trnavský bikesharing. 
Výpožička podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom mesta Trnava ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa. 
        V zmysle § 9a  ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov Mestské zastupiteľstvo schvaľuje výpožičku majetku v prípadoch hodných 
osobitného zreteľa, o ktorej rozhodne trojpätinovou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 
Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že Žiadateľ bude vykonávať činnosti spojené 
s rozvojom mobility pre užívateľov systému Trnavský bikesharing na území mesta Trnava. 
        Zámer výpožičky  nebytových priestorov bol zverejnený dňa  25.11.2022 na webstránke 
mesta Trnava, webstránke SMMT a na úradnej tabuli mesta Trnava. 
        Žiadateľ nemá voči SMMT žiadne nedoplatky vyplývajúce z ostatných zmluvných 
vzťahov.  
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
        Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
        Hlasovaním (za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 46 
v zmysle predkladaného materiálu. 
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Materiál č. 5.1 
Spolufinancovanie projektov – obstaranie projektovej dokumentácie investičných 

projektov, resp. obstaranie inej technickej dokumentácie požadovanej pre prípravu 

investičných projektov. Príprava žiadostí o NFP v rámci vyhlásenej výzvy IROP-PO7-

SC76-2022-98 pre dokumentácie k projektom: 

Ulica generála Goliána 

Ulica Tehelná 

ZŠ s MŠ Nám. SUT – rekonštrukcia areálu 

Humanizácia vnútrobloku Spartakovská I, za zimným štadiónom 

Parkovací dom Hliny 

Spravodajca: Ing. Martina Repčíková 
 
        Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako 
Riadiaci orgán pre Integrovaný regionálny operačný program 2014-2020 vyhlásilo dňa 
10.10.2022 výzvu na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na prípravu 
regionálnych projektov, kód výzvy IROP-PO7-SC76-2022-98. Výzva je otvorená, termín 
uzavretia prvého hodnotiaceho kola je 12.12.2022, ďalšie hodnotiace kolá budú uzatvárané 
spravidla v dvojmesačnom intervale do vyčerpania alokácie.  
Mesto Trnava predkladá v rámci 1. kola uvedenej výzvy nasledujúcich 5 žiadostí o nenávratný 
finančný príspevok: 

1. Revitalizácia verejných priestranstiev v rámci obytného súboru Tehelná v Trnave-
príprava regionálnych projektov. 

Predmetom projektovej dokumentácie pre stavebné povolenie a realizáciu stavby je 
revitalizácia verejných priestranstiev (3 dvory) v rámci obytného súboru Tehelná v Trnave. 
Pozemky sa nachádzajú v meste Trnava, mestská časť Trnava - Východ, v katastrálnom 
území Trnava na parcele C – p.č. 5680/13  vo vlastníctve mesta Trnava. 

Záujmové územie je vymedzené ulicami Hlboká, Tehelná a Bučianska a bytovými domami. 
Riešené územie troch dvorov má celkovú výmeru  19 000 m2.   

Vybavenosť a celková infraštruktúra pochádza z obdobia výstavby 80-tych rokov  minulého 
storočia a v súčasnosti nie je vhodná a bezpečná na užívanie.   

Zámerom projektu je revitalizácia vnútroblokov sídliska s ich okolím. Jedná sa o obnovu 
pobytovo oddychovej plochy lokálneho významu pre obyvateľov priľahlých domov a širšieho 
okolia, ako aj adaptáciu verejných priestorov na klimatickú zmenu. 

Revitalizácia verejných priestranstiev v rámci obytného súboru G. Goliana – PD 
Predmetom projektovej dokumentácie „Revitalizácia verejných priestranstiev v rámci 

obytného súboru Generála Goliana, Trnava“ je revitalizácia verejných priestranstiev vo  
vnútroblokovej zástavbe bytových domov sídliska „Linčianska “.   Pozemky sa nachádzajú v 
zastavanom území mesta Trnava, mestská časť Trnava - Juh, katastrálne územie Trnava, 
pozemky  vo vlastníctve mesta Trnava. 

Vybavenosť riešených verejných priestorov, mobiliár, hracie prvky, športové ihriská vrátane 
povrchov  sú zanedbané, technicky a morálne v zlom stave a nevytvárajú vhodné a podnetné 
prostredie pre krátkodobý pobyt, relax, hry či športovanie. 

Zámerom  je postupná revitalizácia deviatich dvorov vrátane rekonštrukcie peších 
komunikácií, výstavby nového 1 500 m dlhého bežeckého chodníka, revitalizácia centrálnej 
časti obytného súboru s objektami občianskej vybavenosti a revitalizácia centrálnej osi, ktoré 
zabezpečia širšiu paletu kultivovaných spoločných priestorov a ucelenú ponuku relaxačno-
športových a  spoločenských aktivít rezidentom všetkých vekových kategórií.   

Humanizácia vnútrobloku Spartakovská I., za zimným štadiónom-príprava regionálnych 
projektov 

Predmetom realizačnej projektovej dokumentácie, ktorá bude priložená ku žiadosti o 
vydanie stavebného povolenia a stane sa podkladom na realizáciu stavby, je revitalizácia 
verejných priestranstiev  v obytnom súbore Spartakovská v Trnave. Pozemky sa nachádzajú 
v meste Trnava, mestská časť Trnava - Východ, v katastrálnom území Trnava na parcelách C 
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– p.č. 5671/92, 5671/266, 5671/247,  5671/248,  5671/249,  5671/366 vo vlastníctve mesta 
Trnava. 

Záujmové územie je vymedzené časťou zástavby rodinných domov  Spartakovská č. 35 - 
36 resp. č. 20 - 23,  bytovým domom Vl. Clementisa č. 1-3,  hlavnou komunikáciou na 
Spartakovskej, ktorá prepája ulice Hlboká a Sladovnícka s ulicou Vl. Clementisa, areálom 
zimného štadióna, parkovacími plochami,  hernou zónou Agátka a areálmi ZŠ Spartakovská 
a MŠ Spartakovská.  

Riešené územie má celkovú výmeru  cca 30 000 m2.  
Zámerom projektu je revitalizácia riešenej časti sídliska, predovšetkým obnova pobytovo 

oddychových plôch lokálneho významu pre rezidentov vrátane adaptácie územia na klimatickú 
zmenu. Obnovené priestory  poskytnú všetkým vekovým kategóriám miestnych užívateľov a 
návštevníkom príležitosť spoločne tráviť voľný čas v príjemnom prostredí.   
2. Parkovací dom Na hlinách, Trnava – PD 

Predmetom kompletnej projektovej dokumentácie stavby (architektonická štúdia, 
dokumentácia pre územné rozhodnutie, dokumentácia pre stavebné povolenie, realizačný 
projekt) je Parkovací dom  Na hlinách v Trnave. Pozemky sa nachádzajú v meste Trnava, 
mestská časť Trnava - Sever, v katastrálnom území Trnava na parcelách registra C – 5311/1, 
5309/3, 5309/19, 5292/36, 5311/38 a 5311/39  vo vlastníctve mesta Trnava. 

Zámerom projektu je výstavba podzemného parkovacieho domu s 3 parkovacími 
podlažiami a kapacitou do 350 parkovacích miest, kde je využívaný zlom terénu bývalej 
tehelne. Nad parkovacím domom je riešená rozsiahla parková plocha ako celková revitalizácia 
vnútrobloku sídliska s jej bezprostredným okolím. 
3. ZŠ s MŠ Nám. SUT – športový areál – PD 

Predmetom projektovej dokumentácie pre vydanie stavebného povolenia a realizáciu 
stavby je rekonštrukcia a modernizácia časti areálu základnej školy.  

Pozemky sa nachádzajú v meste Trnava, mestská časť Trnava - Sever,  v lokalite Kopánka 
v blízkosti sídliska Zátvor, v katastrálnom území Trnava na parcelách C – p.č. 5097 a 5098  vo 
vlastníctve mesta Trnava. 

Záujmové územie je vymedzené oplotením areálu medzi ulicou Parašutistov a zadnými 
časťami záhrad rodinných domov od ulíc Stavebná a Rovná, ako aj zadnou časťou mestskej 
plavárne Zátvor.  

Riešené územie má celkovú výmeru  cca 7 400 m2.   
Predmetom PD je rekonštrukcia časti areálu základnej školy pre potreby výuky  a  pre 

sprístupnenie verejnosti po skončení vyučovania a adaptácia riešeného územia na zmenu 
klímy.    
 

Rozpočty predkladaných projektov sú nasledovné: 

Názov projektu 
Celkové 

oprávnené 
výdavky 

Žiadaná 
výška NFP 

5-%né 
spolufinancova

nie 

Revitalizácia verejných priestranstiev v 
rámci obytného súboru Tehelná v Trnave-
príprava regionálnych projektov 

68 474,40 65 050,68 3 423,72 

Revitalizácia verejných priestranstiev v 
rámci obytného súboru G. Goliana - PD 

212 952,00 202 304,40 10 647,60 

Humanizácia vnútrobloku Spartakovská I., 
za zimným štadiónom-príprava 
regionálnych projektov 

40 580,00 38 551,00 2 029,00 

Parkovací dom Na hlinách, Trnava – PD 107 880,00 102 486,00 5 394,00 

ZŠ s MŠ Nám. SUT – športový areál – PD 21 456,00 20 383,20 1 072,80 

SPOLU 451 342,40 428 775,28 22 567,12 
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Žiadaná výška NFP – zdroj EÚ celkom: 383 641,04 eur. 

     Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov, resp. ostatných výdavkov projektov, 
spolu s 5 %-ným spolufinancovaním celkových oprávnených výdavkov, budú hradené                  
z rozpočtu mesta Trnava. 

 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Súčasťou materiálu bolo päť návrhov uznesení; o každom sa hlasovalo súčasne. 
       Hlasovaním (za 26, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 47 
v zmysle predkladaného materiálu ako prvé v poradí.  
      Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 48 
v zmysle predkladaného materiálu ako druhé v poradí.  
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 49 
v zmysle predkladaného materiálu ako tretie v poradí.  
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 50 
v zmysle predkladaného materiálu ako štvrté v poradí.  
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 51 
v zmysle predkladaného materiálu ako piate v poradí.  
 
 
 
 
Materiál č. 6.1 
Návrh na pridelenie nájomného bytu vo vlastníctve mesta 

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá 
 
       Mesto Trnava môže poskytnúť fyzickej osobe bývanie z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa pre zamestnanca mesta s platne uzatvorenou pracovnou zmluvou bez ohľadu na 
miesto trvalého pobytu v zmysle čl. 3 odsek 1 písm. a) Všeobecne záväzného nariadenia č. 
595 o nakladaní s bytmi vo vlastníctve mesta, ktoré nie sú určené na odpredaj a s bytmi 
nižšieho štandardu.  
       Ing. Peter Trnka, trvale bytom Ulica Veterná 7336/18F, Trnava je zamestnancom mesta 
Trnava s platne uzatvorenou pracovnou zmluvou. V súčasnosti býva v 1-izbovom nájomnom 
byte na Ulici Veternej 7336/18F v Trnave, kde má uzatvorenú nájomnú zmluvu    na dobu 
určitú do 31.12.2022, v zmysle zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania  a o 
sociálnom bývaní nebude spĺňať podmienky príjmu na opakované uzavretie nájomnej zmluvy.    
       V zmysle ustanovenia § 9a odsek 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov a ustanovenia § 4 ods. 4 písm. r) Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta a majetkom mesta a majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý 
bol mestu zverený v platnom znení je potrebné, aby Mestské zastupiteľstvo schválilo 
predmetného bytu 3/5 väčšinou všetkých poslancov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Osobitný zreteľ spočíva v poskytnutí bývania pre zamestnanca mesta s platne uzatvorenou 
pracovnou zmluvou v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia č. 595 o nakladaní s bytmi vo 
vlastníctve mesta, ktoré nie sú určené na odpredaj a s bytmi nižšieho štandardu.  
        Komisia bytová na zasadnutí dňa 20.09.2022 odporučila súhlasiť s pridelením bytu 
a uzavretím nájomnej zmluvy na uvedený byt na dobu určitú 3 roky od 01.01.2023 do 
31.12.2025, počas trvania pracovného pomeru pre mesto Trnava s možnosťou opakovaného 
uzavretia.  
 

Zámer na prenájom uvedeného bytu na Ulici gen. Goliána 6002/3 v Trnave bol zverejnený 
na úradnej tabuli a webovej stránke mesta dňa 28.11.2022.   
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         Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 24, proti 0, zdržali sa 3, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 52 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 6.2 
Projekt dostupného bývania s prvkami housing first v podmienkach mesta Trnava 

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá 
 

Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava (ďalej len MZ) dňa 7.12.2021 schválilo uznesením 
č. 841/2021 Komunitný plán sociálnych služieb mesta Trnava na roky 2021-2025 s výhľadom 
do roku 2030. V cieľoch a opatreniach pre skupiny osoby ohrozené sociálnym vylúčením OSV 
1.2. – Budovanie chýbajúcich sociálnych služieb pre osoby v krízovej a/alebo ťažkej životnej 
situácii je jednou z typových aktivít podpora dostupného bývania aj s prvkami housing first. 

Mesto Trnava s realizáciou tohto projektu oslovilo Trnavskú arcidiecéznu charitu, ktorá 
má s poskytovaním špecializovaného sociálneho poradenstva v projektoch spojených 
s bývaním  skúsenosti a súhlasila so spoluprácou na projekte. 

Predpokladaná doba trvania projektu je od 15.12.2022 do 31.12.2023 a výška 
navrhnutých finančných prostriedkov na realizáciu projektu je 8 500.- eur.   

 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.      
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 53 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 6.3 
Návrh na vyčlenenie bytu pre projekt dostupného bývania s prvkami housing first pre 
Trnavskú arcidiecéznu charitu 

Spravodajca: Mgr. Ingrid Huňavá 
 
        Mestské zastupiteľstvo mesta Trnava dňa 7.12.2021 schválilo uznesením č. 841/2021 
Komunitný plán sociálnych služieb mesta Trnava na roky 2021-2025 s výhľadom do roku 2030. 
Strategickým zámerom cieľovej skupiny Osoby ohrozené sociálnym vylúčením je zlepšenie 
životných podmienok pre ľudí v krízovej alebo ťažkej životnej situácii. Jednou z typových aktivít 
OSV 1.2 – Budovanie chýbajúcich sociálnych služieb v krízovej alebo ťažkej životnej situácii 
je podpora dostupného bývania. V rámci tejto aktivity Mesto Trnava spúšťa projekt dostupného 
bývania s prvkami housing first v podmienkach mesta Trnava v spolupráci s Trnavskou 
arcidiecéznou charitou.  
        Pre realizáciu tohto projektu je potrebné na tento účel vyčleniť 1-izbový byt č. 110,              
12. podlažie na Ulici A. Kubinu 1673/21 v Trnave z bytov vo vlastníctve mesta, ktoré nie sú 
určené na odpredaj na dobu určitú od 15.12.2022 do 31.12.2023 počas trvania podmienok 
projektu.  
       V zmysle ustanovenia § 9a odsek 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov a ustanovenia § 4 ods. 4 písm. r) Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom mesta a majetkom mesta a majetkom v štátnom vlastníctve, ktorý 
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bol mestu zverený v platnom znení je potrebné, aby Mestské zastupiteľstvo schválilo prenájom 
predmetného bytu 3/5 väčšinou všetkých poslancov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Osobitný zreteľ spočíva v poskytnutí bývania Trnavskou arcidiecéznou charitou v Trnave    pre 
klienta v ťažkej životnej situácii.  
      Klientom Trnavskej arcidiecéznej charity bude obyvateľ s trvalým pobytom v meste 
Trnave.   
      Komisia bytová na zasadnutí dňa 22.11.2021 a 20.09.2022 odporučila súhlasiť       s 
poskytnutím uvedeného bytu Trnavskej arcidiecéznej charite pre projekt dostupného bývania 
na dobu určitú.   

Zámer na prenájom uvedeného bytu na Ulici A. Kubinu 1673/21 v Trnave bol zverejnený 
na úradnej tabuli a webovej stránke mesta dňa 28.11.2022.  
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 54 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 7.1 
Informácia o výsledku kontroly – Podpora cyklistickej dopravy vykonanej Najvyšším 
kontrolným úradom  SR v termíne od 05.02.2022 do 13.06.2022 a o prijatých 
opatreniach na odstránenie zistených nedostatkov a príčin ich vzniku 

Spravodajca: Ing. arch. Ondrej Horváth 
 

Účelom kontroly bolo skontrolovať v prvom rade Ministerstvo dopravy a výstavby 
Slovenskej republiky, ktoré je tvorcom a gestorom verejnej politiky v oblasti cyklodopravy.  

„Cieľom tejto národnej politiky je nárast využívania cyklistickej dopravy ako alternatívy 
k neudržateľnej individuálnej automobilovej doprave smerom k naplneniu vízie dosiahnutia 10 
percentného podielu cyklistickej dopravy na celkovej deľbe prepravnej práce.  

Odporúčania NKÚ na úrovni miest boli nasledovné : 
- „Zamerať sa na aplikáciu prvkov upokojenia dopravy, ako funkčného nástroja 

zvyšovania bezpečnosti dopravy na všetkých úsekoch so zvýšeným pohybom zraniteľných 
účastníkov cestnej premávky. 

- Zaviesť systematický zber dát na účel hodnotenia progresu cyklodopravy, aby bolo 
možné prijímať adresnejšie rozhodnutia pri rozširovaní cyklistickej infraštruktúry. 

Významné body kde bolo spomenuté mesto Trnava : 
„Cyklistická infraštruktúra zahrnutá do záväzných častí územných plánov umožňuje pri 

realizácii investičných akcií vyžadovať ako súčasť vynútenej investície, vybudovanie cyklotrás“ 
- Územný plán mesta obsahuje pri všetkých investíciách povinnosť vybudovať 20% 

parkovacích miest pre bicykle s celkového počtu parkovacích miest pre automobily  
- Mesto Trnava patrí medzi mestá s najväčšiu  dĺžkou cyklistickej infraštruktúry na 

Slovensku 
- Mesto Trnava patrí medzi najúspešnejšie mestá v oblasti budovania cyklotrás. 
- Mesto Trnava patrí medzi najúspešnejšie mestá pri čerpaní finančných prostriedkov 

Európskej únie 
- Mesto Trnava ma najlepšie nastavený rozpočet v prospech cyklodopravy 
„Systematický zber dát....nebol zavedený ani na úrovni väčšiny konrtolou preverených 

miest.“ 
- Trnava patrí medzi tri kontrolované mestá s nainštalovanými sčítacími zariadeniami. 
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- Ako príklad dobrej praxe bol spomenutý parkovací dom pre bicykle na železničnej 
stanici v Trnave 

 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
bez úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 27, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 55 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 8.1 
Prerokovanie časti petície „Zrušenie nového dopravného značenia v trnavskej štvrti 
Špíglsál“ 

Spravodajca: JUDr. Igor Kršiak 
 

Dňa 5.9.2022 bola primátorovi mesta Trnava doručená petícia „Zrušenie nového 
dopravného značenia v trnavskej štvrti ŠPÍGLSÁL“. 

V zmysle zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov (aj ako 
„zákon“) a Príkazu primátora mesta Trnava č. 3/2021, ktorým sa upravuje postup pri 
vybavovaní petícií a sťažností v podmienkach samosprávy mesta Trnava bolo posúdené 
splnenie náležitostí petície. 

Petíciu podporilo na 30 petičných hárkoch svojimi podpismi 268 osôb. V petícii ale neboli 
uvedené mená niektorých osôb, ktoré podporili petíciu, niektoré údaje neboli čitateľné alebo 
niektoré údaje boli prečiarknuté. Petičný výbor súčasne doložil na 31 hárkoch databázu s 
podpismi 443 osôb v elektronickej podobe. Z tejto časti petície ale nebolo zrejmé, či takéto 
potvrdenia podpory petície boli vykonané prostredníctvom informačného systému pre 
elektronické zhromažďovanie údajov o osobách podporujúcich petíciu v zmysle § 4 ods. 3 
písm. d) zákona a ani z akého petičného systému elektronické podpisy pochádzajú. 

Pri preverovaní bolo zistené, že petícia s rovnakým znením sa nachádza na internetovom 
portáli www.peticie.com. Vyhláška č. 298/2017 Z. z., ktorou sa ustanovujú požiadavky na 
petičný systém, spôsob ich posudzovania, spôsob identifikácie petičného systému a náležitosti 
osvedčenia o atestácii petičného systému v § 4 ods. 4 jednoznačne stanovuje povinnosť 
zverejnenia osvedčenia o atestácii petičného systému počas získavania podpory petície na 
webovom sídle, na ktorom je petičný systém dostupný. Nakoľko na internetovom portáli 
www.peticie.com nebolo zverejnené platné osvedčenie o atestácii petičného systému, z 
uvedeného dôvodu nebolo možné považovať internetový portál www.peticie.com za petičný 
systém v zmysle požiadaviek ustanovených touto vyhláškou. 

Orgán verejnej moci preto nemusel brať do úvahy podporu petície zo strany týchto osôb, 
táto skutočnosť však nemala vplyv na platnosť petície, pretože ide o bežnú petíciu, na ktorú 
sa nevzťahujú zákonné ustanovenia o najnižšom počte osôb podporujúcich petíciu. 

Požadované formálne náležitosti boli v predloženej petícii dodržané, petícia neobsahovala 
vecné nedostatky, ktoré by neumožňovali jej prešetrenie a preto bola ďalej vybavená v súlade 
so zákonom č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov a podľa Príkazu 
primátora mesta Trnava č. 3/2021. 

Výsledok vybavenia petície oznamuje osoba príslušná na vybavenie petície podávateľovi 
v lehote 30 pracovných dní od jej doručenia alebo od odstránenia jej nedostatkov. Vo zvlášť 
zložitých prípadoch písomne oznámi osoba príslušná na vybavenie petície, že sa petícia 
vybaví v lehote 60 pracovných dní. 

V zmysle § 6a zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) 
v znení neskorších predpisov „na účely organizovania dopravy na území obce môže obec 
ustanoviť všeobecne záväzným nariadením úseky miestnych ciest na dočasné parkovanie 
motorových vozidiel“. 

http://www.peticie.com/
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Požiadavka, aby sa do pôvodného stavu uviedli aj možnosti parkovania, je táto časť 
petície nesprávne adresovaná primátorovi mesta. Regulácia statickej dopravy 
prostredníctvom spoplatnenia je zavedená v schválenom a účinnom všeobecne záväznom 
nariadení a primátor mesta, na ktorého je petícia adresovaná, nie je oprávnený rozhodnúť 
individuálnym správnym aktom o jeho zrušení. VZN môže zrušiť alebo zmeniť iba mestské 
zastupiteľstvo, ktoré je jediné oprávnené prijať normatívny právny akt vo forme VZN, resp. 
zmeny VZN. 

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním prijať návrh uznesenia v alternatíve 1., t. j. nevyhovuje petícii... 
 
Rozprava: 
      Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – vyjadril sa k predloženej petícii, aj keď vopred vie ako 
hlasovanie dopadne. Podobne ako dopadne hlasovanie ku Špíglsálu, dopadne i hlasovanie 
k Šafárikovej ulici, ktorú zastupuje pán Macák. Napriek tomu chcel povedať zopár slov. Je 
rodený Trnavčan, do 23 rokov žil vo štvrti Prednádražie. Na dennej báze chodil či už peši, 
bicyklom alebo funkčnou hromadnou dopravou do centra mesta cez štvrť Špíglsál. Od roku 
2000 do roku 2017 som na Špíglsáli býval. Nikdy však za toto obdobie nemal pocit, že by bolo 
potrebné zaregulovať nejakým spôsobom dopravu, ohraničiť parkovacie miesta /existovalo 
niečo ako zvykové právo/, doplniť ulice o bezpečné pruhy pre cyklistov a v konečnom rade 
zjednosmerniť jednotlivé ulice na Špíglsáli. Väčšina tejto štvrte, z jeho pohľadu je tak 
bezpečná, že jeho deti sa hrávali na ulici, dokonca i na ceste. Keď po pomaľovaní Špíglsálu 
išiel po svoju najmenšiu dcéru, stalo sa mu, že v tejto štvrti zablúdil. Tam trafil, ale naspäť ho 
musela navigovať 10-ročná dcéra, doľava, doprava, jednosmerka, neodbočovať, pozor 
vankúš, cyklista... Pýtal som sa jej, či si už na to zvykli, či takto chodia aj do Billy na nákupy. 
Povedala, že je to ťažké, ale postupne si zvykajú, akurát to dlhšie trvá.  
Na základe obrovského množstva negatívnych reakcií obyvateľov Špíglsálu sa s občianskym 
združením rozhodli zorganizovať petíciu proti navrhnutému alebo zrealizovanému značeniu, 
ktorú z ich pohľadu kreslil človek, ktorý sa v Trnave nenarodil a ani nežije. Ako dôvod tejto 
žiadosti uviedol nasledovné : domy v tejto pokojnej mestskej štvrti sú postavené 
a skolaudované už niekoľko desaťročí. Ich majitelia navrhovali vlastné bývanie s ohľadom na 
jestvujúcu dopravnú infraštruktúru, mnohí nemajú vybudované podmienky na parkovanie, či 
už pre seba alebo rodinných príslušníkov. Nové značenie extrémne komplikuje situáciu 
návštevám, sanitkám, ošetrovateľom, rozličným službám, či už opravárom alebo kuriérom. 
Nevie si predstaviť problémy, ktoré vzniknú, ak bude niekto rekonštruovať dom alebo inú 
stavebnú činnosť v tejto štvrti. Zakreslenie cyklopruhov do jestvujúcich dopravných trás 
extrémne obmedzuje presun obyvateľov v tejto časti mesta. Cyklisti popritom majú alternatívne 
riešenie v podobe cyklochodníka v Parku J. Kráľa, na Študentskej alebo Terézie Vansovej. Za 
najtragickejší nápad osobne považuje zjednosmernenie celého Špíglsálu. Je to asi jedno 
z najekologickejších riešení v Trnave za posledných 8 rokov.  
Mesto Trnava nie je Amsterdam ani Kodaň. V týchto mestách bola cyklistika historicky veľmi 
populárna a cyklochodníky sa stavali preto, aby upratali cyklistov a aby ich ochránili pred 
motoristami. V Trnave sa robia veci opačným smerom. Staviame cyklochodníky pre ľudí, aby 
sme ich donútili na bicykle sadnúť, či je zima, mráz, mokro alebo teplo a leto. Pritom 
nedokážeme pripraviť a ľuďom ponúknuť funkčnú mestskú hromadnú dopravu, ktorú by 
využívali ako alternatívu, tak ako v Amsterdame je metro alebo električka.  
Na záver povedal, že my, Trnavčania i rodení Trnavčania sme špecifická kasta. Sme hrdí na 
pôvod, na našu slávnu históriu, na život v tomto meste. Požiadal, netlačiť Trnavčanov, 
väčšinovú skupinu, k múru, aby sa to neobrátilo voči vám. 
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – uviedol, že na základe výsledkov volieb 
väčšina Trnavčanov povedala, čo si o tom myslí.  
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – povedal zopár faktov a poslancovi Barošovi dal 
osobné odporúčanie, navštíviť rekvalifikačný kurz v autoškole, keď jeho dcéra lepšie ovláda 
dopravné značenie ako on sám.  K záležitosti sanitiek uviedol, že keď parkovali autá po ľavej 
i pravej strane, zablokovali cestu, polovičku chodníkov, odrážali spätné zrkadlá, nevie si 
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predstaviť ako dostať veľkotonážne hasičské auto do ulice. Našťastie nehorelo a tento 
problém už teraz nehrozí. Nevytvára sa konsenzus, že je tam ignorovanie nejakého zákona, 
pred ktorým sa zatvárajú oči. Dnes sú tam legálne vyznačené parkovacie miesta, chodníky 
pre chodcov v plnej šírke, a aby nebola komunikácia príliš široká, vytvoril sa i pás pre cyklistov, 
ktorí môžu ísť do protismeru bezpečnejšie. Vzhľadom na to, že nebolo dostatok priestoru na 
vytvorenie druhého parkovacieho pásu, tak sa komunikácia opticky zúžila. Zároveň poukázal 
na predchádzajúci materiál a odporúčanie Najvyššieho kontrolného úradu SR ulice 
upokojovať, a keď to mesto robí, nie každý to pochopí a vytvára ideálne predvolebné 
šialenstvo.  
Podotkol, že Kodaň a Amsterdam sú úplne z iného sveta, inak sa tam na problematiku 
pozerajú aj z pohľadu štátu a pod., ale možno ho kolega Ekhardt doplní, že kde na Slovensku 
sa eviduje najstarší cyklistický klub, pravdepodobne to bude Trnava. 
Ak sa prechádza do rodinných príbehov, tak uviedol, že  jeho babka, ktorá keď sa do Trnavy 
prisťahovala z neďalekej obce, tak sa Trnave hovorilo cyklomesto, lebo tu každý chodil na 
kolesi. Takže históriu neodporúčal zrovnávať, ale skôr načrtnúť vtedy, keď sa vytvorila 
kompletná infraštruktúra mesta, v jeden určitý bod sa začalo ignorovať človeka, ktorý ide na 
bicykli. Mesto má k dispozícii 16 cykloščítačov a i napriek tomu, že včera bola teplota -3 C, 
Študentskou ulicou prešlo cez 400 cyklistov, čo nie je málo. Cyklodchodníky sa nevytvárajú 
pre ľudí, ktorých zatláčame podľa vyjadrenia k múru, ale ktorí sa chcú bezpečne prepravovať 
po meste.  
Zároveň sa vyjadril k petícii, v ktorej sa požaduje vrátiť situáciu do pôvodného stavu. Ten bol 
nelegálny, pretože dlhodobo sa na uliciach ignoruje státie vozidiel, podľa STN na obojstrannú 
komunikáciu je potrebných 6 m. Toto spĺňajú v tejto časti snáď len dve ulice. Mesto sa snaží 
upratať systém do legálneho stavu a to je tá cesta i filozofia jeho osobne  i ostatných 
poslancov. Nespokojnosť je normálnou vecou pri zmenách, s ktorou sa stretáva napr. aj pri 
smetných nádobách, ale mesto sa snaží na zmeny reflektovať, čo možno vidieť na Špíglsáli 
v južnej strane, kde prišlo doteraz k 11 úpravám vjazdov do garáži, dvom zmenám 
jednosmeriek, kde z apelu ľudí z ulice A. Hlinku boli pridané dve sady spomaľovacích 
vankúšov, dva radary a na žiadosť obyvateľov Študentskej ulice je prehodnocovaná ďalšia 
lokalita na zobojsmernenie. Rovnako bude mesto pristupovať aj k lokalite Špíglsál sever, kde 
regulácia parkovania začala od včera. Spomenul zozbierané podnety od obyvateľov, najmä 
z ulice Sambucusa, ktoré budú vyhodnocované. Realizované funkčné zmeny v časti Špíglsál 
juh, ak sa vyhodnotia za kladné, pomôžu situácii aj v časti sever. Považuje to za konštruktívnu 
vec, keď obyvatelia prehodnotia veci, dajú spätnú väzbu o reálnom fungovaní. Stanovisko k 
vyhodnoteniu  dajú odborníci z dopravy, ktoré je potom smerodatné.  
         Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Podotkol, že je po 
voľbách, ale Trnava má 53 tisíc voličov a 18 %, ktoré primátor získal, nie je väčšina. Reagoval 
tiež na poslanca Krajča. Uviedol, že bicykel tiež používa často, keď mu to priestor a čas dovolí.  
Nakoľko býva v Modranke, chodí do mesta bicyklom, keď je teplo a leto. V súvislosti so 
Študentskou ulicou uviedol, že dosť často sa stretáva s vodičmi, ktorí upozorňujú na to, že 
cyklisti nejazdia v smere jazdy na tejto ulici, ale v protismere. Najväčším problémom, ktorý 
osobne vidí, je zjednosmernenie. Veľmi to komplikuje dopravu a i z hľadiska ekologického je 
to absolútne neefektívne. Čo sa týka značiek a dopravného značenia, uviedol, že Trnava sa 
mení na jedno veľké dopravné ihrisko. Čo sa týka zavedenia takéhoto dopravného značenia, 
predpokladá, že podobné petície, ak sa zavedie také dopravné značenie, bude nespokojnosť 
zo strany občanov Kopánky i Modranky.     
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – skonštatoval, že poslanec Baroš ho 
nepočúva a odporučil mu vypočuť si to, čo hovoril a nehovoriť to, čo nepovedal. Poslancovi 
dal do pozornosti video o udržateľnej mobilite a dovzdelať sa i v nadväznosti na stanovisko 
štátnej inštitúcie v rámci predchádzajúceho materiálu. Poukázal na využívanie cyklodopravy 
aj v tomto období hlavne staršími ľuďmi, ktorí sa chcú v rámci mesta bezpečne dopraviť 
a druhou skupinou sú rodičia s deťmi, ktoré učia k serióznej udržateľnej mobilite.    
        Juraj Fuzák, poslanec MZ – obrátil sa na poslanca Baroša a uviedol, že čo nenávidí 
v politike je citové vydieranie. Podotkol, že osobne sa považuje za hrdého Trnavčana, a ešte 
sa mu nestalo, aby sa na Špíglsáli stratil. Poslanca označil za prvotriedneho klamára, požiadal 



49 

 

ho, aby prestal klamať a citovo vydierať. Spomenul tiež predvolebnú kampaň pána Baroša, na 
primitívov, ktorých vyburcoval a poukázal na niektorých - odpad, ktorí boli na jeho kandidátke, 
ktorí urážajú ľudí a vypisujú. 
       RNDr. Gabriela Cabanová, poslankyňa MZ – vystúpila s faktickou pripomienkou. Uviedla, 
že je rodená Trnavčanka. Na Špíglsáli sa narodila, má tam rodičovský dom a pravdivo môže 
prehlásiť, že deti v týchto uličkách sa hrávali, keď ona chodila ešte na základnú školu. 
Reagovala tak na vyjadrenie poslanca Baroša a stotožnila sa s tým, že poslanec nepočúva 
logické argumenty, ktoré tu odzneli. Priznala sa, že s niektorými výrokmi poslanca by súhlasila, 
ale nedodržiavanie predpisov cyklistami, je otázkou, ktorá by mala byť nasmerovaná niekde 
inde, nie v rámci regulácie statickej dopravy. Súhlasila s poslancom Fuzákom, že sú to 
množstvá klamstiev, ktoré boli deklarované na zasadnutí.          
        Mgr. Ľubica Horváthová, poslankyňa MZ – uviedla, že nechápe averziu voči ľuďom, ktorí 
idú na bicykli. Poslanec môže ísť autom, cesty sa budujú a rekonštruujú. Vítala cyklistickú 
infraštruktúru a možnosť bezpečného prejazdu. Nikto nikoho nenúti k využívaniu bicykla 
v rozličnom počasí a každý je slobodný. Nevidí zmysel v burcovaní ľudí proti bicyklom. 
Zároveň konštatovala, že podpisy pod petíciu sa zbierali niekedy v júli - auguste 2022, kedy 
sa značenie len zakresľovalo a neboli výstupy ani z praxe a už vtedy sa ľudia burcovali. Brala 
to ako predvolebnú kampaň, ktorá nevyšla.  
        Ing. Andrej Farkaš, poslanec MZ – podotkol, že je každý pozná ľudí, ktorí petíciu podpísali 
a teraz píšu do správy, že vec funguje, je to bezpečnejšie a pozitíva i k rezidenčnému 
parkovaniu, ale jasné, že sú ľudia aj nespokojní. Bol to nepopulárny krok, ktorý sa rozhodlo 
urobiť. V prípade, že príde k zavádzaniu parkovania i v iných lokalitách, je možné, že petície 
prídu. Avšak už teraz chodia požiadavky, napr. z Prednádražia na zavedenie jednosmerného 
prejazdu na niektorých uliciach. Poslancovi Barošovi položil otázku, ktoré mesto je jeho 
vzorovým, čo sa týka udržateľnej mobility. Podotkol, že riešenia, ktoré poslanec ponúka sú 
buď nelegálne, alebo nie sú v súlade s udržateľnou mobilitou. K záležitosti funkčnej mestskej 
hromadnej dopravy uviedol, že všetci chcú, aby bola funkčná a bude rád, ak sa konštruktívnym 
spôsobom nájde riešenie také riešenie. S jazdou cyklistov v protismere na Študentskej ulici sa 
stretol, upozorňuje ich a následne vec komunikuje s náčelníkom mestskej polície za účelom 
zabezpečenia kontrolnej činnosti.  
       Dr. h. c. Ing. Jaroslav Holeček, PhD., poslanec MZ – obrátil sa na poslanca Fuzáka 
a uviedol, že už skončila predvolebná kampaň a teraz sa riešia problémy tohto mesta 
spoločne. Takéto vecné vystúpenia na rokovanie patria, avšak vystúpenia poslanca na 
dnešnom zasadnutí boli osobné a predvolebné.               
         JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval a uviedol, že predvolebná kampaň 
sa skončila, ale príspevky a statusy v rámci nej sa nevymažú. Ide o fakty, ktoré sú dané 
a veľmi dobre si pamätá, čo sa dialo v diskusii v Berlineri, čo malo charakter štvrtej cenovej. 
        Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – s faktickou pripomienkou. Uviedol, že 
požiadaviek od občanov na upokojenie ulíc v režime Špíglsálu je viac; t. č. už 12.  
       Juraj Fuzák, poslanec MZ – reagoval na poslanca Holečka a uviedol, že ostatných 8 rokov 
sa vyjadruje rovnako. Nie je ani v kampani ani po kampani, ale človek by sa mal správať 
rovnako. Ale klamať počas kampane s tým, že po jej skončení niekto zoberie niekoho na milosť 
... Dospelí ľudia musia zniesť kritiku a niekedy aj osobnú. V predloženej petícii poslanec Baroš 
nepriniesol žiadne fakty, žiadne riešenia, len zrušiť súčasný stav a prišiel s predkampaňovou 
petíciou. 
        Mgr. Rastislav Mráz, poslanec MZ – dal návrh na udelenie slova obyvateľovi Špíglsálu   
pánovi Cákovi s obmedzením 3 minút. Má informácie o návrhoch, ktoré má so susedmi 
prediskutované. Toto považuje za základ, aby pri každej zmene, už pri jej nasadení bolo 
prediskutované s obyvateľmi a rovnako diskutovať aj po nasadení zmien, aby sa mohli urobiť 
nejaké korekcie.    
      Hlasovaním (za 28, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bol návrh na vystúpenie obyvateľa 
schválený.  
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Pán Cák, Fándlyho ulica 
Uviedol, že vec komunikoval aj s viceprimátorom pánom Krajčom. Obyvatelia rešpektujú 
zákonom stanovené predpisy, aj snahu mesta utíšiť túto zónu. Obyvatelia nemali pocit veľkej 
zaťaženosti zóny, ale žiadal, aby určití ľudia boli zaviazaní konať v tomto smere. Ulice sú 
navrhnuté ako jednosmerné tak, že ľudia chodia veľa navyše. Dve ulice sú v jednom smere, 
ďalšie dve v opačnom. Zvyklosťou je, že každá ďalšia ulica je v smere opačnom, plánuje sa to 
v esíčkach. Kalinčiakova ulica je vo veľmi úzkom hrdle zjednosmernená, čo väčšine 
obyvateľov nevyhovuje. Niektoré ulice sú jednosmerné, z polovice iným smerom. Trvalo to, 
kým si obyvatelia zvykli, avšak stále je to ešte mätúce. Dokonca cez Fándlyho ulicu ide 
cyklochodník stredom križovatky. Nevie, či táto záležitosť je v poriadku s normami, ale už tam 
prišlo k dopravnej nehode auta s kolobežkárom. Cyklochodníky sú na každej ulici, čo by 
osobne rád prehodnotil, či je to skutočne potrebné, keďže áut je podstatne viacej. Pýtal sa, či 
by sa nemohla tak riešiť každá druhá ulica. 
Uviedol, že obyvatelia by boli radi, ak by sa situácia zmenila a vylepšila, pretože je to 
obmedzujúce. Možno niektorú zmenu vyskúšať a po pár mesiacoch si povedať, či obojsmerná 
Kalinčiakova priniesla takú dopravu a či je ju nutné zjednosmerniť.     
       JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – podľa informácií komunikácia prebieha 
dlhodobo aj s pánom Krajčom, ktorého požiadal o vyjadrenie.  
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – veľmi kľúčové pri realizácii zóny je to, že sa to 
nedotýka len jednej ulice. Berie to ako živý dokument, otvorený k zmenám a je schodný, ak sa 
nájde iné riešenie pre upokojenie dopravy. Spomenul zmeny v časti Špíglsála juh a informoval, 
že odbor územného rozvoja rozpracováva koncepciu prerábky celkového smerovania ulice 
Ferka Urbánka. Predmetná časť – juh bola odovzdaná a spustená 1.9. a už možno vidieť toky 
áut, ako to funguje, či je priestor na zmeny. Všetky požiadavky má mesto spísané, postupne 
prechádzajú dopravnou analýzou. Pripomienky boli aj od občanov Kvetnej ulice priamo na 
stretnutí, niektoré požiadavky sa zapracovali, niektorým sa už vyhovelo. Zmeny v lokalite 
Špíglsál  boli v rámci 7 km a niektoré z nich podliehali schváleniu dopravného inšpektorátu 
a boli výsledkom viac ako polročnej práce dopravných odborníkov. Nerád by ich prácu 
dehonestoval tým, že príde zástupca obyvateľov a poslanci z politickej vôle a sily rozhodnú 
o zmene na žiadosť obyvateľov. Vníma všetky pripomienky, hlavne Kalinčiakovej ulice, ulice 
Sambucusa, kde sa nepodarilo dosiahnuť upokojenie dopravy, ale treba povedať, že na 
zvyšných uliciach áno. Je to potvrdené obyvateľmi a to i písomne.  
Vyslovil presvedčenie, že čoskoro mesto príde s návrhom na zvýšenie miery spokojnosti. 
Zároveň sa vyjadril i k cyklochodníkom, keďže zaznieva, že sú zbytočné na každej ulici. 
Vyjadril sa k tomu i na verejnom stretnutí a do schránky to dostal každý obyvateľ. Vo vyjadrení 
bolo uvedené, že cyklopásy sú tam z toho dôvodu, aby opticky zúžili priestor a jednosmerné 
ulice sa nezdali široké, pretože takáto ulica vytvára priestor na zrýchlenie jazdy. Cyklopás 
môže byť do budúcnosti zmenený, napr. na zelený pás alebo iné využitie verejného 
priestranstva, ak mesto naozaj docieli upokojenie celej zóny.Zároveň uviedol, že celá zóna sa 
musí riešiť komplexne a spomenul na e-mailom zaslané informácie o dopravných nehodách 
a podnety na riešenie.       
        PhDr. Katarína Ďurková, PhD., poslankyňa MZ – konštatovala, že ulica, na ktorej sa hrali 
deti poslanca Baroša je najpokojnejšou ulicou, avšak realizácia celej zóny vychádza 
z aplikácie zákona. Pýtala sa, aké riešenie má poslanec, alebo či dlhodobo ísť proti zákonu?  
        Ing. Branislav Baroš, poslanec MZ – zákon jasne hovorí o tom, že dáva kompetenciu 
samosprávam, aby v takýchto prípadoch umožnili parkovanie na chodníkoch, či dovolí 
parkovanie na chodníkoch alebo nie.    
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – s tým, že musí byť dodržaných na chodníku 1,5 
m, čo by sa nedalo dosiahnuť nikde.  
       Juraj Fuzák, poslanec MZ – odporučil ujasniť si pojmy uviedol, že chodník je od slova 
chodec a parkovisko od slova parkovať. V časti Špíglsál má 80 % domov zabezpečené 
parkovanie vo dvoroch. A v prípade, že nie, parkovacie miesto je vyznačené na ceste. Nemôže 
ho zaparkovať rovno pred svoj dom, na chodník, ale prejsť určitú vzdialenosť na vyznačené 
parkovacie miesto.   
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       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 22, proti 2, zdržali sa 4, nehlasoval 0) sa plénum stotožnilo s odporúčaním 
mestskej rady, petícii nevyhovieť.   
       Hlasovaním (za 22 proti 2, zdržali sa 4, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 56 
v zmysle predkladaného materiálu v schválenej alternatíve mestskej rady. 
 
 
 
 
Materiál č. 8.2 
Prerokovanie petície za zrušenie (nezavádzanie) rezidentskej parkovacej zóny R7 na 
Šafárikovej ulici v Trnave 

Spravodajca: JUDr. Igor Kršiak 
 

Dňa 31.08.2022 bola Mestu Trnava doručená petícia - „Zrušenie (nezavádzanie) 
rezidentskej parkovacej zóny R7 Šafárikova“. 

V zmysle zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov (aj ako 
„zákon“) a Príkazu primátora mesta Trnava č. 3/2021, ktorým sa upravuje postup pri 
vybavovaní petícií a sťažností v podmienkach samosprávy mesta Trnava bolo posúdené 
splnenie náležitostí petície. 

Petíciu podporilo na 4 petičných hárkoch svojimi podpismi 81 osôb. V tomto prípade ide 
o bežnú petíciu, na ktorú sa nevzťahujú zákonné ustanovenia o najnižšom počte osôb 
podporujúcich petíciu. 

Požadované formálne náležitosti boli v predloženej petícii dodržané, petícia neobsahovala 
vecné nedostatky, ktoré by neumožňovali jej prešetrenie a preto bola ďalej vybavená v súlade 
so zákonom č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov a podľa Príkazu 
primátora mesta Trnava č. 3/2021. 

Výsledok vybavenia petície oznamuje osoba príslušná na vybavenie petície podávateľovi 
v lehote 30 pracovných dní od jej doručenia alebo od odstránenia jej nedostatkov. Vo zvlášť 
zložitých prípadoch písomne oznámi osoba príslušná na vybavenie petície, že sa petícia 
vybaví v lehote 60 pracovných dní.  

Mesto Trnava oznámilo osobe určenej na zastupovanie styku s orgánom verejnej moci 
v súlade so zákonom č. 85/1990 Zb. predĺženie lehoty na vybavenie petície. 

V zmysle § 6a zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) 
v znení neskorších predpisov „na účely organizovania dopravy na území obce môže obec 
ustanoviť všeobecne záväzným nariadením úseky miestnych ciest na dočasné parkovanie 
motorových vozidiel (ďalej len „parkovacie miesta“)“. 

Petícia smerovala k zrušeniu (nezavádzaniu) rezidentskej parkovacej zóny R7 Šafárikova.  
Zóna R7, ktorou boli vymedzené úseky miestnych komunikácií nachádzajúce sa na území 

mesta Trnava na uliciach Šafárikovej so spoplatneným parkovaním bola zriadená VZN č. 590, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 566 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území 
mesta Trnava v znení neskorších VZN, schváleným s účinnosťou od 1.9.2022 Mestským 
zastupiteľstvom mesta Trnava dňa 28.06.2022, uznesením č. 952. 

Regulácia statickej dopravy prostredníctvom spoplatnenia je tak zavedená v schválenom 
a účinnom všeobecne záväznom nariadení a VZN môže zrušiť alebo zmeniť iba mestské 
zastupiteľstvo, ktoré je jediné oprávnené prijať normatívny právny akt vo forme VZN, resp. 
zmeny VZN. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním prijať návrh uznesenia v alternatíve 1., t. j. nevyhovuje petícii... 
 
Rozprava: 
        Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – na základe požiadavky člena petičného výboru 
pána Macáka požiadal mestské zastupiteľstvo o priestor na jeho vystúpenie.   
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       Hlasovaním (za 26 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo schválené vystúpenie pána 
Macáka.  
 
 
Pán Ivan Macák 
Úlohou bolo vysvetliť, prečo petíciou žiadajú zrušiť zónu R7. Jedným z dôvodov je bezpečnosť. 
Napr. pred blokom 3 až 5 riešia problém, ktorý vznikol obnažením týchto vchodov a kde vďaka 
tomu môže prísť k stretu medzi prechádzajúcim autom, kolobežkárom a človekom, najmä 
dieťaťom vychádzajúcim alebo vybiehajúcim z vchodu. Pred blokom 6 až 9 riešia parkovacie 
miesta súbežne so smerom jazdy priamo pod oknami bytovky. Problémom je to, že zóny R7 
ich bezdôvodne vysunula 0,5 m od okraja do stredu vozovky, čím sa zvýšilo riziko kolízie pri 
nečakanom otvorení dverí na parkujúcom vozidle, keď okolo prechádza iné vozidlo. Vzniká 
tak riziko zranenia. Vďaka tomu stúplo riziko medzi proti idúcim autom a cyklistom, leto sú tam  
úzke miesta, kde je problém vyhnúť sa. Ukázalo sa, že bezpečnostný dopad R7 na vnútroblok 
Šafárikova je ešte horší, než bolo napísané v petícii. Lenže verejný záujem je bezpečnosť 
zvyšovať, nie znižovať. Problém je v tom, že R7 bezpečnosť preukázateľne znížila. Takže 
skonštatoval rozpor s verejným záujmom.     
Na základe predchádzajúcej diskusie dodal, že odznelo, že ide o súkromné amatérske názory, 
zdôraznil to, že tieto názory a pripomienky osobne konzultoval priamo s riaditeľom okresného 
dopravného inšpektorátu Ing. Mackom, ktorý sa s nimi stotožnil. Akceptuje ich a žiadne 
pripomienky k nim nemal. Uviedol, že jeho názor nemožno označiť za súkromný alebo 
amatérsky názor.  
Druhým dôvodom je kvalita a komfort bývania. Zavedenie zóny R7 vnieslo chaos do statickej 
dopravy, každodenne viacerými spôsobmi komplikuje život a znižuje kvalitu bývania. Ide 
o rozpor s verejným záujmom. Detaily uviedol v dokumente, ktorý bol súčasťou materiálu.  
Zavedenie zóny R7 znížilo kvalitu verejného priestoru vďaka nárastu vypustením emisií 
exhalátov a hluku z vozidiel, čo je opäť rozpor s verejným záujmom. Pôvodný systém 
parkovania plnil mnohé ďalšie a užitočné funkcie, o ktoré vďaka tejto zóne prišli. Predtým tam 
bolo komfortnejšie parkovanie, ktoré plnilo viaceré funkcie a ktoré teraz zanikli. Nevidí dôvod 
vracať sa o niekoľko krokov späť a ísť z lepšie k horšiemu len preto, aby bola zavedená nejaká 
R zóna.  
Zóna nerieši skutočné problémy statickej dopravy na tejto ulici, o ktoré mesto Trnava už viacej 
rokov žiadajú občania.  
Ďalším dôvodom je viacnásobná diskriminácia. Napr. návštevy len online formou. Toto je 
diskriminácia tých, ktorí nemajú počítač, internet a IT zručnosti. Je to diskriminácia z dôvodu 
majetku, rozpor s právnymi predpismi. Navyše v prípade starších ľudí to je i nemorálne. Je tu 
tiež diskriminácia izbovitosti bytov. Ak 4-izbový byt platí mestu 4x vyššie dane a 3x vyššie 
poplatky ako jednoizbový byt, potom musí mať nárok aj na trojnásobné benefity. Detaily 
riešenia tohto problému uviedol v maili z piatku minulého týždňa. V stručnosti uviedol, že 
navrhujú takú zmenu, aby jednoizbový a dvojizbový byt by bolo jedno auto za 1,- euro na rok, 
ale na troj a štvorizbový byt by boli dve autá za 1,- euro na rok.  
Zhrnul, že zriadenie zóny R7 je vo viacnásobnom rozpore s verejným záujmom a tiež vo 
viacnásobnom rozpore s právnymi predpismi Slovenskej republiky. Z tohto dôvodu žiadajú 
o zrušenie zóny R7. Nechcú sa však vrátiť do pôvodného stavu, ale zónu R7 nahradiť 
bezpečnejším, efektívnejším, účinnejším a ekologickejším riešením, t. j. zákaz vjazdu.  
Následnej povedal k tomu zopár informácií. Je to v súlade s verejným záujmom, pretože 
viacnásobne prispeje k ochrane zdravia. Zvýši bezpečnosť v celom vnútrobloku, obzvlášť pri 
bloku 3 až 5, ktorý vďaka zóne R7 utrpela. Ohrozené je život a zdravie, hlavne detí. Zlepší 
kvalitu bývania. Už sa počas letných nocí nebudeme o 2 h ráno, kedy je záverečná v pivárni,  
budiť kvôli zbytočnému prejazdu taxíkov. Skvalitní aj verejný priestor, pretože menej exhalátov 
a hluku, zbytočne prechádzajúcich áut počas celého dňa. 
Poukázal na stanovisko mestskej rady, ktorá odporúča petícii nevyhovieť. Pýtal sa, na základe 
čoho mestská rada toto odporučila, keď petícia má 11 bodov a zatiaľ riadne prerokované boli 
len dva body a tretí prerokoval osobne s riaditeľom ODI. 7 bodov zatiaľ prerokovaných nebolo.  
Aby to nebol len jeho monológ, vyzval poslancov, aby mu položili otázky.   



53 

 

      Ing. Juraj Novota, poslanec MZ – opýtal sa, ako chápu tú diskrimináciu. Osobne to 
nechápe, pretože ak v 1-izbovom byte budú bývať štyria ľudia a v 3-izbovom dvaja, tak je to 
diskriminačné? Tí štyria odvádzajú menej tomuto mestu ako tí dvaja?  Uviedol, že týmto by 
bola diskriminovaná opačná skupina. Podielové dane štyria ľudia odvedú mestu štvornásobne 
a vo vyššej sume, než je daň z bytu; je to príjem mesta. Skonštatoval, že otočené to bolo podľa 
ich logiky, avšak vec má i druhú stránku mince. Toto sa nedá absolútne porovnávať. Pýtal sa, 
ako by si predstavovali vymoženosť práva a kontrolnú činnosť, aj mestskej polície, v súvislosti 
so zákazom vjazdu, s výnimkou pre obyvateľov, či tam má právo ísť ten človek                     
     pán Ivan Macák – daň sa platí za m2 plochy bytu, čím väčší byt, tým väčšia daň. Podotkol, 
že poslanec mieša podielové dane, ktoré sú cca 400,- eur na osobu  s daňou z nehnuteľnosti.     
     JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – reagoval a pánovi Macákovi povedal, že 
mieša daň z nehnuteľností s právom na parkovacie miesta. Také právo neexistuje ani žiadna 
korelácia v tomto finančnom kontexte. Ak by si zobral menšiu bytovú jednotku, v ktorej žije 
viac ľudí, tak vyprodukujú pre mesto viac podielových daní, než je samotná daň 
z nehnuteľnosti, ktorá je v tomto kontexte len zlomková.   
     pán Ivan Macák – chápe, čo bolo povedané, len väčšinou je to tak, že vo väčšom byte býva 
viacej ľudí a opačne. Uviedol, že v maili, ktorý posielal v piatok uviedol aj jeden príklad v tejto 
súvislosti. Inde, kde systém zákazu vjazdu majú /k dispozícii má aj fotografie, ktoré môže 
poskytnúť/ to funguje a nemajú problémy /v iných obciach/. Spôsob kontroly je pomerne 
jednoduchý. Obyvateľ môže byť podľa trvalého pobytu a občianskeho preukazu, alebo môže 
mať pobyt prechodný, prípadne bývanie na základe nájomnej zmluvy, ktorou sa vie preukázať.     
       Mgr. Ivan Kopčík, poslanec MZ – s faktickou pripomienkou. Je to dokazovanie post morte; 
doprava prehustená, autá parkujú a niekto musí chodiť a pýtať si doklad. To nie je úplne to, čo  
chceme.  
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – reguláciou parkovania sa snažíme reflektovať to, 
že tá najväčšia zložka príjmu tohto mesta sú podielové dane. Pod petíciou je podpísaná 
väčšina ľudí zo Šafárikovej ulice, ale aj ľudia z iných obcí a miest. Ľudia bývajú v Trnave 
v podnájmoch, častokrát býva v byte viacej ľudí a zaberajú parkovacie miesto tým, ktorí majú 
tam trvalý pobyt a reálne tam aj bývajú. Doteraz to nijakým spôsobom nebolo regulované 
a častokrát to je práve na úkor týchto obyvateľov, ktorí sú obyvateľmi nášho mesta a z tohto 
dôvodu sa zavádza rezidenčná zóna. Skonštatoval, že parkovanie pre návštevy nie je právom, 
ale bonusom. Mestské zastupiteľstvo sa môže rozhodnúť, či nejaké hodiny pre návštevy budú  
a v akom rozsahu alebo nie. V prípade, že obyvateľ nevie obsluhovať počítač, prístup do 
aplikácie môže dať návšteve na parkovanie. Konštatoval, že pán Macák sa naváža do 
diskriminácie návštevy a riešením je zaviesť zónu so zákazom vjazdu pre iných ako 
obyvateľov. To znamená, že aj pre návštevy a aj kuriérov. Ide o verejný priestor a pýtal sa, 
akým právom sa iný obyvateľ do tohto priestoru nevpustí. V nadväznosti na argumenty na 
životné prostredie, osobne by zakázal vjazd všetkých vozidiel, čo bude lepšie pre bezpečnosť 
a verejný priestor ešte lepšie.    
         JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta –  uviedol, že pán Macák oslovil viacero 
poslancov so svojim názorom, predpokladá, že sa s ním oboznámili a môže v danej veci 
komunikovať aj s náčelníkom mestskej polície. Veci sa implementujú postupne, v určitom 
čase. Vznikajú nárazníkové zóny a mesto kontinuálne pracuje na tom, aby sa niekam seriózne 
posunulo. Bude sa to diať v celom meste. Názorové rozdiely môžu byť, rešpektuje to, avšak 
nemožno zachádzať do sfér, ktoré ničomu nepomôžu a nebudú nikam viesť.   
Uviedol, že mesto má pravidelnú komunikáciu so všetkými zložkami, teda aj polície a keď pán 
Macák tvrdí niečo o odsúhlasení pánom Mackom, nechápe ako môže predstaviteľ štátnej 
organizácie niečo odsúhlasiť fyzickej osobe, tu prichádza k určitému interpretačnému 
problému reality.   
Vystúpenie býva zvyčajne časovo ohraničené;  limit vystúpenia bol dávno vyčerpaný, názor 
bol odprezentovaný a diskusia nemôže  fungovať týmto spôsobom; musí byť dodržaný určitý 
základný dekor diskusie.  
        RNDr. Gabriela Cabanová, poslankyňa MZ – uviedla, že je rezidentom zóny Šafárikova  
a s názorom prezentovaným pánom Macákom v množnom čísle nesúhlasí. Súhlasí len s tým, 
že v zmysle bezpečnosti, keď sa zrušilo pred určitým bytovým domom pozdĺžne parkovanie, 
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môže prísť ku kolízii medzi autom a človekom vychádzajúcim zo vchodu. Nemyslí si však, že 
jediným riešením je obnovenie toho pozdĺžneho parkovania. Dá sa vytvoriť nejaká iná zábrana.  
S ostatnými vecami uvedenými v petícii nesúhlasí. Vo veci petície oslovená nebola a ani by ju 
nepodpísala. Uviedla, že bola iniciátorom toho, aby sa rezidenčné parkovanie na Šafárikovej 
zaviedlo skôr, než v okolí, lebo obyvatelia by znášali dôsledky fortuny, ale aj obmedzeného 
parkovania, napr. i na Študentskej ulici alebo na Prednádraží. Osobne vníma ukľudnenie 
dopravy, obmedzené množstvo áut, ktoré krúžia po sídlisku. Štatistiku dostala od obyvateľa 
sídliska, celý týždeň, dvakrát denne /dopoludnia i v noci/ sledoval množstvo voľných 
a obsadených parkovacích miest a ani jeden deň sa nestalo, žeby vo vnútrobloku neboli voľné 
parkovacie miesta. Takže všetko, čo sa tam deje, je v prospech rezidentov. Netýka sa to len 
bytového domu, v ktorom býva. Opätovne zopakovala, že zavedenie rezidenčnej zóny je 
aktuálne v prospech rezidentov tohto sídliska. Vyslovila sa aj za ukončenie tejto debaty.  
Položila otázku pánovi Macákovi, či si vie predstaviť zaviesť zákaz vjazdu na Šafárikovej  
a toto by sa následne aplikovalo na všetkých sídliskách v rámci Trnavy, ako by to vyzeralo? 
         pán Ivan Macák – uviedol, že už na stretnutí s pani Koncošovou povedal, že nechce 
riešiť celú Trnavu a na každú zónu sa predsa hodí niečo iné. Šafárikova  je  uzavretý 
vnútroblok a tam sa hodí zákaz vjazdu, čo sa nehodí, napr. na Špíglsáli. V súvislosti so 
zákazom vjazdu do verejného priestoru uviedol, že je to právnický nezmysel,  ľuďom vstup do 
verejného priestoru sa týmto nebráni.    
         Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – s faktickou pripomienkou. Ubezpečil, aj 
v nadväznosti na svoje predchádzajúce vystúpenia, že ak mesto vie nejaké pripomienky pre 
zvýšenie bezpečnosti  v zóne zapracovať, tak sa s nimi budú dopravní odborníci intenzívne 
zaoberať.      
 
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 21, proti 0, zdržali sa 5, nehlasoval 0) sa plénum stotožnilo s odporúčaním 
mestskej rady, petícii nevyhovieť.   
       Hlasovaním (za 23 proti 1, zdržali sa 3, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 57 
v zmysle predkladaného materiálu v schválenej alternatíve mestskej rady. 
 
 
 
 
Materiál č. 9.1 
Informatívna správa o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 
7.9.2022 do 1.11.2022 

Spravodajca: Ing. Monika Černayová 
 

V súlade s § 18f  ods. 1 písm. d) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov predkladám Mestskému zastupiteľstvu mesta Trnava informatívnu 
správu o výsledkoch ukončených a stave rozpracovaných kontrol od 7.9.2022 do 30.11.2022. 

Plán kontrolnej činnosti útvaru hlavného kontrolóra na obdobie od 1.7.2022 do 31.12.2022 
bol schválený uznesením č. 1012/2022 na 21. riadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva 
mesta Trnava konanom dňa 28.6.2022. 

Pri vyhotovení tejto správy vzhľadom na množstvo ako aj rozsah a zložitosť jednotlivých 
prípadov sú uvedené iba všeobecné a tie najnutnejšie údaje, ktoré charakterizujú kontrolný 
postup a výsledok kontroly.  

Správa je písaná tak, aby bol dodržaný zákon č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, ako aj ustanovenia § 
27 zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov. 

Podľa zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov je kontrola skončená dňom zaslania správy 
z kontroly. Ak kontrola zistila nedostatky, je najskôr vypracovaný návrh správy z kontroly. 
V prípade, že povinná osoba nepodá námietky k zisteným nedostatkom, k navrhnutým 
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odporúčaniam na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku, k lehote 
na predloženie písomného zoznamu prijatých opatrení  a k lehote na splnenie prijatých 
opatrení uvedených v návrhu správy z kontroly, je následne vyhotovená správa z kontroly. 
V prípade, ak povinná osoba podá námietky, kontrola preverí ich opodstatnenosť, 
opodstatnené námietky zohľadní v správe a pri neopodstatnených námietkach uvedie 
zdôvodnenie, ktoré oznámi povinnej osobe v správe. Správa z kontroly je vyhotovená aj 
v prípade, keď neboli zistené nedostatky. 

Jednotlivé správy z kontrol sú v komplexnej forme založené a archivované na Útvare 
hlavného kontrolóra mesta Trnava. 

 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 58 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
Materiál č. 9.2 
Plán kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra mesta Trnava na I. polrok 2023 

Spravodajca: Ing. Monika Černayová 
 
V zmysle § 18f  ods. 1 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov je úlohou hlavného kontrolóra  predložiť mestskému zastupiteľstvu raz 
za šesť mesiacov návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý musí byť najneskôr 15 dní pred 
prerokovaním v zastupiteľstve zverejnený spôsobom v meste obvyklým.  

Na zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Trnava predkladám návrh plánu 
kontrolnej činnosti na obdobie šiestich mesiacov,  t. j. od 1. januára do 30. júna 2023. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený na centrálnej úradnej elektronickej tabuli 
a úradnej tabuli mesta dňa 14 októbra 2022 a tiež na internetovej a intranetovej stránke mesta 
dňa 17. októbra 2022, t. j. min. 15 dní pred zasadnutím Mestského zastupiteľstva mesta 
Trnava, podľa § 18f ods. 1 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov a § 6 ods. 3 zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe 
k informáciám v znení neskorších predpisov. 

Činnosť hlavného kontrolóra a útvaru hlavného kontrolóra v I. polroku 2023 bude okrem 
vykonania samotnej kontrolnej činnosti zameraná aj na mimokontrolné aktivity, medzi ktoré 
patrí napríklad vypracovanie odborného stanoviska k návrhu záverečného účtu mesta, účasť 
na vzdelávacích aktivitách (interných či externých) súvisiacich s odbornou prípravou na výkon 
samotných kontrol, či na spoluprácu s vedením mesta, ktorému kontrola dáva spätnú väzbu. 
 
       Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva bez 
úprav.  
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 24 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 59 
v zmysle predkladaného materiálu. 
 
 
 
 
Materiál č. 10.1 
Stanovisko k zaradeniu elokovaného pracoviska CPP na Jiráskovej ulici 25 do siete škôl 
a školských zariadení SR 

Spravodajca: Mgr. Michal Špernoga 
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        Na Odbor školstva, mládeže a športu bola doručená žiadosť od riaditeľky Centra 
pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie Mikuláša Schneidera Trnavského 2, 
Trnava o vyjadrenie pre zaradenie elokovaného pracoviska centra poradenstva a prevencie 
do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky. 
       V zmysle §16 ods. 1 písm. k zákona 596/2003 Z.z.  o štátnej správe v školstve a školskej 
samospráve v znení neskorších predpisov je povinnosťou žiadateľa predložiť k žiadosti na 
Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky aj súhlas obce, v ktorej 
bude škola alebo školské zariadenie zriadené, ak zriaďovateľom je Regionálny úrad školskej 
správy. 
       Pracovisko Centra pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie na Jiráskovej 
ulici 25 v Trnave bolo na základe Rozhodnutia č. 2015-16614/41115:2-10C0 Ministerstva 
školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky zaradené do Siete škôl a školských 
zariadení Slovenskej republiky s účinnosťou od 1. novembra 2015 ako elokované pracovisko 
Centra pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie Mikuláša Schneidera 
Trnavského 2, 917 01 Trnava. Podľa §161n zákona č. 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní 
(školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov sa Centrum pedagogicko-
psychologického poradenstva a prevencie od 1.1.2023 stane Centrom poradenstva 
a prevencie a tak elokované pracovisko Centra pedagogicko-psychologického poradenstva 
a prevencie k 31.12.2022 zaniká. Z toho dôvodu je potrebné súhlasné stanovisko obce, aby 
bolo zriadené pracovisko na Jiráskovej ulici elokovaným pracoviskom Centra poradenstva 
a prevencie, Mikuláša Schneidera Trnavského 2, Trnava v zmysle nového znenia zákona 
a mohlo naďalej pokračovať vo svojej činnosti. 
       Stanovisko Mestskej školskej rady mesta Trnava bolo výsledkom hlasovania „per rollam“ 
na základe podkladov. 
       Stanovisko Komisie školstva a vzdelávania mesta Trnava bolo výsledkom hlasovania „per 
rollam“ na základe podkladov.  
 
        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s odporúčaním prijať návrh uznesenia v alternatíve I., t. j. súhlasí... 
        Súhlasné stanovisko Mestskej školskej rady mesta Trnava a Komisie školstva 
a vzdelávania mesta Trnava bolo predložené po ukončení hlasovania per rollam, na rokovaní 
mestského zastupiteľstva. 
 
       Pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 25 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté odporúčanie mestskej 
rady.  
       Hlasovaním (za 25 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1) bolo prijaté uznesenie MZ č. 60 
v zmysle predkladaného materiálu a schváleného odporúčania mestskej rady. 
 
 
 
 
Materiál č. 11.1 
Návrh na úpravu schválených uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Trnava 
k termínu konania MZ a správa o kontrole plnenia uznesení MZ v intervale od 1.9.2022 
do termínu 24.11.2022 

Spravodajca: Ing. Martina Stanová, MBA 
 
        Štandardný materiál, ktorým bolo vyhodnocované plnenie uznesení mestského 
zastupiteľstva v danom intervale a riešené návrhy gestorov na zmenu termínu plnenia 
uznesenia, resp. zmenu textu. 
        V nadväznosti na požiadavku gestora uznesenia, odboru právneho, spravodajkyňa 
požiadala o technickú úpravu uznesenia MZ č. 1039/2022, v rámci návrhu na úpravu mestskej 
rady tak, že v bode 3. sa pôvodný text upravuje na ...30.8.1967... a v bode 17. sa upravuje na 
...28.10.1951...  
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        Mestská rada mesta Trnava postúpila materiál na rokovanie mestského zastupiteľstva 
s doplnením návrhu uznesenia o bod:  
 
a17) 

Predkladá: Odbor právny a majetkový 

Uznesenie 
(orgán): 

MZ č. 1039/2022 

Názov uznesenia predaj podielov z pozemku ...na Ul. Botanická 7 

Navrhovaná 
zmena: 

6.  celý text nahradiť novým: „podielu 6469/662724 do vlastníctva 
vlastníčke bytu č. 6 Andrei Bohunickej rod. Latákovej, nar. 10. 12. 
1978, bytom Botanická 7, Trnava, za cenu 81,83 eura“. 
9. text „Ružindol 307“ nahradiť textom „Nový Víchor 40, 91961 
Ružindol“. 

Dôvod zmeny: zmeny kupujúcich vyplývajúce zo zmien vlastníctva bytu,  
aktualizácia údajov  

 
 
       Ďalšie pripomienky k materiálu neboli vznesené.  
       Hlasovaním (za 28 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0) bolo prijaté uznesenie MZ č. 61 
v zmysle predkladaného materiálu a navrhovanej úpravy v zmysle odporúčania mestskej rady 
a požiadavky spravodajcu vznesenej na zasadnutí. 
 
 
 
  V zmysle schváleného programu rokovania nasledoval bod „12. Rôzne“. 
 
        V tomto bode programu neboli zaradené žiadne písomné materiály, avšak boli 
zaznamenané vystúpenia poslancov mestského zastupiteľstva :  
 
A/ 
Mgr. Rastislav Mráz  
Požiadal o spracovanie dvoch materiálov na najbližšie rokovanie mestského zastupiteľstva.  
O spracovanie jedného požiadal riaditeľa Strediska sociálnej starostlivosti Trnava – vykonanie 
úpravy Všeobecne záväzného nariadenia č. 401 na vykonanie ustanovení zákona 
o sociálnych službách. Týka sa to obedov pre seniorov. V tomto roku aj kvôli inflácii sa trikrát 
zvyšovala miera stravného podľa vyhlášky a tak isto sa valorizujú dôchodky. Bude to zásadná 
valorizácia od 1.1.2023. V podstate priemerný dôchodok sa vyšplhá na sumu 585,- eur 
a mesto má už najvyššiu sadzbu, bez doplatkov 550,- eur. Málo dôchodcov by tak mohlo 
požívať tento benefit zo strany mesta.   
Ďalšia požiadavka sa týkala spracovania informatívneho materiálu „žltý bike“. Uviedol, že keď 
poslancom Krajčom bol prezentovaný na jednom stretnutí k návrhu rozpočtu tento projekt, tak 
si predstavoval, že to má byť projekt pre stredoškolákov. Ako zástupca Trnavského 
samosprávneho kraja sa zaujímal, aká bola komunikácia so strednými školami, prečo je tak 
málo prihlásených študentov, koľko to mesto stálo, ...    
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta –  základným štartom bolo ponúknuť ho 
študentom. Obdobie jesene, zimy a tiež veľa požiadaviek zo strany verejnosti na sprístupnenie 
tohto projektu. V súvislosti s komunikáciou s niektorými riaditeľmi by uvítal pomoc a 
organizáciu spoločného stretnutia u Mgr. Mráza ako vice župana,  prípadne i s účasťou 
predsedu Trnavského samosprávneho kraja. Ide o formu dlhodobo udržateľného bikesharingu 
ako 02. Elektrické bicykle sú dobré, využívané sú zaujímavými skupinami, napr. aj donáškovou 
službou. Títo ľudia ich využívajú pri začiatkoch svojho podnikania, väčšinou ide o čas ľudí, 
ktorí si privyrábajú touto činnosťou. Elektrické bicykle budú druhom luxusnejšej služby, avšak 



58 

 

žltým bikom sa chcú dostať aj k tým skupinám obyvateľov, ktorí by náklady na obstaranie 
museli prerátavať. 
Zároveň uviedol, že informatívny materiál bude na rokovanie mestského zastupiteľstva 
spracovaný.    
       Bc. Marcel Krajčo, zástupca primátora – uviedol, že rád bude informovať Mgr. Mráza 
o komunikácii s riaditeľmi. I napriek spusteniu projektu v mesiaci október, záujem o tieto 
bicykle nie je až tak malý. Študentom sa bicykel dáva len za podmienky, že absolvujú kurz 
správania sa a jazdy na tomto bicykli. Študentom bolo doteraz vydaných 23 bicyklov a 39 
študentov je zaregistrovaných, čakajúcich na školenie. Zároveň podotkol, že osobne od 
začiatku komunikoval, že to bude mestský bike pre všetkých. Nešťastne to bolo však 
odprezentované na nejakej tlačovke po rokovaní mestského zastupiteľstva ako bike pre 
študentov.   
 
B/ 
Pán Juraj Fuzák 
Dal návrh, aby prišlo časom k zmene, úprave všeobecne záväzného nariadenia 
o exteriérových sedeniach pri podnikoch. Ide o to, že od viacerých bol oslovený, či môžu 
v tomto zimnom období vytiahnuť si varené víno, ... podávať to na svojich terasách, čo by 
v zimnom období pomohlo. V letnom období že nemôžu robiť koktejlové sešlosti, pripravovať 
tieto veci, pretože naše nariadenie to neumožňuje. Samozrejme za dodržania hygienických 
pravidiel. Prípravu drinkov, resp. jedla naše nariadenie neumožňuje.        
        JUDr. Peter Bročka, LL.M., primátor mesta – požiadal prednostku mestského úradu, aby 
s gestorom nariadenia na úrade zorganizovali stretnutie. Požiadal o oslovenie predsedov 
poslaneckých klubov, aby delegovali v prípade záujmu člena do pracovnej skupiny, aby sa 
daná vec nastavila. Prípadné informácie od prevádzkovateľov budú plusom.  
     
 
        V bode „13. Interpelácie poslancov“ interpelácie poslancami neboli vznesené.  
 
        V bode „14. Rekapitulácia uznesení“ predsedníčka návrhovej komisie Ing. Katarína 
Koncošová, PhD., skonštatovala, že na rokovaní boli prijaté uznesenia MZ od č.11 do  č. 61 
vrátane. 
    
        
       Následne predsedajúci rokovanie 1. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta 
Trnava ukončil s prianím krásneho prežitia vianočných sviatkov v kruhu svojich blízkych. 
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